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00:07:49.800 --> 00:07:51.600 

Szanowni Państwo bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

00:08:07.200 --> 00:08:11.400 

Szanowni Państwo otwieram LXIV zwyczajną sesję 

Rady Miejskiej 

 

00:08:11.400 --> 00:08:14.400 

w Sulechowie VIII kadencji. 

 

00:08:14.400 --> 00:08:16.900 

Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa 

Pana Wojciecha Sołtysa. 

 

00:08:16.900 --> 00:08:19.100 

- Dzień dobry, witam Państwa. 

 

00:08:19.100 --> 00:08:22.300 

- Zastępcę Burmistrza Pana Marcina Górzny. 

- Dzień dobry. 

 

00:08:24.000 --> 00:08:27.000 

- Zastępcę Burmistrza i Sekretarza Gminy Sulechów 

Panią Magdalenę Klucznik. 

 

00:08:27.000 --> 00:08:28.000 

- Dzień dobry. 

 

00:08:28.800 --> 00:08:33.100 

- Witam Skarbnika Gminy Sulechów Pana Marcina 

Fafuła. 

- Dzień dobry. 

 

00:08:33.100 --> 00:08:36.800 

- Witam również etatowego członka Zarządu 

Powiatu Zielonogórskiego 

 

00:08:36.800 --> 00:08:38.400 

Pana Mirosława Andrasiak. 

 

00:08:40.200 --> 00:08:44.800 

Razem z Panem Mirosławem Andrasiak odwiedziła 

nas Pani Dyrektor 

 

00:08:44.800 --> 00:08:49.400 

Szpitala w Sulechowie Pani Beata Kucoń. Witamy. 

 

00:08:49.400 --> 00:08:52.700 

Witam również Dowódcę Jednostki Ratowniczo-

Gaśniczej w Sulechowie 

 

00:08:52.700 --> 00:08:54.100 

Pana Mirosława Patynę. 

 

00:08:54.100 --> 00:08:58.700 

Witam sołtysów sołectw gminy Sulechów, 

 

00:08:58.700 --> 00:09:01.500 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

00:09:01.500 --> 00:09:03.900 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

00:09:03.900 --> 00:09:08.900 

Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

00:09:08.900 --> 00:09:10.200 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

00:09:10.200 --> 00:09:14.300 

W dniu dzisiejszym chciałbym w sposób szczególny 

powitać również 

 

00:09:14.300 --> 00:09:18.900 

Panią Elżbietę Colle Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Sulechowie. 

 

00:09:18.900 --> 00:09:26.600 

Pani Dyrektor z dniem 24 lutego tego roku po 

przepracowaniu 41 lat 

 

00:09:26.600 --> 00:09:31.000 

przechodzi na emeryturę także pozwólcie Państwo, 

że w imieniu rady 

 

00:09:31.000 --> 00:09:32.300 

miejskiej powiem kilka słów. 

 

00:09:34.000 --> 00:09:37.500 

Pani Elżbieta Colle rozpoczęła pracę w Urzędzie 

Miejskim w Sulechowie 

 

00:09:37.500 --> 00:09:40.700 

w 1986 roku. 

 

00:09:40.700 --> 00:09:45.500 

Od 1995 roku jej zawodowa droga została związana 

z Ośrodkiem Pomocy 

 

00:09:45.500 --> 00:09:50.200 

Społecznej w Sulechowie, którego dyrektorem jest 

od 2003 roku 
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00:09:50.200 --> 00:09:53.600 

czyli blisko 20 lat. 

 

00:09:53.600 --> 00:09:56.500 

Szanowna Pani Dyrektor podczas swojej pracy 

zawodowej zrobiła Pani 

 

00:09:56.500 --> 00:09:58.800 

wiele dobrego dla naszej lokalnej społeczności. 

 

00:09:58.800 --> 00:10:02.400 

Budowała Pani i rozwijała infrastrukturę społeczną 

w naszej gminie 

 

00:10:02.400 --> 00:10:07.600 

dla nas, Rady Miejskiej w Sulechowie był to zaszczyt 

współpracować z Panią. 

 

00:10:07.600 --> 00:10:09.500 

Dziękujemy Pani za te cenne wskazówki i wsparcie. 

 

00:10:09.500 --> 00:10:12.700 

Praca z człowiekiem i dla człowieka jest niezwykle 

trudna 

 

00:10:12.700 --> 00:10:14.300 

i wyczerpująca. 

 

00:10:14.300 --> 00:10:17.600 

Wymaga ogromnego zaangażowania nie tylko 

intelektualnego 

 

00:10:17.600 --> 00:10:21.400 

ale też emocjonalnego i za to serdecznie Pani 

dziękujemy. 

 

00:10:21.400 --> 00:10:26.500 

Życzymy Pani aby emerytura była dla Pani czasem 

radości i spełnienia marzeń. 

 

00:10:26.500 --> 00:10:29.000 

Niech ten czas będzie dla Pani nowym otwarciem 

na to co nieznane 

 

00:10:29.000 --> 00:10:31.000 

i nieosiągalne było do tej pory. 

 

00:10:31.000 --> 00:10:34.600 

Szanowna Pani Dyrektor chcielibyśmy wspólnie 

Panie Burmistrzu (...) 

 

00:10:34.600 --> 00:10:42.000 

[Brawa] 

 

00:10:42.000 --> 00:10:47.500 

- Proszę Państwa bardzo serdecznie za te przemiłe 

słowa dziękuję. 

 

00:10:48.400 --> 00:10:53.200 

Chciałabym wszystkim radom, wszystkim kolejnym z 

którymi mogłam 

 

00:10:53.200 --> 00:10:59.000 

współpracować bardzo serdecznie podziękować za 

możliwość realizacji 

 

00:10:59.000 --> 00:11:05.000 

tych wszystkich pomysłów, które mieliśmy w 

Ośrodku Pomocy Społecznej 

 

00:11:05.600 --> 00:11:08.500 

aby tak jak tu Pan Przewodniczący powiedział dla tej 

społeczności 

 

00:11:08.500 --> 00:11:12.100 

lokalnej zrobić jak najwięcej. Myślę, 

 

00:11:12.100 --> 00:11:18.400 

że zadania, które sobie założyłam wykonałam i 

mogę odejść z poczuciem 

 

00:11:18.400 --> 00:11:19.700 

dobrze spełnionego obowiązku. 

 

00:11:21.100 --> 00:11:26.900 

Chciałabym jednocześnie podziękować wszystkim 

kolejnym burmistrzom 

 

00:11:26.900 --> 00:11:32.000 

z którymi miałam możliwość współpracy (...) 

Przepraszam, 

 

00:11:32.000 --> 00:11:34.000 

głos mi się łamie. 

 

00:11:34.000 --> 00:11:40.900 

Na to stanowisko 20 lat temu obdarzając mnie 

zaufaniem powołał mnie 

 

00:11:40.900 --> 00:11:46.200 

Pan Ignacy Odważny i starałam się tego zaufania nie 

zawieść. 

 

00:11:46.200 --> 00:11:52.200 

Jak to wyszło to już myślę, że Państwo i kolejni 

burmistrzowie 
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00:11:52.300 --> 00:11:58.000 

naszego miasta będą mogli ocenić i oceniali 

zapewne. 

 

00:11:58.000 --> 00:12:01.700 

Pewnie byłem też często trudnym 

współpracownikiem. 

 

00:12:01.700 --> 00:12:02.900 

Znam siebie. 

 

00:12:02.900 --> 00:12:10.600 

Wiem, że jeżeli wyznaczę sobie jakiś cel to jestem 

dość uparta i może 

 

00:12:10.600 --> 00:12:17.300 

czasami była trudna współpraca ze mną ale tym 

bardziej serdecznie 

 

00:12:17.300 --> 00:12:25.100 

wszystkim Państwu dziękuję i chciałabym tą drogą 

też podziękować moim 

 

00:12:25.100 --> 00:12:29.200 

pracownikom bo to przede wszystkim dzięki załodze 

Ośrodka Pomocy 

 

00:12:29.200 --> 00:12:32.500 

Społecznej mogłam stworzyć to co stworzyłam. 

 

00:12:33.500 --> 00:12:38.400 

Mogliśmy przy waszej współpracy Drodzy Radni, 

 

00:12:38.400 --> 00:12:45.700 

kolejnych kadencji, przy waszej akceptacji i 

podnoszenia rąk 

 

00:12:45.700 --> 00:12:50.300 

za odpowiednimi uchwałami mogliśmy rozbudować 

żłobek, 

 

00:12:50.300 --> 00:12:55.800 

mogliśmy wybudować środowiskowy dom, którym 

zarządza teraz Pani Jola. 

 

00:12:55.800 --> 00:13:01.000 

Mogliśmy kupić kolejne samochody, 

wyremontować budynek na Jana Pawła 

 

00:13:01.000 --> 00:13:05.800 

II gdzie stworzyliśmy optymalne warunki do obsługi 

naszych klientów. 

 

00:13:07.100 --> 00:13:12.100 

Wyremontowaliśmy również Kruszynę także myślę, 

 

00:13:12.100 --> 00:13:17.600 

że wspólnie udało nam się dużo zrobić dla naszej 

społeczności 

 

00:13:17.600 --> 00:13:20.500 

lokalnej i za to wszystkim Państwu, 

 

00:13:20.500 --> 00:13:26.100 

Panom Burmistrzem tutaj obecnym i Panu 

Ignacemu Odważnemu i wszystkim 

 

00:13:26.100 --> 00:13:29.800 

radnym kolejnych rad miejskich składam głęboki 

ukłon, 

 

00:13:29.800 --> 00:13:32.800 

głęboki szacunek i dziękuję serdecznie. 

 

00:13:32.800 --> 00:13:42.000 

[Brawa] 

 

00:13:42.000 --> 00:13:44.400 

- Pani Dyrektor, Szanowni Państwo ja co prawda 

wiem, 

 

00:13:44.400 --> 00:13:47.100 

że będę miał okazji jeszcze z Panią Dyrektor spotkać 

się w piątek 

 

00:13:47.100 --> 00:13:51.000 

ale dziś chciałbym też tutaj może tak bardzo 

oficjalnie to uczynić. 

 

00:13:51.000 --> 00:13:54.200 

Przyłączam się do wypowiedzianych wcześniej słów 

przez Pana 

 

00:13:54.200 --> 00:13:56.300 

Przewodniczącego i przez radnych. 

 

00:13:56.300 --> 00:14:00.500 

Szanowni Państwo nawet kiedy są rozbieżności to 

nie ma wątpliwości, 

 

00:14:00.500 --> 00:14:04.700 

że Pani występuje w imieniu mieszkańców i zawsze 

tak zapewne wszyscy 

 

00:14:04.700 --> 00:14:07.900 
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do zgłaszanych przez Panią postulatów i problemów 

podchodzili. 

 

00:14:07.900 --> 00:14:12.300 

My dziś jesteśmy wdzięczni za ten kawał dobrej 

roboty, 

 

00:14:12.300 --> 00:14:15.900 

za wiele naprawdę cennych uwag, 

 

00:14:15.900 --> 00:14:17.600 

za zaangażowanie. 

 

00:14:17.600 --> 00:14:23.200 

Pani tak delikatnie to wyraziła ale przecież to nie 

tylko ten budynek 

 

00:14:23.200 --> 00:14:24.500 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

00:14:24.500 --> 00:14:27.100 

To wiele instytucji współpracujących, podległych 

Pani, 

 

00:14:27.100 --> 00:14:28.500 

bardzo wielu pracowników. 

 

00:14:28.500 --> 00:14:32.900 

Naprawdę jesteśmy wdzięczni za ten poświęcony 

czas i to dobro, 

 

00:14:32.900 --> 00:14:35.600 

które Pani dla naszych mieszkańców czyniła. 

 

00:14:35.600 --> 00:14:37.000 

Jesteśmy bardzo za to wdzięczni. 

 

00:14:37.000 --> 00:14:38.000 

Dziękujemy. 

 

00:14:38.000 --> 00:14:42.000 

[Brawa] 

 

00:14:42.000 --> 00:14:46.300 

- Ja jeszcze raz chciałabym bardzo serdecznie Pana 

Burmistrza, 

 

00:14:46.300 --> 00:14:52.000 

wszystkich radnych prosić o docenienie 

pracowników Ośrodka Pomocy 

 

00:14:52.000 --> 00:14:55.600 

Społecznej w następnych latach kiedy już nie będę 

miała możliwości 

 

00:14:55.600 --> 00:14:57.600 

zadbać o nich. Dziękuję. 

 

00:14:57.600 --> 00:15:02.000 

[Brawa] 

 

00:16:18.400 --> 00:16:21.200 

- Szanowni Państwo wracamy do obrad. 

 

00:16:21.200 --> 00:16:25.100 

Informuję Państwa, że sesja jest transmitowana, 

 

00:16:25.100 --> 00:16:26.300 

nagrywana i publikowana. 

 

00:16:26.300 --> 00:16:30.100 

Wysoka Rado stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

00:16:30.100 --> 00:16:33.700 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

00:16:33.700 --> 00:16:38.400 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych 

jest 20 radnych 

 

00:16:38.400 --> 00:16:42.000 

w związku z tym stwierdzam, że obrady LXIV sesji 

VIII kadencji Rady 

 

00:16:42.000 --> 00:16:44.400 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

00:16:44.400 --> 00:16:47.000 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, 

 

00:16:47.000 --> 00:16:49.300 

a więc nie będę odczytywać porządku obrad. 

 

00:16:49.300 --> 00:16:54.100 

Czy do proponowanego porządku obrad ktoś z 

Państwa Radnych lub Pan 

 

00:16:54.100 --> 00:16:55.300 

Burmistrz zgłasza jakieś propozycje? 

 

00:16:58.300 --> 00:17:01.600 

Szanowni Państwo ja chciałbym zgłosić propozycję, 
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00:17:01.600 --> 00:17:07.900 

którą przedyskutowaliśmy w trakcie posiedzenia 

przewodniczących klubów. 

 

00:17:07.900 --> 00:17:11.200 

Chciałbym zaproponować usunięcie druku 661. 

 

00:17:11.200 --> 00:17:15.400 

To jest zmiana planu pracy Komisji Rewizyjnej punkt 

8.13. 

 

00:17:15.400 --> 00:17:19.800 

Propozycja ta trafi do Komisji Rewizyjnej na jej 

posiedzenie 

 

00:17:19.800 --> 00:17:23.800 

i zostanie rozpatrzony zakres kontroli i tak dalej. 

 

00:17:23.800 --> 00:17:26.500 

Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w tym 

 

00:17:26.500 --> 00:17:28.500 

punkcie? Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

00:17:28.500 --> 00:17:37.800 

- Chciałbym tylko dopowiedzieć, że posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej 

 

00:17:37.900 --> 00:17:45.700 

planowane jest na 28 i wówczas projekt tej uchwały 

trafi pod dyskusję 

 

00:17:45.700 --> 00:17:47.700 

członków komisji. 

 

00:17:47.700 --> 00:17:51.000 

Jest ona wpisana po prostu do zmiany planu pracy 

komisji. Dziękuję. 

 

00:17:51.000 --> 00:17:52.500 

- Dziękuję. 

 

00:17:52.500 --> 00:17:55.800 

Nie widzę więcej wniosków zatem przechodzimy do 

głosowania wniosku. 

 

00:17:55.800 --> 00:17:58.500 

Panie Bartku bardzo proszę o uruchomienie 

głosowania, 

 

00:17:58.500 --> 00:18:01.500 

usunięcie z porządku obrad punktu 8.13, 

 

00:18:01.500 --> 00:18:04.400 

druk numer 661. 

 

00:18:31.100 --> 00:18:35.600 

Za 20 radnych. 

 

00:18:35.600 --> 00:18:37.900 

Stwierdzam, że zmiana porządku obrad została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:18:37.900 --> 00:18:44.100 

Przechodzimy do dalszej części naszego porządku. 

Punkt 3. 

 

00:18:44.100 --> 00:18:47.300 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Sulechowie o działaniach 

 

00:18:47.300 --> 00:18:48.600 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

00:18:50.200 --> 00:18:54.100 

Szanowni Państwo informację taką dostaliście w 

sposób elektroniczny. 

 

00:18:54.100 --> 00:18:57.200 

Została ona również udostępniona w mediach 

społecznościowych dla 

 

00:18:57.200 --> 00:19:00.300 

mieszkańców więc nie będę jej odczytywał. 

 

00:19:00.300 --> 00:19:02.800 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz ma 

jakieś pytania 

 

00:19:03.500 --> 00:19:04.800 

do sprawozdania, do informacji? 

 

00:19:04.800 --> 00:19:08.100 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:19:08.100 --> 00:19:11.100 

Informacja Przewodniczących Komisji Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:19:11.100 --> 00:19:12.500 

z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 
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00:19:12.500 --> 00:19:17.300 

Na początek poproszę Pana Przewodniczącego 

Komisji do Spraw Wsi Pana 

 

00:19:17.300 --> 00:19:19.500 

Piotra Bodnar o przedstawienie sprawozdania z 

prac komisji. 

 

00:19:19.900 --> 00:19:22.600 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:19:22.600 --> 00:19:24.000 

Wysoka Rado. 

 

00:19:24.000 --> 00:19:31.400 

Wspólne posiedzenie wszystkich komisji odbyło się 

w dniu 14 lutego 

 

00:19:31.400 --> 00:19:34.300 

i po kolei teraz. 

 

00:19:34.300 --> 00:19:37.800 

Przez aklamację rozpatrzono i przyjęto 

sprawozdanie dotyczące 

 

00:19:37.800 --> 00:19:39.900 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych 

 

00:19:39.900 --> 00:19:49.200 

stopniach awansu zawodowego. Również w punkcie 

4 rozpatrzono wniosek 

 

00:19:49.200 --> 00:19:56.900 

mieszkańców miejscowości Brzezie oraz w punkcie 

5 rozpatrzenie 

 

00:19:56.900 --> 00:19:59.700 

wniosku mieszkańców Brzezie koło Pomorska. 

 

00:19:59.700 --> 00:20:04.000 

W punkcie 6 rozpatrzenie i głosowanie projektów 

uchwał. 

 

00:20:05.800 --> 00:20:10.700 

Druk numer 649 w sprawie emisji obligacji oraz 

określenia zasad ich 

 

00:20:10.700 --> 00:20:12.500 

zbywania, nabywania, wykupu. 

 

00:20:13.500 --> 00:20:16.600 

Komisja do Spraw Wsi była jednogłośnie za. 

 

00:20:16.600 --> 00:20:22.700 

W druku 650 w sprawie opinii dotyczącej objęcia 

przez gminę Sulechów 

 

00:20:22.700 --> 00:20:25.800 

udziału w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa Sulechów spółka 

 

00:20:25.800 --> 00:20:28.500 

z ograniczoną odpowiedzialnością Komisja do 

Spraw Wsi również 

 

00:20:28.500 --> 00:20:33.400 

jednogłośnie za. 

 

00:20:33.400 --> 00:20:36.900 

Druk numer 651 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi 

 

00:20:36.900 --> 00:20:39.100 

zielonogórskiemu jednogłośnie za. 

 

00:20:44.200 --> 00:20:45.800 

- Bardzo przepraszam Panie Bartku. 

 

00:20:45.900 --> 00:20:47.600 

Może to jest kwestia zamiany mikrofonu. 

 

00:20:47.600 --> 00:20:50.000 

Może po prostu na tym mikrofonie coś się dzieje. 

 

00:20:50.000 --> 00:20:52.500 

- Ja próbuję teraz przez inne. 

 

00:20:52.500 --> 00:20:53.900 

Też taki dziwny troszkę ten dźwięk. 

 

00:20:54.100 --> 00:20:55.100 

Nie wiem jak Państwo mnie słyszą. 

 

00:20:55.100 --> 00:20:56.100 

- Mi się wydaje, że mój był dobrze. 

 

00:21:01.300 --> 00:21:03.400 

- Ja mogę bardzo głośno mówić bez mikrofonu. 

 

00:21:04.100 --> 00:21:09.500 

Jak teraz mnie słychać? Lepiej? 

 

00:21:09.500 --> 00:21:12.800 

Okej, w porządku. 
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00:21:12.800 --> 00:21:15.400 

Dwa mikrofony to już konferencja prasowa i więcej 

także myślę, 

 

00:21:15.400 --> 00:21:16.500 

że bez tego się obejdzie. 

 

00:21:16.500 --> 00:21:19.400 

Wracam. Druk numer 652 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej 

 

00:21:19.400 --> 00:21:21.800 

miastu Zielona Góra. 

 

00:21:21.800 --> 00:21:23.200 

Komisja do Spraw Wsi również jednogłośnie za. 

 

00:21:24.000 --> 00:21:25.600 

Proszę tylko o ciszę. 

 

00:21:26.300 --> 00:21:31.500 

Jeśli kogokolwiek to interesuje to chciałbym żeby 

troszkę ciszej było. 

 

00:21:31.500 --> 00:21:35.300 

Szanowni Państwo druk numer 653 o zmianie 

uchwały budżetowej gminy 

 

00:21:35.300 --> 00:21:37.800 

Sulechów rok 2023. 

 

00:21:37.800 --> 00:21:39.800 

Komisja do Spraw Wsi również jednogłośnie za. 

 

00:21:39.800 --> 00:21:44.300 

Druk numer 654 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej 

 

00:21:44.300 --> 00:21:47.300 

prognozy finansowej gminy Sulechów jednogłośnie 

za. 

 

00:21:49.900 --> 00:21:53.400 

Druk numer 655 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi 

 

00:21:53.400 --> 00:21:56.500 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu 

jednogłośnie za. 

 

00:21:56.500 --> 00:22:01.500 

Druk numer 656 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi 

 

00:22:01.500 --> 00:22:03.500 

do kategorii dróg gminnych i ustalenie jej 

przebiegu. 

 

00:22:03.500 --> 00:22:04.900 

Również jednogłośnie za. 

 

00:22:04.900 --> 00:22:09.800 

Druk numer 657 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi 

 

00:22:09.800 --> 00:22:11.500 

zielonogórskiemu jednogłośnie za. 

 

00:22:11.500 --> 00:22:15.800 

Druk 658 w sprawie wymagań jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca 

 

00:22:15.800 --> 00:22:19.000 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 

opróżniania 

 

00:22:19.000 --> 00:22:22.700 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych 

 

00:22:22.700 --> 00:22:25.300 

jednogłośnie za. 

 

00:22:25.300 --> 00:22:28.100 

Druk numer 659 w sprawie projektu uchwały o 

zmianie regulaminu 

 

00:22:28.100 --> 00:22:31.000 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Sulechów 

 

00:22:31.000 --> 00:22:32.300 

jednogłośnie za. 

 

00:22:34.200 --> 00:22:38.500 

Druk numer 660 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie zniesienia formy 

 

00:22:38.500 --> 00:22:44.800 

ochrony przyrody drzewa uznanego za pomnik 

przyrody jednogłośnie za. 

 

00:22:47.100 --> 00:22:50.900 

Nie procedowano druku numer 661 o zmianie 

uchwały w sprawie planu 
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00:22:50.900 --> 00:22:55.500 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Sulechowie na rok 2023. 

 

00:22:55.900 --> 00:23:00.300 

Druk numer 662 o zmianie uchwały w sprawie 

wyodrębnienia 

 

00:23:00.300 --> 00:23:03.300 

Środowiskowego Domu Samopomocy ze struktur 

Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

00:23:03.300 --> 00:23:05.700 

w Sulechowie jednogłośnie za. 

 

00:23:05.700 --> 00:23:11.100 

Druk numer 663 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie ustalenia planu 

 

00:23:11.100 --> 00:23:13.800 

sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez gminę 

 

00:23:13.800 --> 00:23:17.900 

Sulechów oraz określenie granic obwodów 

jednogłośnie za. 

 

00:23:19.800 --> 00:23:23.100 

W sprawach różne Roman Rakowski zwrócił uwagę 

na przekroczenie 

 

00:23:23.100 --> 00:23:27.000 

terminu przedłożenia protokołów pokontrolnych 

Komisji Rewizyjnej. 

 

00:23:27.000 --> 00:23:30.100 

Przewodniczący zobligował się do jak najszybszego 

zadziałania 

 

00:23:30.100 --> 00:23:34.600 

w sprawie żeby ten protokół był przygotowany i 

przedstawiony. Dziękuję bardzo. 

 

00:23:41.300 --> 00:23:44.400 

- Szanowni Państwo bardzo proszę o 

przedstawienie sprawozdania z prac 

 

00:23:44.400 --> 00:23:47.700 

komisji Pana Wojciecha Szefner Przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Gospodarki. 

 

00:23:51.000 --> 00:23:53.900 

- Panie Przewodniczący widzę problemy będą te 

same chyba. 

 

00:23:53.900 --> 00:23:57.300 

Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. 

 

00:23:57.300 --> 00:24:00.900 

Tak jak kolega już przede mną Pan Radny Piotr 

przedstawił ze 

 

00:24:00.900 --> 00:24:04.300 

wspólnego posiedzenia sprawy ogólne więc ja 

pozwolę sobie przedstawić 

 

00:24:04.300 --> 00:24:08.300 

tylko i wyłącznie opiniowane druki uchwał, 

 

00:24:08.300 --> 00:24:12.500 

które członkowie Komisji Budżetu i Gospodarki 

głosowali. 

 

00:24:12.500 --> 00:24:17.700 

Druk numer 649 w sprawie emisji obligacji oraz 

określenia zasad ich 

 

00:24:17.700 --> 00:24:18.900 

zbywania, nabywania i wykupu. 

 

00:24:19.900 --> 00:24:22.800 

8 radnych za, 0 przeciwnych, 1 głos wstrzymujący 

się. 

 

00:24:22.800 --> 00:24:26.800 

Druk numer 650 w sprawie opinii dotyczącej objęcia 

przez gminę 

 

00:24:26.800 --> 00:24:31.000 

Sulechów udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa Sulechów 

 

00:24:31.000 --> 00:24:35.000 

spółka z o.o. 8 głosów za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących się. 

 

00:24:35.000 --> 00:24:38.700 

Druk numer 651 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi 

 

00:24:38.700 --> 00:24:42.000 

zielonogórskiemu. 8 głosów za, 0 przeciw, 

 

00:24:42.200 --> 00:24:43.300 

0 wstrzymujących się. 
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00:24:43.300 --> 00:24:47.000 

Druk numer 652 również w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej 

 

00:24:47.000 --> 00:24:49.700 

miastu Zielona Góra. 

 

00:24:49.700 --> 00:24:52.700 

Tym razem 8 głosów za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących się. 

 

00:24:52.700 --> 00:24:58.100 

Druk numer 653 o zmianie uchwały budżetowej 

gminy Sulechów na 2023 rok. 

 

00:24:58.900 --> 00:25:02.600 

8 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących się. 

 

00:25:02.600 --> 00:25:05.900 

Druk 654 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy 

 

00:25:05.900 --> 00:25:09.100 

finansowej gminy Sulechów na lata 2023-2035. 

 

00:25:11.800 --> 00:25:14.300 

Również 8 za, 0 przeciw, [niezrozumiałe] 

wstrzymujących się. 

 

00:25:14.300 --> 00:25:17.500 

Druk 655 w sprawie projektu uchwały w sprawie 

zaliczenia drogi 

 

00:25:17.500 --> 00:25:19.400 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

 

00:25:19.800 --> 00:25:22.400 

8 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

00:25:22.400 --> 00:25:25.800 

Druk numer 656 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia dróg 

 

00:25:25.800 --> 00:25:28.700 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu. 

 

00:25:29.000 --> 00:25:32.600 

8 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

00:25:32.600 --> 00:25:37.400 

Druk numer 657 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi 

 

00:25:37.400 --> 00:25:38.600 

zielonogórskiemu. 

 

00:25:38.600 --> 00:25:41.200 

Tutaj również 8 za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących się. 

 

00:25:41.200 --> 00:25:46.400 

Druk numer 658 w sprawie wymagań jakie 

powinien spełniać 

 

00:25:46.400 --> 00:25:49.500 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia w zakresie 

 

00:25:49.500 --> 00:25:53.400 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach 

 

00:25:53.400 --> 00:25:56.200 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych 

 

00:25:56.200 --> 00:25:57.400 

na terenie gminy Sulechów. 

 

00:25:58.600 --> 00:26:01.400 

7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących się. 

 

00:26:01.400 --> 00:26:04.700 

Druk numer 659 w sprawie projektu uchwały o 

zmianie regulaminu 

 

00:26:04.700 --> 00:26:08.400 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Sulechów. 

 

00:26:08.800 --> 00:26:12.000 

7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

00:26:12.000 --> 00:26:15.700 

Druk numer 660 w sprawie projektu uchwały o 

zmianie zniesienia form 

 

00:26:15.700 --> 00:26:17.900 

ochrony przyrody drzewa uznanego za pomnik 

przyrody. 
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00:26:19.000 --> 00:26:24.000 

6 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących się. 

 

00:26:24.000 --> 00:26:27.400 

Druku 661 nie opiniowała komisja. 

 

00:26:27.400 --> 00:26:30.600 

Druk numer 662 o zmianie uchwały w sprawie 

wyodrębnienia 

 

00:26:31.100 --> 00:26:35.300 

Środowiskowego Domu Samopomocy ze struktur 

Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

00:26:35.300 --> 00:26:38.900 

w Sulechowie oraz utworzenia odrębnej jednostki 

organizacyjnej gminy 

 

00:26:38.900 --> 00:26:42.600 

Sulechów pod nazwą Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Kruszynie. 

 

00:26:43.500 --> 00:26:45.900 

7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących się. 

 

00:26:45.900 --> 00:26:51.000 

Druk numer 663 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie ustalenia planu 

 

00:26:51.000 --> 00:26:53.300 

sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez gminę 

 

00:26:53.300 --> 00:26:56.200 

Sulechów oraz określenia granic obwodów. 

 

00:26:56.800 --> 00:27:00.000 

7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

00:27:00.000 --> 00:27:03.300 

Sprawy różne przedstawił już przed sekundką 

kolega Piotr Bodnar 

 

00:27:03.300 --> 00:27:05.600 

więc nie będę omawiał po raz drugi. 

 

00:27:05.600 --> 00:27:07.300 

Wszystkie inne elementy są zamieszczone w 

protokole. 

 

00:27:07.300 --> 00:27:09.000 

Jak będą uwagi to chętnie odpowiem. Dziękuję 

bardzo. 

 

00:27:09.000 --> 00:27:12.200 

- Dziękuję. Bardzo proszę o przedstawienie 

sprawozdania z prac komisji 

 

00:27:12.200 --> 00:27:15.500 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych Pana 

 

00:27:15.500 --> 00:27:17.600 

Miłosza Brodzikowskiego. Bardzo proszę. 

 

00:27:17.600 --> 00:27:19.600 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:27:19.600 --> 00:27:22.100 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:27:22.100 --> 00:27:26.600 

Wysoka Rado. 

 

00:27:26.600 --> 00:27:28.300 

Dobrze słychać? Dziękuję bardzo, bardzo mi miło. 

 

00:27:28.300 --> 00:27:31.300 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:27:31.300 --> 00:27:33.000 

Wysoka Rado powtórzę jeszcze raz. 

 

00:27:33.000 --> 00:27:37.700 

W okresie międzysesyjnym Komisja Oświaty, 

 

00:27:37.700 --> 00:27:41.600 

Kultury i Spraw Społecznych spotkała się 

jednokrotnie na wspólnym 

 

00:27:41.600 --> 00:27:47.000 

posiedzeniu komisji pod przewodnictwem kolegi 

Bodnara więc pozwolę 

 

00:27:47.000 --> 00:27:51.600 

sobie jako, że dwóch kolegów poprzednio 

przeczytało całe tytuły 

 

00:27:51.600 --> 00:27:55.800 

projektów uchwał przeczytać tylko numery celem 

oszczędzania czasu. 

 

00:27:57.200 --> 00:28:05.100 
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Druk numer 649 został zaopiniowany pozytywnie 

stosunkiem głosów 2 głosy 

 

00:28:05.100 --> 00:28:08.200 

za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący. 

 

00:28:08.200 --> 00:28:10.400 

Druk numer 650. 

 

00:28:10.400 --> 00:28:14.800 

4 głosy za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

 

00:28:14.800 --> 00:28:22.300 

Druki od 651, 652, 653, 654, 655, 656, 

 

00:28:22.300 --> 00:28:27.400 

657 tym samym stosunkiem głosów 4 głosy za, 

 

00:28:27.400 --> 00:28:32.200 

0 wstrzymujących, 0 sprzeciwów. 658 3 głosy za, 

 

00:28:32.200 --> 00:28:35.000 

0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

 

00:28:35.000 --> 00:28:37.200 

Podobnie druk numer 659. 

 

00:28:37.200 --> 00:28:42.500 

3 głosy za, 0 sprzeciwów i 0 wstrzymujących. 

 

00:28:42.500 --> 00:28:51.400 

Natomiast druki 660-663 komisja nie opiniowała z 

powodu braku kworum. 

 

00:28:51.400 --> 00:28:54.600 

Także z mojej strony to jest wszystko. 

 

00:28:54.600 --> 00:28:57.400 

Jakby były jakieś pytania to służę. Dziękuję bardzo. 

 

00:28:57.400 --> 00:29:01.100 

- Dziękuję. Bardzo proszę o przedstawienie 

sprawozdania z prac komisji 

 

00:29:01.100 --> 00:29:03.500 

Przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa i 

Ochrony Środowiska 

 

00:29:03.500 --> 00:29:05.800 

Pana Przemysława Pokład. 

 

00:29:05.800 --> 00:29:07.200 

Pytania na końcu, spokojnie. 

 

00:29:13.200 --> 00:29:17.100 

- Pytania będą do kolegi? Dobrze. 

 

00:29:17.100 --> 00:29:20.000 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, 

 

00:29:20.000 --> 00:29:22.100 

Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. 

 

00:29:22.100 --> 00:29:25.100 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

w okresie 

 

00:29:25.100 --> 00:29:27.200 

międzysesyjnym spotkała się dwukrotnie. 

 

00:29:27.200 --> 00:29:34.500 

Pierwszy raz 14 lutego na wspólnym posiedzeniu 

komisji rady 

 

00:29:34.500 --> 00:29:36.200 

miejskiej. 

 

00:29:36.200 --> 00:29:40.400 

Tutaj koledzy szczegółowo już przedstawili o czym 

się mówiło, 

 

00:29:40.400 --> 00:29:42.000 

co żeśmy rozważali. 

 

00:29:42.000 --> 00:29:49.000 

Ja tylko się skupię na odczytaniu wyników 

głosowania jak komisja 

 

00:29:49.000 --> 00:29:54.100 

głosowała i opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą 

sesję, 

 

00:29:54.100 --> 00:29:57.500 

też bez tytułów, sam numer druku i wynik. 

 

00:29:57.500 --> 00:30:02.700 

Druk 649 komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

00:30:02.700 --> 00:30:05.900 

5 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

00:30:05.900 --> 00:30:10.300 

Druk 650 komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

00:30:10.300 --> 00:30:14.400 

6 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
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00:30:14.400 --> 00:30:18.200 

Druk 651 komisja zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie, 

 

00:30:18.200 --> 00:30:21.800 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

00:30:21.800 --> 00:30:29.200 

Druk 652 komisja zaopiniowała pozytywnie 7 

głosów za. 

 

00:30:29.200 --> 00:30:35.200 

Druk 653 komisja zaopiniowała także pozytywnie. 

 

00:30:35.200 --> 00:30:41.200 

Druk 654 komisja zaopiniowała także pozytywnie 7 

za. 

 

00:30:41.200 --> 00:30:43.900 

Druk 655 także pozytywnie. 

 

00:30:43.900 --> 00:30:46.300 

Druk 656. 

 

00:30:46.300 --> 00:30:51.100 

Wynik 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, czyli 

pozytywnie. 

 

00:30:51.100 --> 00:30:53.300 

Druk 657. 

 

00:30:53.300 --> 00:30:57.100 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, czyli pozytywnie. 

 

00:30:57.100 --> 00:31:00.900 

Druk 658 też komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

00:31:00.900 --> 00:31:07.000 

Druk 659 Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska 

 

00:31:07.000 --> 00:31:08.600 

zaopiniowała pozytywnie. 

 

00:31:08.600 --> 00:31:15.100 

Druk 660 komisja zaopiniowała także pozytywnie. 

 

00:31:15.100 --> 00:31:19.500 

4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

00:31:19.500 --> 00:31:22.600 

Nad drukiem 661 komisja nie procedowała. 

 

00:31:22.600 --> 00:31:27.300 

Druk 662 jednogłośnie było za, 

 

00:31:27.300 --> 00:31:28.500 

czyli pozytywnie. 

 

00:31:28.500 --> 00:31:33.000 

Druk 633 pozytywnie. 

 

00:31:33.000 --> 00:31:36.400 

To wszystko. Sprawy różne kolega Piotr Bodnar już 

przedstawił. 

 

00:31:36.400 --> 00:31:41.100 

Komisja drugi raz się spotkała dzisiaj przed sesją 

rady miejskiej. 

 

00:31:41.100 --> 00:31:45.700 

Opiniowaliśmy tutaj wnioski mieszkańców, 

 

00:31:45.700 --> 00:31:47.100 

wnioski radnych. 

 

00:31:47.100 --> 00:31:50.600 

Rozmawialiśmy o pewnych sprawach. 

 

00:31:52.000 --> 00:31:55.900 

Protokół z tego posiedzenia w niedługim czasie 

wpłynie na pana ręce 

 

00:31:55.900 --> 00:31:58.000 

Panie Przewodniczący w formie pisemnej. Dziękuję. 

 

00:31:58.000 --> 00:32:01.700 

- Dziękuję. 

 

00:32:01.700 --> 00:32:04.000 

Czy ktoś z komisji nie stałych chciałby przedstawić 

swoje 

 

00:32:04.000 --> 00:32:06.300 

sprawozdanie? Jeżeli tak to proszę to 

wyartykułować. 

 

00:32:06.300 --> 00:32:09.200 

Czy są pytania do przedstawionych (...) Pan 

Sebastian jeszcze 

 

00:32:09.200 --> 00:32:10.800 

sprawozdanie, tak? 

 

00:32:10.800 --> 00:32:12.400 
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Bardzo proszę Panie Sebastianie. 

 

00:32:12.400 --> 00:32:16.600 

Pan Piotr też sprawozdanie czy pytanie? 

 

00:32:16.600 --> 00:32:20.000 

To najpierw Pan Sebastian, a potem Pan Piotr 

sprawozdanie i pytanie. 

 

00:32:20.000 --> 00:32:25.100 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni oraz 

zgromadzeni goście. 

 

00:32:25.100 --> 00:32:26.800 

Ja tylko informacyjnie. 

 

00:32:26.800 --> 00:32:32.100 

Na dzień 28 lutego na godzinę 8.00 zostało zwołane 

posiedzenie 

 

00:32:32.100 --> 00:32:34.100 

Komisji Rewizyjnej. 

 

00:32:34.100 --> 00:32:37.800 

Będziemy omawiać trzy protokoły dotyczące najmu, 

 

00:32:37.800 --> 00:32:43.200 

dzierżawy, dotyczące oświaty oraz rekontroli w 

Sulechowie. 

 

00:32:43.200 --> 00:32:46.800 

Ponadto też zajmiemy się tematem, który dzisiaj 

został usunięty, 

 

00:32:46.800 --> 00:32:51.200 

a mianowicie wprowadzenie do planu pracy Komisji 

Rewizyjnej zadania 

 

00:32:51.200 --> 00:32:53.800 

związanego z kontrolą obiegu dokumentów. 

Dziękuję. 

 

00:32:55.600 --> 00:32:58.600 

- Dziękuję i bardzo proszę Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz najpierw jako 

 

00:32:58.600 --> 00:33:04.100 

przewodniczący Komisji Gospodarki Odpadami 

przedstawi sprawozdanie, 

 

00:33:04.100 --> 00:33:05.900 

a potem ewentualnie pytanie. Bardzo proszę. 

 

00:33:05.900 --> 00:33:07.100 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:33:07.100 --> 00:33:09.000 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:33:09.000 --> 00:33:11.100 

Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

 

00:33:11.100 --> 00:33:14.200 

Komisja spotkała się 16 lutego. 

 

00:33:14.200 --> 00:33:19.900 

Dyskusja była bardzo merytoryczna, natomiast 

najważniejszym punktem 

 

00:33:19.900 --> 00:33:24.500 

i w zasadzie punktem wyjścia do pracy jeszcze tej 

kadencji to komisja 

 

00:33:24.500 --> 00:33:30.100 

przychyliła się do pomysłu między innymi Pana 

Burmistrza żeby gmina 

 

00:33:30.100 --> 00:33:35.000 

rozpoczęła pracę i przygotowania nad budową 

własnego PSZOK'u także to 

 

00:33:35.000 --> 00:33:38.000 

jest taka konkluzja największa z całego posiedzenia 

komisji. 

 

00:33:38.000 --> 00:33:45.600 

Pytanie jednocześnie jako wniosek do Pana 

Przewodniczącego Miłosza 

 

00:33:45.600 --> 00:33:47.500 

z racji tego, że go nie było na komisjach. 

 

00:33:47.500 --> 00:33:52.300 

Panie Przewodniczący bardzo proszę o zwołanie 

takiej komisji 

 

00:33:52.300 --> 00:33:58.600 

poświęconej przyszłości sportu w naszej gminie 

bowiem w moim odczuciu 

 

00:33:58.600 --> 00:34:04.000 

i nie tylko moim sport w naszej gminie jest na 

jakimś tam poziomie, 

 

00:34:04.000 --> 00:34:05.700 

ja nie oceniam w złym czy dobrym. 
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00:34:05.700 --> 00:34:09.100 

Chodzi mi o kierunek rozwoju naszych dzieci, 

 

00:34:09.100 --> 00:34:12.400 

przyszłych pokoleń żeby na komisję zaprosić 

dyrektorów szkół, 

 

00:34:13.000 --> 00:34:18.000 

stowarzyszenia, kluby sportowe i porozmawiać o 

tym co będzie 

 

00:34:18.000 --> 00:34:19.000 

w przyszłości. 

 

00:34:19.000 --> 00:34:20.000 

Dziękuję. 

 

00:34:20.000 --> 00:34:22.000 

- Dziękuję. 

 

00:34:22.000 --> 00:34:24.000 

Bardzo proszę Pan Radny Miłosz Brodzikowski ad 

vocem. 

 

00:34:25.000 --> 00:34:26.000 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:34:26.000 --> 00:34:28.100 

Ja tylko pozwolę sobie odpowiedzieć, że ja na 

komisji byłem. 

 

00:34:28.100 --> 00:34:31.000 

Musiałem niestety wyjść wcześniej z powodu 

licznych obowiązków 

 

00:34:31.000 --> 00:34:33.700 

zawodowych. 

 

00:34:33.700 --> 00:34:40.400 

Natomiast jeżeli chodzi o ten wniosek Pana 

Radnego przechodząc 

 

00:34:40.400 --> 00:34:44.400 

do meritum to jak najbardziej jest on zasadny i takie 

posiedzenie 

 

00:34:44.400 --> 00:34:46.500 

myślę w najbliższym czasie zwołam. 

 

00:34:46.500 --> 00:34:49.600 

Chyba nic więcej do dodania nie mam, ponadto, 

 

00:34:49.600 --> 00:34:54.300 

że przyjmuję ten wniosek z pokorą i do wykonania. 

Dziękuję bardzo. 

 

00:34:54.300 --> 00:34:55.900 

- Dziękuję. 

 

00:34:55.900 --> 00:34:57.300 

Czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania w tym punkcie? 

 

00:34:57.300 --> 00:34:58.500 

Nie widzę. 

 

00:34:58.500 --> 00:34:59.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:35:00.000 --> 00:35:02.300 

Punkt 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Sulechowa w okresie 

 

00:35:02.300 --> 00:35:04.300 

międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:35:09.400 --> 00:35:10.500 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:35:10.500 --> 00:35:12.500 

Szanowni Państwo. 

 

00:35:12.500 --> 00:35:15.100 

Oczywiście tradycyjnie już sprawozdanie zostało 

przekazane Państwu 

 

00:35:15.100 --> 00:35:16.700 

w formie elektronicznej. 

 

00:35:16.700 --> 00:35:20.200 

Ja w uzupełnieniu chciałbym tylko Państwu 

powiedzieć, 

 

00:35:20.200 --> 00:35:25.200 

że na moje ręce wpłynęło już rozstrzygnięcie w 

konkursie ogłoszonym 

 

00:35:25.200 --> 00:35:29.100 

na stanowisko Dyrektora Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Sulechowie. 

 

00:35:30.800 --> 00:35:35.400 

Dzisiaj rano miałem okazję spotkać się i 

porozmawiać z zaproponowaną 

 

00:35:35.400 --> 00:35:37.400 
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przez komisję kandydatką. 

 

00:35:37.400 --> 00:35:43.000 

Jeśli dziś jeszcze czasu starczy to dziś, a jeśli nie to 

jutro 

 

00:35:43.000 --> 00:35:48.000 

zamierzam podpisać stosowne dokumenty i 

dokonać rozstrzygnięcia 

 

00:35:48.000 --> 00:35:50.100 

konkursu. 

 

00:35:50.100 --> 00:35:53.200 

To jest jak gdyby taka pierwsza rzecz na którą 

chciałem Państwu 

 

00:35:53.200 --> 00:35:55.000 

zwrócić uwagę. 

 

00:35:57.200 --> 00:36:02.200 

Druga rzecz to chciałem Państwu jak gdyby 

zasygnalizować, 

 

00:36:02.200 --> 00:36:07.800 

że w ostatnim czasie odbyły się dwa dość istotne 

spotkania z punktu 

 

00:36:07.800 --> 00:36:11.100 

widzenia gminy Sulechów i kwestii transportowych. 

 

00:36:11.100 --> 00:36:14.100 

W jednym z nich część z Państwa uczestniczyła. 

 

00:36:14.100 --> 00:36:17.400 

To było spotkanie dotyczące szeroko rozumianej 

mobilności na terenie 

 

00:36:17.400 --> 00:36:23.400 

ZIT Zielonogórsko Nowosolskiego, a drugie 

spotkanie to okazja również 

 

00:36:23.400 --> 00:36:28.100 

do Poznania nowej Pani Dyrektor Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych 

 

00:36:28.100 --> 00:36:31.700 

i Autostrad oddział w Zielonej Górze. 

 

00:36:31.700 --> 00:36:33.200 

Nie jest żadną tajemnicą Szanowni Państwo. 

 

00:36:33.200 --> 00:36:38.700 

Rozmawialiśmy o inwestycjach zarówno generalnej 

dyrekcji na dobrą 

 

00:36:38.700 --> 00:36:41.100 

sprawę na terenie województwa ale również 

oczywiście o naszych 

 

00:36:41.100 --> 00:36:45.900 

inwestycjach, które jak wciąż powtarzamy będą 

zapewne miało duży 

 

00:36:45.900 --> 00:36:50.200 

wpływ jako generatory ruchu dla całego 

województwa. 

 

00:36:50.200 --> 00:36:53.500 

To w uzupełnieniu chciałem Państwu dodatkowo 

przekazać. 

 

00:36:53.500 --> 00:36:54.500 

Dziękuję bardzo. 

 

00:36:54.500 --> 00:36:56.200 

- Dziękuję. 

 

00:36:56.200 --> 00:36:58.600 

Pojawiły się pytania. Bardzo proszę Pan Radny 

Sebastian Różycki. 

 

00:36:58.600 --> 00:37:05.000 

- Panie Burmistrzu miałbym prośbę żeby w 

następnym sprawozdaniu 

 

00:37:05.000 --> 00:37:09.000 

za miesiąc w punkcie 2 dotyczącym informacji z 

przebiegu realizacji, 

 

00:37:09.000 --> 00:37:12.000 

chodzi o Wydział Inwestycji i Zarządzania Drogami 

Gminnymi. 

 

00:37:12.000 --> 00:37:17.200 

Czy mogłyby się pojawić daty przewidzianych 

zakończeń spraw, 

 

00:37:17.200 --> 00:37:21.000 

a mianowicie w punkcie 3 mamy, że realizowane są 

roboty związane 

 

00:37:21.000 --> 00:37:25.100 

i tam jest budowa świetlicy w Kaczynie oraz remont 

w Krężołach żeby 
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00:37:27.000 --> 00:37:30.800 

podano daty planowanych czy tam umownych 

terminów zakończenia prac. 

 

00:37:31.400 --> 00:37:34.200 

W punkcie 4 też chciałbym wiedzieć kiedy takie 

dokumentacje 

 

00:37:34.200 --> 00:37:36.600 

projektowe według planu powinny się zakończyć, 

 

00:37:36.600 --> 00:37:45.300 

natomiast jeszcze mam jedno pytanie dotyczące 

punktu 9 dlatego, że 

 

00:37:45.300 --> 00:37:50.500 

na poprzedniej sesji zgłaszałem prośbę o to aby 

przetarg na remonty 

 

00:37:50.500 --> 00:37:54.400 

nawierzchni bitumicznych nie kończył się z końcem 

roku tylko był 

 

00:37:54.400 --> 00:37:59.400 

wydłużony po to żeby w okresie jesienno-zimowym 

kiedy ubytki dróg są 

 

00:37:59.400 --> 00:38:03.200 

duże żeby można było korzystać z wykonawcy aby 

te drogi łatać. 

 

00:38:03.200 --> 00:38:07.200 

Tylko chciałbym informację czy ta prośba została 

wykonana. 

 

00:38:07.200 --> 00:38:11.100 

Natomiast jeszcze jedna rzecz techniczna. 

 

00:38:11.100 --> 00:38:15.700 

Czy można byłoby poprosić burmistrza i skarbnika o 

wyegzekwowanie 

 

00:38:15.700 --> 00:38:19.300 

jakieś kwoty na naprawę nagłośnienia w tej sali? 

Dziękuję bardzo. 

 

00:38:19.300 --> 00:38:22.100 

- Dziękuję. 

 

00:38:22.100 --> 00:38:26.200 

Panie Burmistrzu od razu czy zbieramy bo jeszcze 

kilka osób się zgłosiło? 

 

00:38:26.200 --> 00:38:28.700 

- Jeśli ja mogę prosić to chciałbym od razu. 

 

00:38:29.400 --> 00:38:31.500 

- Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:38:31.500 --> 00:38:36.200 

- Panie Sebastianie oczywiście możemy zrobić 

rewizję i w jednym 

 

00:38:36.200 --> 00:38:39.500 

dokumencie wyszczególnić na jakim etapie są które 

postępowania albo 

 

00:38:39.500 --> 00:38:40.800 

jakie są terminy ich zakończeniach. 

 

00:38:40.800 --> 00:38:47.600 

Co do kwestii związanych z nagłośnieniem no to dla 

mnie zupełnie nowa 

 

00:38:47.600 --> 00:38:50.500 

sytuacja. Nie wiem na ile generowane były te 

problemy wcześniej bo 

 

00:38:50.500 --> 00:38:53.400 

jeszcze podczas ostatniego posiedzenia komisji tych 

problemów 

 

00:38:53.400 --> 00:38:55.100 

nie było. 

 

00:38:55.100 --> 00:38:58.500 

Na pewno zrewidujemy tą sprawę. 

 

00:38:59.400 --> 00:39:04.400 

Trzecie pytanie Panie Sebastianie to było odnośnie 

remontów. 

 

00:39:05.600 --> 00:39:09.700 

My z Panem Skarbnikiem w międzyczasie mieliśmy 

też powiedzmy kolejną 

 

00:39:09.700 --> 00:39:12.900 

rozmowę bo to nie jest tak, że już wcześniej o tym 

nie rozmawialiśmy. 

 

00:39:12.900 --> 00:39:18.600 

Nie ma możliwości tego rodzaju zadania 

potraktować jako zadania, 

 

00:39:18.600 --> 00:39:21.100 

które może przechodzić z roku na rok. 
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00:39:22.700 --> 00:39:28.400 

Chyba, że jakaś forma zapisania w WTF jako 

remontów dróg ale raczej 

 

00:39:28.400 --> 00:39:31.900 

to jest ryzykowne. 

 

00:39:31.900 --> 00:39:34.500 

Po prostu są to wydatki bieżące z tego powodu nie 

mogę tego 

 

00:39:34.500 --> 00:39:36.200 

postępowania przeprowadzić w taki sposób, 

 

00:39:36.200 --> 00:39:40.800 

natomiast myślimy nad tym w jakim momencie i w 

jaki sposób je ogłosić 

 

00:39:40.900 --> 00:39:44.300 

żeby ten okres był możliwie krótszy niż dotychczas. 

 

00:39:44.500 --> 00:39:48.700 

Czyli mówiąc wprost jeśli ten scenariusz, 

 

00:39:48.700 --> 00:39:54.100 

który ja na dzisiaj widzę na podstawie projektu 

budżetu można 

 

00:39:54.100 --> 00:39:57.400 

pewną procedurę rozpocząć, a rozstrzygnąć w 

momencie kiedy budżet 

 

00:39:57.400 --> 00:40:00.600 

będzie uchwalony tylko musimy to tak 

skonstruować żeby nie było 

 

00:40:00.600 --> 00:40:03.100 

też problemów w zakresie długości trwania 

postępowania. 

 

00:40:03.100 --> 00:40:07.400 

Chodzi mówiąc wprost o to żeby ceny były realne, a 

wykonawca później 

 

00:40:07.400 --> 00:40:08.700 

się nie wycofał ze złożonej oferty. 

 

00:40:08.700 --> 00:40:10.100 

Dziękuję. 

 

00:40:10.100 --> 00:40:11.300 

- Dziękuję. 

 

00:40:11.300 --> 00:40:13.100 

Bardzo proszę Pan Rady Przemysław Pokład. 

 

00:40:13.700 --> 00:40:14.900 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:40:14.900 --> 00:40:21.100 

Panie Burmistrzu tutaj właśnie w tym sprawozdaniu 

jest wzmianka 

 

00:40:21.100 --> 00:40:27.900 

o koncepcji S3 tego zjazdu północ węzła. 

 

00:40:28.800 --> 00:40:31.600 

Też Pan przed chwilą nadmienił o spotkaniu z nową 

Panią Dyrektor. 

 

00:40:31.600 --> 00:40:35.900 

Moje pytanie jest takie czy coś się zmieniło w 

spojrzeniu na ten 

 

00:40:35.900 --> 00:40:37.800 

węzeł S3 północ? 

 

00:40:37.800 --> 00:40:40.000 

Coś Pan odczuł? Czy coś wiadomo więcej jeżeli 

można? 

 

00:40:40.000 --> 00:40:41.000 

Dziękuję bardzo. 

 

00:40:43.000 --> 00:40:45.000 

- Mogę Panie Przewodniczący? 

- Tak, bardzo proszę. 

 

00:40:45.000 --> 00:40:48.700 

- Szanowni Państwo dziś jesteśmy na etapie badania 

ruchu. 

 

00:40:48.700 --> 00:40:49.800 

To jest podstawowy dokument. 

 

00:40:49.800 --> 00:40:54.900 

Pani Dyrektor podtrzymała ustalenia z poprzednim 

Panem Dyrektorem, 

 

00:40:54.900 --> 00:40:57.300 

że to jest dokument wyjściowy do rozmowy, 

 

00:40:57.300 --> 00:40:58.900 

natomiast powiem tak. 
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00:40:58.900 --> 00:41:01.500 

Proszę to spotkanie traktować jako spotkanie 

niezobowiązujące. 

 

00:41:02.500 --> 00:41:06.500 

To nie jest spotkanie, które zmusza którąkolwiek ze 

stron 

 

00:41:06.500 --> 00:41:08.800 

do określonych zachowań. 

 

00:41:08.800 --> 00:41:13.200 

Nie ukrywam, że bardzo nam zależało mówiąc 

wprost też na tym aby się 

 

00:41:13.200 --> 00:41:18.700 

wzajemnie poznać i żeby opowiedzieć szerzej niż 

jakby to było przy 

 

00:41:18.700 --> 00:41:19.900 

okazji jakiegoś zwykłego pisma. 

 

00:41:20.100 --> 00:41:25.500 

To był podstawowy cel tego spotkania ale idea 

słusznie Pan zauważył 

 

00:41:25.500 --> 00:41:27.100 

jest dla nas oczywista. 

 

00:41:27.100 --> 00:41:32.400 

To są rozwiązania na drogach o charakterze 

krajowym i to było głównym 

 

00:41:32.400 --> 00:41:36.400 

tematem tego spotkania, czyli 32 i S w naszej 

okolicy. 

 

00:41:36.400 --> 00:41:38.300 

- Dziękuję. 

 

00:41:38.300 --> 00:41:39.500 

Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus. 

 

00:41:39.700 --> 00:41:41.900 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:41:41.900 --> 00:41:43.700 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:41:43.700 --> 00:41:45.200 

Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

 

00:41:45.200 --> 00:41:52.400 

Ja mam pytanie pierwsze do Dyrektora Ośrodka 

Pomocy Społecznej 

 

00:41:52.400 --> 00:41:53.900 

w Sulechowie. Pan Burmistrz powiedział, 

 

00:41:53.900 --> 00:41:55.700 

że zakończyło się postępowanie przetargowe. 

 

00:41:56.900 --> 00:42:01.400 

Czy to jest tajemnicą kogo komisja desygnowała na 

to stanowisko? 

 

00:42:01.400 --> 00:42:02.900 

I tak to będzie jawne. 

 

00:42:02.900 --> 00:42:06.800 

Nie mówię, że musi Pan podpisać z tą osobą ale 

chyba nie jest to 

 

00:42:06.800 --> 00:42:08.900 

tajemnicą kogo komisja desygnowała. 

 

00:42:10.200 --> 00:42:11.300 

To jest pierwsze pytanie. 

 

00:42:11.300 --> 00:42:16.900 

Drugie pytanie mam, ponieważ rada miejska swego 

czasu podjęła uchwałę 

 

00:42:16.900 --> 00:42:22.400 

w zakresie wystąpienia do sądu o udostępnienie 

dokumentacji Rady 

 

00:42:22.400 --> 00:42:25.300 

Rodziców Szkoły Podstawowej numer 3. 

 

00:42:25.300 --> 00:42:30.500 

Jak wiem, a inaczej mówiąc jak przypuszczam 

dlatego, 

 

00:42:30.500 --> 00:42:37.000 

że dokumentacji żeśmy nie dostali w pierwszej 

instancji sąd odmówił 

 

00:42:37.000 --> 00:42:38.900 

i wystąpiono o uzasadnienie. 

 

00:42:38.900 --> 00:42:43.100 

W drugiej instancji prawdopodobnie sąd też 

odmówił. 

 

00:42:43.100 --> 00:42:46.100 
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Moje pytanie jest takie ponieważ jest to realizacja 

uchwały rady 

 

00:42:46.100 --> 00:42:49.300 

miejskiej czy możemy dostać wyrok sądu pierwszej 

instancji 

 

00:42:49.300 --> 00:42:51.900 

wraz z uzasadnieniem, wyrok drugiej instancji. 

 

00:42:51.900 --> 00:43:01.700 

No i poczekamy na te uzasadnienie jeżeli chodzi o 

wyrok drugiej 

 

00:43:01.700 --> 00:43:03.900 

instancji. 

 

00:43:03.900 --> 00:43:08.300 

Chcę potwierdzenia, że wystąpiono o to 

uzasadnienie tego wyroku. Dziękuję. 

 

00:43:08.300 --> 00:43:09.800 

- Dziękuję. Panie Burmistrzu. 

 

00:43:13.000 --> 00:43:18.000 

- Biorąc pod uwagę, że składanie kandydatur ma 

formę jawną to nie ma 

 

00:43:18.000 --> 00:43:24.400 

problemu. Oczywiście nazwisko wskazanej przez 

komisję potencjalnej 

 

00:43:24.400 --> 00:43:26.400 

Pani Dyrektor to jest Pani Ewa Kowalewska. 

 

00:43:26.900 --> 00:43:33.800 

Osoba, która z dokumentów wynika pracuje na 

dzisiaj w sąsiedniej 

 

00:43:33.800 --> 00:43:35.900 

gminie w Ośrodku Pomocy Społecznej. 

 

00:43:35.900 --> 00:43:41.000 

Natomiast co do drugiego zadanego przez Pana 

pytania. 

 

00:43:41.000 --> 00:43:45.200 

Ja podczas ostatniego spotkania z szefami klubu 

właśnie odczytałem, 

 

00:43:45.200 --> 00:43:48.700 

że tak powiem to co już wiemy. 

 

00:43:48.700 --> 00:44:01.700 

Panie Janie po pierwszym wyroku z marca 2022 o 

oddaleniu powództwa 

 

00:44:01.700 --> 00:44:05.400 

wystąpiliśmy z apelacją. 

 

00:44:05.900 --> 00:44:17.300 

Był to 20 czerwiec dokładnie 2022 roku i w dniu 9 

lutego 2023 roku 

 

00:44:17.300 --> 00:44:23.900 

otrzymaliśmy wyrok sądu, znaczy został wydany 

wyrok Sądu Okręgowego 

 

00:44:23.900 --> 00:44:26.700 

w Zielonej Górze o oddaleniu apelacji w całości. 

 

00:44:26.800 --> 00:44:34.100 

W dniu 16 lutego wystąpiłem o uzasadnienie tego 

wyroku. 

 

00:44:34.100 --> 00:44:35.900 

Z punktu widzenia, taka jest moja wiedza, 

 

00:44:35.900 --> 00:44:41.200 

tutaj być może do radców prawnych należałoby się 

skierować słowo. 

 

00:44:41.200 --> 00:44:46.100 

W mojej ocenie to kończy postępowanie i właściwie 

to, 

 

00:44:46.100 --> 00:44:49.600 

że występuje uzasadnienie to tak na dobrą sprawę 

ponieważ czynimy tak 

 

00:44:49.600 --> 00:44:54.200 

dla zasady, a jak gdyby i tak nie mam już możliwości 

prowadzenia tego 

 

00:44:54.200 --> 00:44:55.200 

postępowania. Dziękuję. 

 

00:44:58.700 --> 00:45:01.400 

- Dziękuję. Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Bardzo 

proszę. 

 

00:45:01.400 --> 00:45:03.700 

- Panie Burmistrzu trzy pytania. 

 

00:45:05.700 --> 00:45:08.900 
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Tego nie ma w sprawozdaniu ale uważam za bardzo 

ważne. 

 

00:45:08.900 --> 00:45:10.500 

Kwestia monitoringu. 

 

00:45:11.100 --> 00:45:16.800 

Kiedy będziemy zwiększać ten monitoring i w jakich 

miejscach bo 

 

00:45:16.800 --> 00:45:21.600 

w naszej gminie dochodzi do różnych dziwnych 

sytuacji w ostatnim czasie. 

 

00:45:21.600 --> 00:45:25.100 

Nie zauważyłem to znaczy, że go nie ma konkursu 

na kolejnego 

 

00:45:25.100 --> 00:45:26.800 

strażnika miejskiego. 

 

00:45:26.800 --> 00:45:30.400 

Wiem, że powtarzam się od wielu miesięcy ale 

uważam, 

 

00:45:30.400 --> 00:45:36.000 

że po rozmowie na Komisji do Spraw Gospodarki 

Odpadów straż miejska 

 

00:45:36.000 --> 00:45:38.700 

jest nam bardzo potrzebna żeby weryfikować 

adresy, 

 

00:45:38.700 --> 00:45:41.100 

ilość złożonych deklaracji. 

 

00:45:43.000 --> 00:45:50.200 

Ostatnia kwestia to jest zakup pojazdu typu bus dla 

szkoły bo mamy 

 

00:45:50.200 --> 00:45:51.300 

pojazdy takie jakie mamy. 

 

00:45:51.300 --> 00:45:53.100 

Dziękuję. 

 

00:45:53.100 --> 00:45:54.400 

- Dziękuję. Panie Burmistrzu. 

 

00:45:54.400 --> 00:45:56.600 

- Zacznę od końca. 

 

00:45:56.600 --> 00:46:03.800 

Panie Piotrze jeśli tylko, a taki jest podstawowy plan 

pojawi się 

 

00:46:03.800 --> 00:46:07.000 

nabór, który pozwoli nam znaleźć jakiekolwiek 

dofinansowanie 

 

00:46:07.000 --> 00:46:11.900 

w zakresie auta to oczywiście będziemy próbowali 

pozyskać te środki. 

 

00:46:12.300 --> 00:46:16.300 

Mamy pewien pomysł, natomiast nie chciałbym 

dzisiaj o nim specjalnie mówić. 

 

00:46:16.300 --> 00:46:23.100 

Co do konkursu na strażnika różnie można to 

zinterpretować ale powiem 

 

00:46:23.100 --> 00:46:26.800 

tak. Między konkursami myślę, że jednak powinny 

być znaczące przerwy, 

 

00:46:26.800 --> 00:46:28.600 

ponieważ rozpoznanie rynku pokazuje, 

 

00:46:28.600 --> 00:46:36.100 

że nasze konkursy nie spotykają się z żadnym 

zainteresowaniem w tej służbie. 

 

00:46:36.100 --> 00:46:40.100 

Być może to padło poza mikrofonem ale być może 

kwestia oferowanych 

 

00:46:40.100 --> 00:46:41.500 

warunków płacowych. 

 

00:46:41.500 --> 00:46:42.800 

To jest oczywiste Szanowni Państwo. 

 

00:46:43.200 --> 00:46:46.900 

Jeśli zapewne moglibyśmy sobie pozwolić na 

zdecydowanie wyższe 

 

00:46:46.900 --> 00:46:50.100 

wynagrodzenie niż na przykład w innych służbach to 

podejrzewam, 

 

00:46:50.100 --> 00:46:52.000 

że byłoby to rozwiązanie. 

 

00:46:53.200 --> 00:46:55.500 

Pierwsze pytanie odnośnie monitoringu. 
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00:46:55.500 --> 00:47:03.600 

Panie Piotrze w tym budżecie nie zaplanowaliśmy 

dołożenia kolejnych kamer. 

 

00:47:03.600 --> 00:47:05.700 

Ostatnie wykonane w ubiegłym roku to 

rozbudowanie. 

 

00:47:08.100 --> 00:47:10.800 

Nie mieliśmy środków budżetowych, które w tym 

roku moglibyśmy na to 

 

00:47:11.500 --> 00:47:14.700 

przeznaczyć bo co do idei zdania nie zmieniłem. 

 

00:47:15.000 --> 00:47:18.300 

Uważam, że kolejne lokalizacje są warte 

zainteresowania. 

 

00:47:18.300 --> 00:47:23.900 

Przy okazji powiem choć niestety nie rozwiązują 

wielu problemów bo 

 

00:47:23.900 --> 00:47:25.900 

mamy i możemy to chyba głośno powiedzieć, 

 

00:47:25.900 --> 00:47:27.300 

myślę, że mieszkańcy też tym żyją, 

 

00:47:27.300 --> 00:47:32.100 

mamy osobę zidentyfikowaną z imienia i nazwiska, 

 

00:47:32.100 --> 00:47:36.600 

która regularnie wchodzi na posesję, 

 

00:47:37.700 --> 00:47:40.200 

próbuje otwierać auta, nie tylko auta. 

 

00:47:40.200 --> 00:47:45.600 

Jest definiowana, a mimo wszystko takiego 

formalnego zakończenia 

 

00:47:45.600 --> 00:47:48.100 

niestety nie widać. Tu jest nam potrzebna jeszcze 

decyzja sądu 

 

00:47:48.100 --> 00:47:55.000 

właściwa ale na pewno kamery zdecydowanie 

pomagają co z resztą 

 

00:47:55.000 --> 00:48:00.000 

w okresie praktycznie każdych świąt również ma 

swój aspekt w zakresie 

 

00:48:00.000 --> 00:48:02.100 

ewentualnych uszkodzeń ozdób świątecznych. 

 

00:48:03.000 --> 00:48:08.700 

To jest dość skuteczne bo my po tej nitce 

docieramy do domowego 

 

00:48:08.700 --> 00:48:12.100 

kłębka. Wiem, że służby, również policja puka do 

tych drzwi więc są 

 

00:48:12.100 --> 00:48:15.100 

ci sprawcy odnajdywani. 

 

00:48:15.100 --> 00:48:19.000 

Również po tych nagraniach bardzo ułatwiają pracę 

służbom, 

 

00:48:19.000 --> 00:48:23.300 

nie tylko naszej straży miejskiej a też na pewno w 

niektórych 

 

00:48:23.300 --> 00:48:27.500 

sytuacjach zdecydowanie inaczej wygląda 

utrzymanie porządku 

 

00:48:27.500 --> 00:48:29.700 

i też w kilku sytuacjach nam to pomogło. 

 

00:48:29.900 --> 00:48:32.600 

Jeśli Pan Piotr pozwoli to ja tylko rozszerzając. 

 

00:48:32.600 --> 00:48:36.500 

Również bardzo pozytywnie jest odbierane 

wsparcie, 

 

00:48:36.500 --> 00:48:40.200 

które Państwo jako rada udzieliliście przy okazji 

zakupu auta 

 

00:48:40.200 --> 00:48:41.800 

z wyposażeniem dla komisariatu. 

 

00:48:41.800 --> 00:48:45.600 

Tamte dodatkowe urządzenia typu kamery 

rejestrujące, 

 

00:48:45.600 --> 00:48:50.500 

fotopułapki tak zwane plus noktowizory chyba też 

akurat w szczególnym 
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00:48:50.500 --> 00:48:56.300 

czasie wokół remontu kolei coraz bardziej się 

sprawdzają i też wyniki 

 

00:48:56.300 --> 00:48:58.900 

chyba pokazują, że to był dobry kierunek. 

 

00:48:59.300 --> 00:49:01.800 

Ja jestem nadal za tym abyśmy rozbudowywali ten 

zakres. 

 

00:49:03.800 --> 00:49:05.600 

- Dziękuję. 

 

00:49:05.600 --> 00:49:07.200 

Bardzo proszę Pani Radna Elżbieta Musiałek. 

 

00:49:10.300 --> 00:49:16.200 

- Panie Burmistrzu ja też tutaj do sprawozdania 

chciałabym się odnieść. 

 

00:49:16.200 --> 00:49:19.000 

Gospodarka komunalna. 

 

00:49:19.000 --> 00:49:20.700 

Są tutaj zawarte dwie umowy. 

 

00:49:20.700 --> 00:49:26.900 

Jedna jest z Kębud i jest to usuwanie awarii sieci 

kanalizacyjnej. 

 

00:49:26.900 --> 00:49:31.200 

Druga umowa zawarta z SuPeKom na udrażnianie 

sieci kanalizacyjnej. 

 

00:49:31.200 --> 00:49:36.500 

Jedna opiewa na 50000,00 a druga na niespełna 

35000,00. 

 

00:49:36.900 --> 00:49:39.700 

Moje pytanie jest takie. 

 

00:49:40.400 --> 00:49:45.500 

Czy jest potrzeba zawierania dwóch umów? 

 

00:49:45.500 --> 00:49:50.600 

Czy SuPeKom nie może tego zrobić i dlaczego tak w 

ogóle jest bo dla 

 

00:49:50.600 --> 00:49:53.100 

mnie to jest spójne usuwanie awarii na sieci 

 

00:49:53.100 --> 00:50:00.100 

kanalizacyjno-deszczowej, a w drugiej umowie 

udrażnianie sieci 

 

00:50:00.100 --> 00:50:06.000 

kanalizacji deszczowej, czyszczenie wpustów 

drogowych na terenie gminy. 

 

00:50:06.000 --> 00:50:10.000 

Dla mnie to się tu kłóci i moje pytanie jest takie. 

 

00:50:10.200 --> 00:50:12.600 

Dlaczego zostały dwie umowy podpisane? 

 

00:50:12.600 --> 00:50:17.600 

Czy SuPeKom nie mógłby tego zrobić jako nasza 

spółka gminna? Dziękuję. 

 

00:50:17.600 --> 00:50:19.500 

- Dziękuję. 

 

00:50:19.500 --> 00:50:21.700 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:50:21.700 --> 00:50:25.200 

Jestem przekonany, że mógłby to zrobić ale 

musiałby złożyć skuteczną, 

 

00:50:25.200 --> 00:50:27.500 

tańszą ofertę. 

 

00:50:27.500 --> 00:50:31.600 

Jeśli Szanowni Państwo mamy postępowania no to 

nie na zasadzie 

 

00:50:31.600 --> 00:50:34.200 

takiej, że o czymś zdecydujemy przed 

postępowaniem. 

 

00:50:34.200 --> 00:50:39.500 

To jest tak bardzo upraszczając, natomiast 

chciałbym tutaj Pani Elu 

 

00:50:39.500 --> 00:50:43.400 

skierować Panią na rozmowę z Panią Kierownik bo 

myślę, 

 

00:50:43.400 --> 00:50:45.200 

że jednak one nie są równoważne. 

 

00:50:45.200 --> 00:50:49.200 

To są jednak troszkę inne zakresy. 
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00:50:49.200 --> 00:50:53.400 

Być może Pani Kierownik (patrzę na Panią Martę) 

może skonstruować 

 

00:50:53.400 --> 00:50:56.800 

postępowanie tak żeby było to w jednym tylko 

pytanie 

 

00:50:58.000 --> 00:51:02.600 

czy znajdziemy wykonawcę albo czy znajdziemy za 

takie same 

 

00:51:02.600 --> 00:51:06.700 

bądź niższe pieniądze bo mówiąc wprost chyba nie 

każda firma jest 

 

00:51:06.700 --> 00:51:09.500 

zainteresowana dokładnie tym samym zakresem 

również ze względu 

 

00:51:09.500 --> 00:51:14.400 

na posiadane urządzenia ale to jest do dyskusji 

bardziej bym 

 

00:51:14.400 --> 00:51:16.800 

powiedział merytorycznej. Nie chciałbym w tej 

chwili przesądzać 

 

00:51:16.900 --> 00:51:20.900 

czy to jest możliwe, a jeśli tak to jaki będzie tego 

efekt. 

 

00:51:21.000 --> 00:51:24.600 

Mogę tylko odpowiedzieć, że dwa odrębne 

postępowania stąd dwie różne firmy. 

 

00:51:24.800 --> 00:51:28.100 

- Panie Przewodniczący jeszcze chwila. 

 

00:51:28.100 --> 00:51:33.300 

Moim zdaniem jako spółka gminna SuPeKom 

powinni to robić. 

 

00:51:33.300 --> 00:51:39.900 

To jest nasza spółka, a nie na zasadzie czy dadzą 

więcej czy dadzą mniej. 

 

00:51:39.900 --> 00:51:41.600 

Kłóci mi się to naprawdę. Dziękuję bardzo. 

 

00:51:41.600 --> 00:51:44.500 

- Dziękuję. 

 

00:51:44.500 --> 00:51:46.000 

Bardzo proszę Pan Radny Roman Rakowski. 

 

00:51:46.000 --> 00:51:59.700 

Panie Burmistrzu pytanie do punktu 5 projekty 

własne, podpunkt 5. 

 

00:52:00.100 --> 00:52:01.800 

Mam takie pytanie. 

 

00:52:01.800 --> 00:52:05.000 

W ramach naboru wniosków o dofinansowanie 

zadań z Rządowego Funduszu 

 

00:52:05.000 --> 00:52:10.200 

Rozwoju Dróg remonty złożono wniosek pod nazwą 

remont drogi gminne 

 

00:52:10.200 --> 00:52:13.100 

ulica Olbromskiego w Sulechowie. 

 

00:52:13.100 --> 00:52:14.700 

Ja mam takie pytanie. 

 

00:52:14.700 --> 00:52:16.500 

To jest akurat też mój rejon. 

 

00:52:16.500 --> 00:52:24.100 

Ja przed budżetem składałem wniosek o 

przygotowanie projektów 

 

00:52:24.100 --> 00:52:29.200 

na drogi przyległe do ulicy Olbromskiego. 

 

00:52:30.900 --> 00:52:34.900 

Nie przypominam sobie żeby była wpisana czy była 

rozmowa na temat 

 

00:52:34.900 --> 00:52:36.200 

remontu drogi Olbromskiego. 

 

00:52:37.500 --> 00:52:41.800 

Wprawdzie czasami się tam pojawiają przy progach 

zwalniających jakieś 

 

00:52:41.800 --> 00:52:47.900 

małe ubytki ale to jest odcinek drogi od ulicy 

Kruszyna 

 

00:52:48.800 --> 00:52:53.100 

do skrzyżowania z ulicą Cezarego Baryki bo później 

jest ulica Radka. 
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00:52:53.100 --> 00:52:59.700 

Powiem szczerze, że to jest mój rejon gdzie 

mieszkam ale ja nie widzę 

 

00:52:59.700 --> 00:53:06.900 

potrzeby remontowania teraz tej drogi za 

336000,00 złotych jak nie ma 

 

00:53:06.900 --> 00:53:09.300 

tych dróg pobocznych. 

 

00:53:10.200 --> 00:53:13.500 

Tam jest ruch dosyć duży teraz z różnych względów. 

 

00:53:14.400 --> 00:53:18.400 

Rozmawiałem, tłumaczyłem, argumentowałem to 

na komisjach. 

 

00:53:18.400 --> 00:53:24.100 

No niestety żaden z naszych projektów nie wszedł 

do budżetu oprócz 

 

00:53:25.300 --> 00:53:28.000 

realizacji i dokończenia ulicy Popioły, 

 

00:53:28.000 --> 00:53:30.200 

który tam przez parę ładnych lat już czekał na to. 

 

00:53:30.200 --> 00:53:37.400 

Pytanie czy była i jest potrzeba teraz remontu bo 

program 

 

00:53:37.400 --> 00:53:45.600 

z Narodowego Funduszu Dróg można było 

przeznaczyć również na inne zadanie. 

 

00:53:45.600 --> 00:53:50.200 

Ja rozumiem, że przygotowanie wniosku i tak dalej 

jest to zasadne 

 

00:53:50.200 --> 00:53:55.600 

ale niech Pan Burmistrz wytłumaczy skąd się to 

wzięło bo ja 

 

00:53:55.600 --> 00:53:59.000 

nie znalazłem powiem szczerze w materiałach 

nigdzie informacji 

 

00:53:59.000 --> 00:54:02.200 

na temat przygotowania wniosku do remontu tej 

drogi. 

 

00:54:05.300 --> 00:54:06.300 

- Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

00:54:09.200 --> 00:54:13.700 

- Szanowny Panie Radny może zacznę od tego jaki 

jest zakres tych 

 

00:54:14.000 --> 00:54:15.300 

wniosków. 

 

00:54:15.300 --> 00:54:17.000 

Zakres sprowadza się do remontu istniejącej drogi, 

 

00:54:18.200 --> 00:54:23.700 

która ma istniejącą podbudowę i w grę wchodzi 

wymiana istniejącego 

 

00:54:23.700 --> 00:54:27.700 

dywanika bądź tej wierzchniej warstwy na 

określonej odległości. 

 

00:54:27.700 --> 00:54:32.200 

Taki jest mniej więcej zakres tego naboru bo nie jest 

to ten Fundusz 

 

00:54:32.200 --> 00:54:34.500 

Dróg Samorządowych, który my znamy. 

 

00:54:34.500 --> 00:54:41.500 

To jest zupełnie nowy, że tak powiem nabór na 

zupełnie nowych 

 

00:54:41.500 --> 00:54:43.000 

warunkach. 

 

00:54:43.000 --> 00:54:45.000 

Złożyliśmy jak Pan widzi dwa wnioski. 

 

00:54:45.000 --> 00:54:49.400 

Jeden dotyczący ulicy Wolsztyńskiej, a drugi tej 

drogi o której Pan 

 

00:54:49.400 --> 00:54:50.900 

wspomniał. 

 

00:54:50.900 --> 00:54:58.900 

W ramach tego remontu chcemy zrobić również te 

wjazdy do tych dróg 

 

00:54:58.900 --> 00:55:11.500 

będących odnogami od mniej więcej wysokości 

Odrowąża w kierunku 

 

00:55:11.700 --> 00:55:18.800 
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basenu jeśli tak mogę powiedzieć jako zasadniczego 

odcinka. 

 

00:55:18.800 --> 00:55:24.700 

Natomiast jeszcze pozwolę sobie powiedzieć o 

jednym (...) Dobrze, 

 

00:55:24.700 --> 00:55:25.800 

ja zaraz powiem Panie Marcinie. 

 

00:55:26.500 --> 00:55:28.600 

Chcę jeszcze o jednym powiedzieć. 

 

00:55:28.600 --> 00:55:35.500 

Panie Radny my uwzględniliśmy jeden z wniosków 

Pana wpisując 

 

00:55:35.500 --> 00:55:38.700 

do budżetu opracowanie dokumentacji na jedną z 

ulic, 

 

00:55:38.700 --> 00:55:41.100 

którą Pan tam przywołał. 

 

00:55:41.100 --> 00:55:49.800 

Jest to ulica pod pozycją 17 jeśli dobrze pamiętam 

Przedwiośnia 

 

00:55:49.800 --> 00:55:51.900 

w Sulechowie. 

 

00:55:51.900 --> 00:55:53.800 

To jest w budżecie uwzględnione. 

 

00:55:53.800 --> 00:55:56.100 

To tak uzupełniając Pana (...) 

 

00:55:56.900 --> 00:56:02.000 

- Panie Burmistrzu jeszcze raz która droga jest 

uwzględniona w budżecie? 

 

00:56:03.200 --> 00:56:06.900 

- Droga Przedwiośnie w Sulechowie, opracowanie 

dokumentacji projektowej. 

 

00:56:06.900 --> 00:56:09.300 

- Ale Olbromskiego i Wolsztyńska nie są w budżecie, 

tak? 

 

00:56:10.900 --> 00:56:12.000 

- Nie Szanowni Państwo. 

 

00:56:12.000 --> 00:56:17.800 

To są zupełnie inne remontowo, typowo 

remontowe bieżąco (...) 

 

00:56:17.800 --> 00:56:20.000 

- 1000000,00 złotych widzę i 1300000,00. 

 

00:56:21.800 --> 00:56:26.400 

- Tak, przy dofinansowaniu jeśli dobrze pamiętam 

80%. 

 

00:56:28.000 --> 00:56:33.100 

- Panie Burmistrzu to teraz ja powiem bo akurat na 

to nie zwróciłem 

 

00:56:33.100 --> 00:56:36.400 

uwagi ale to jest nie fair bo my w żadnym planie 

inwestycyjnym, 

 

00:56:36.400 --> 00:56:39.200 

w żadnej rozmowie o tych dwóch drogach i 

rozmawialiśmy. 

 

00:56:40.900 --> 00:56:42.800 

- Panie Radku ale to nie są inwestycje. 

 

00:56:42.800 --> 00:56:47.000 

My wykonujemy (...) [niezrozumiałe] 

 

00:56:47.000 --> 00:56:52.000 

- Ja tylko powiem tak bo pamiętam ostatnio gdzieś 

tam jak 

 

00:56:52.000 --> 00:56:55.400 

Pan Burmistrz Kargowej się żalił Fabiś Jerzy, 

 

00:56:55.400 --> 00:57:00.800 

że kiedyś mu radni na złość wyrzucili bardzo ważną 

inwestycję 

 

00:57:00.800 --> 00:57:02.300 

związaną z kanalizacją. 

 

00:57:03.000 --> 00:57:05.900 

To pewnie wynikało z tego, że gdzieś tam ktoś nie 

rozmawiał 

 

00:57:05.900 --> 00:57:09.200 

i nie konsultował tego ze swoimi radnymi i 

wszystkimi radnymi. 

 

00:57:09.200 --> 00:57:11.100 

W tym kierunku nie idźmy. 

 



Strona 26 z 95 

 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.2.2023 z obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 21 lutego 2023 r. 

00:57:13.700 --> 00:57:15.500 

Ja też na to nie zwróciłem uwagi. 

 

00:57:16.500 --> 00:57:18.800 

O tych drogach nigdzie jeszcze żeśmy nie 

rozmawiali. 

 

00:57:18.800 --> 00:57:20.000 

Ja przynajmniej nie kojarzę. 

 

00:57:20.000 --> 00:57:21.700 

Dziękuję. 

 

00:57:21.700 --> 00:57:22.900 

Czy są jeszcze jakieś pytania? 

 

00:57:22.900 --> 00:57:25.000 

Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:57:26.000 --> 00:57:32.400 

- Przepraszam Państwa, że ponownie wracamy do 

tematu ale Pan Roman 

 

00:57:32.400 --> 00:57:34.200 

Rakowski rzeczywiście przywołał temat, 

 

00:57:34.200 --> 00:57:37.100 

który jest wprowadzony w tym sprawozdaniu. 

 

00:57:37.100 --> 00:57:39.700 

Ja mam tylko takie zapytanie dlatego, 

 

00:57:39.700 --> 00:57:45.500 

że duża część ulic wymaga modernizacji generalnie 

kanalizacji 

 

00:57:45.500 --> 00:57:47.200 

i deszczówki. 

 

00:57:47.200 --> 00:57:51.600 

Chcąc robić nawierzchnie chciałbym się upewnić i 

tutaj bym prosił 

 

00:57:51.600 --> 00:57:59.900 

o pisemne stanowisko SuPeKom'u czy te ulice, 

 

00:57:59.900 --> 00:58:02.400 

które zostały wprowadzone do tego zadania, 

 

00:58:02.400 --> 00:58:07.100 

czyli mówimy o ulicy Wolsztyńskiej i Olbromskiego 

nie wymagałyby po 

 

00:58:07.100 --> 00:58:11.300 

prostu najpierw zrobienia czegoś w ziemi po to 

żebyśmy później mogli 

 

00:58:11.300 --> 00:58:12.500 

to pokryć ładnym dywanikiem. 

 

00:58:12.500 --> 00:58:15.100 

Co do zasady już nie będę się wypowiadał, 

 

00:58:15.100 --> 00:58:17.300 

natomiast chodzi o to, że uważam, 

 

00:58:17.300 --> 00:58:22.900 

że nie stać nas na to żeby zrobić coś na górze jeżeli 

nie mamy czegoś 

 

00:58:22.900 --> 00:58:25.100 

sprawdzonego na dole. 

 

00:58:25.100 --> 00:58:27.800 

Jeżeli tam jest wszystko okej no to ja nie będę 

wnosił żadnych 

 

00:58:27.800 --> 00:58:31.900 

dodatkowych głosów. Dziękuję. 

 

00:58:32.900 --> 00:58:35.000 

- Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:58:35.000 --> 00:58:40.200 

- Panie Sebastianie oczywiście nie widzę 

przeciwwskazań. 

 

00:58:40.200 --> 00:58:43.100 

Było to tematem rozmowy przy omawianiu tych 

zadań. 

 

00:58:43.100 --> 00:58:46.600 

Z tego między nimi powodu bo też była mowa o 

potrzebie pilnego 

 

00:58:46.600 --> 00:58:50.900 

remontu ulicy Ogrodowej we fragmencie ale 

ponieważ tam jest problem 

 

00:58:50.900 --> 00:58:54.400 

z kanalizacją nie jesteśmy w stanie tego podjąć. 

 

00:58:59.900 --> 00:59:01.600 

- Dziękuje. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

00:59:01.600 --> 00:59:03.000 
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Przechodzimy do punktu 6. 

 

00:59:03.000 --> 00:59:04.900 

Informacja na temat funkcjonowania oddziału 

 

00:59:04.900 --> 00:59:08.800 

ginekologiczno-położniczego oraz sytuacji 

finansowej 

 

00:59:08.800 --> 00:59:12.000 

w Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Sulechowie. 

 

00:59:12.000 --> 00:59:17.900 

Na wniosek jednego z klubów radnych rady 

miejskiej umieściłem taki punkt. 

 

00:59:17.900 --> 00:59:22.800 

Na dzisiejszej sesji obecny jest Pan Mirosław 

Andrasiak członek 

 

00:59:22.800 --> 00:59:26.500 

Zarządu Powiatu Zielonogórskiego oraz Pani 

Dyrektor Szpitala Pani 

 

00:59:26.500 --> 00:59:27.800 

Beata Kucoń. 

 

00:59:27.800 --> 00:59:30.900 

Czy możemy w imieniu rady prosić Państwa o 

przedstawienie takiej 

 

00:59:30.900 --> 00:59:35.600 

informacji? Bardzo proszę. 

 

00:59:46.100 --> 00:59:49.800 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:59:49.800 --> 00:59:52.100 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 

 

00:59:52.100 --> 01:00:00.100 

Myślę, że to jest sytuacja, którą dzisiaj możemy 

sobie omówić jako 

 

01:00:00.100 --> 01:00:02.100 

stabilizująca. 

 

01:00:02.100 --> 01:00:04.000 

Otóż znamy genezę. 

 

01:00:04.000 --> 01:00:13.900 

31 stycznia skończyły się umowy z 10 lekarzami, 

którzy przeszli 

 

01:00:13.900 --> 01:00:15.000 

do Szpitala Klinicznego. 

 

01:00:16.400 --> 01:00:23.600 

Od 1 lutego rozpoczęła się praca w mniejszym 

zakresie nie ukrywam bo 

 

01:00:23.600 --> 01:00:26.500 

jesteśmy w trakcie tworzenia zespołu. 

 

01:00:26.700 --> 01:00:30.100 

Myślę, że to potrwa wiele miesięcy. 

 

01:00:30.100 --> 01:00:35.400 

Takie rzeczy rodzą się w bólach jak na położnictwie 

ale chcę 

 

01:00:35.400 --> 01:00:36.800 

powiedzieć tak. 

 

01:00:36.800 --> 01:00:41.400 

Jeśli pytacie mnie Państwo jak wygląda praca na 

bieżąco no to 

 

01:00:41.400 --> 01:00:50.300 

do połowy miesiąca urodziło się 24 dzieciątek gdzie 

w poprzednim 

 

01:00:50.300 --> 01:00:54.600 

miesiącu było 56 więc nie jest to taka duża różnica, 

 

01:00:54.600 --> 01:00:56.700 

natomiast w grudniu było 40. 

 

01:00:56.700 --> 01:01:01.300 

To jest w ogóle tendencja krajowa zmniejszenie 

ilości porodów. 

 

01:01:01.300 --> 01:01:05.400 

Niestety około 30% porodów jest mniej. 

 

01:01:05.400 --> 01:01:09.300 

No i też rozpoczęliśmy zabiegi z tym zespołem, 

 

01:01:09.300 --> 01:01:12.000 

który został utworzony. 

 

01:01:12.000 --> 01:01:19.100 

Cały czas pracujemy nad tym żeby zwiększyć ilość 

zabiegów i również 
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01:01:19.100 --> 01:01:20.200 

przede wszystkim kadry. 

 

01:01:22.200 --> 01:01:27.700 

- Dziękuję. 

 

01:01:27.700 --> 01:01:31.500 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:01:31.500 --> 01:01:33.300 

w tym punkcie? 

 

01:01:33.300 --> 01:01:35.800 

Jak rozumiem odbieram ten sygnał w ten sposób, 

 

01:01:35.800 --> 01:01:37.900 

że wszystko jest w porządku. 

 

01:01:37.900 --> 01:01:39.600 

- Znaczy jest ciągłość (...) 

 

01:01:40.600 --> 01:01:42.200 

- Przynajmniej jeżeli chodzi o oddział położniczo-

ginekologiczny. 

 

01:01:42.200 --> 01:01:48.300 

- (...) ciągłość pracy jest, natomiast ukrywam, że na 

pewno są 

 

01:01:48.300 --> 01:01:52.500 

problemy bo nie ma kadry w ogóle całym kraju jeśli 

chodzi o lekarzy. 

 

01:01:52.500 --> 01:01:59.900 

Nie ma ludzi i w związku z tym jest duży kłopot żeby 

zatrudnić taką 

 

01:01:59.900 --> 01:02:01.600 

grupę jaka odeszła. 

 

01:02:01.600 --> 01:02:06.300 

Natomiast też mamy stabilną sytuację jeśli chodzi o 

położne i mam 

 

01:02:06.300 --> 01:02:08.300 

nadzieję, że ta sytuacja się ustabilizuje. 

 

01:02:08.300 --> 01:02:11.700 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

01:02:11.700 --> 01:02:16.400 

- Pani Dyrektor mam też pytanie bo oddział nie 

tylko jest gdzie rodzą 

 

01:02:16.400 --> 01:02:20.100 

się dzieci ale też jest ginekologiczno-położniczy więc 

czy moglibyśmy 

 

01:02:20.100 --> 01:02:25.200 

też dostać informację jak wygląda to jeśli chodzi o 

liczbę zabiegów 

 

01:02:25.200 --> 01:02:28.500 

i takich rzeczy drugorzędnych pod względem, 

 

01:02:28.500 --> 01:02:31.000 

że nie związanych z dziećmi i z samym porodem. 

 

01:02:31.000 --> 01:02:32.700 

Poprosiłbym o tą informację. 

 

01:02:32.700 --> 01:02:36.800 

- Tak jak powiedziałem zaczynamy pracę w tym 

nowym zespole. 

 

01:02:36.800 --> 01:02:44.400 

Do połowy miesiąca było około 30 zabiegów gdzie 

średnio jest około 80 w miesiącu 

 

01:02:44.400 --> 01:02:48.700 

więc pomału zaczynamy działać choć wiemy 

doskonale, 

 

01:02:48.700 --> 01:02:53.100 

że to jest też kwestia pacjentów, którzy przychodzą, 

 

01:02:53.100 --> 01:02:55.100 

którzy muszą być zakwalifikowani i tak dalej, 

 

01:02:55.100 --> 01:02:59.600 

którzy muszę poznać nowy zespół w związku z tym 

myślę, 

 

01:02:59.600 --> 01:03:01.600 

że trzeba po prostu poczekać. 

 

01:03:01.600 --> 01:03:04.000 

- Dziękuję. 

 

01:03:04.000 --> 01:03:05.600 

Bardzo proszę Pan Radny Stanisław Kaczmar. 

 

01:03:05.600 --> 01:03:08.800 



Strona 29 z 95 

 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.2.2023 z obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 21 lutego 2023 r. 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

01:03:08.800 --> 01:03:11.200 

Panie Burmistrzu, Pani Dyrektor. 

 

01:03:11.200 --> 01:03:17.500 

Pan Starosta tutaj będąc na spotkaniu jakby 

zapewniał, 

 

01:03:17.500 --> 01:03:24.700 

że zespół jest już skomplikowany i od 1 marca miał 

ruszyć z pełnym 

 

01:03:24.700 --> 01:03:26.900 

zaangażowaniem. 

 

01:03:26.900 --> 01:03:32.200 

Czy to w jaki sposób w tej chwili już 

jest nierealne czy jest realne w dalszym ciągu? 

 

01:03:32.200 --> 01:03:34.700 

- Nie rozumiem. 

 

01:03:34.700 --> 01:03:40.900 

Od 1 lutego pracujemy i zespół pracuje ale na 

pewno nie jest to tak 

 

01:03:41.500 --> 01:03:45.000 

duży zespół jaki był wcześniej jaki odszedł w 

związku z tym pracujemy 

 

01:03:45.000 --> 01:03:51.300 

cały czas nad tym żeby też uzupełnić pozostałą 

grupę. 

 

01:03:51.300 --> 01:03:54.600 

- Z tego co zrozumiałem to miało być około 10 

lekarzy. 

 

01:03:55.300 --> 01:04:00.600 

- Jeśli chodzi o dyżury bo przecież mamy podwójne 

dyżury w związku 

 

01:04:00.600 --> 01:04:06.700 

z tym trzeba zabezpieczyć 60 dyżurów. 

 

01:04:06.700 --> 01:04:10.200 

Zabezpieczenie do południa to jest nawet więcej 

jeśli chodzi 

 

01:04:10.200 --> 01:04:11.600 

o zatrudnienie tylko chodzi o to, 

 

01:04:11.600 --> 01:04:16.900 

że nie wszyscy są w pełnym zakresie tylko są w 

różnych ilościach 

 

01:04:16.900 --> 01:04:23.000 

godzin w związku z tym staramy się żeby ten zespół 

był tak 

 

01:04:23.000 --> 01:04:27.000 

zabezpieczony żeby można było wszystkie zabiegi 

realizować na bieżąco. 

 

01:04:27.000 --> 01:04:31.900 

- Proszę mi określić procentowo mniej więcej ile to 

jest? 

 

01:04:32.300 --> 01:04:36.900 

Bo jak zrozumieniem nie ma 100% obsługi. 

 

01:04:36.900 --> 01:04:40.000 

To w jakim procencie w tej chwili Pani zabezpiecza? 

 

01:04:40.000 --> 01:04:46.100 

- Jeśli chodzi o dyżury to wszystkie dyżury są 

zabezpieczone, 

 

01:04:46.100 --> 01:04:48.900 

natomiast do południa można powiedzieć, 

 

01:04:48.900 --> 01:04:51.100 

że to jest w granicach około 60-70%. 

 

01:04:51.800 --> 01:04:57.100 

- Dziękuję. 

 

01:04:57.100 --> 01:04:59.500 

Czyli 7 etatów z 10 tak naprawdę. 

- W stosunku do tego co było wcześniej. 

 

01:05:04.200 --> 01:05:05.500 

- Dziękujemy. 

 

01:05:05.500 --> 01:05:07.900 

Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos tym punkcie? 

 

01:05:10.400 --> 01:05:12.700 

Bardzo proszę Pan Radny Zbigniew Trompa. 

 

01:05:14.800 --> 01:05:18.700 

- W imieniu Klubu Praworządny Sulechów poproszę 

o 10 minut przerwy. 
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01:05:23.300 --> 01:05:25.900 

- Szanowni Państwo ogłaszam przerwę 10 minut do 

11:10. 

 

01:17:04.900 --> 01:17:09.300 

Szanowni Państwo bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

01:17:09.300 --> 01:17:14.100 

Wznawiam obrady LXIV zwyczajnej sesji rady 

miejskiej VIII kadencji. 

 

01:17:14.100 --> 01:17:15.900 

Jesteśmy w punkcie 6. 

 

01:17:16.700 --> 01:17:18.600 

Informacja na temat funkcjonowania oddziału 

 

01:17:18.600 --> 01:17:23.800 

ginekologiczno-położniczego oraz sytuacji 

finansowej Samodzielnego 

 

01:17:23.800 --> 01:17:26.000 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Sulechowie. 

 

01:17:27.500 --> 01:17:29.700 

Pytania już wyczerpaliśmy. 

 

01:17:29.700 --> 01:17:31.500 

Nikt więcej z Państwa się nie zgłasza. 

 

01:17:31.500 --> 01:17:32.700 

Przechodzimy do punktu 7. 

 

01:17:35.700 --> 01:17:37.200 

Kto się zgłasza? To bardzo proszę się zgłosić. 

 

01:17:37.700 --> 01:17:39.700 

- Ja jeszcze zgłoszę się. 

 

01:17:39.700 --> 01:17:41.200 

- Jesteśmy w punkcie 6. 

 

01:17:41.900 --> 01:17:43.300 

Jeszcze są pytania. 

 

01:17:43.300 --> 01:17:44.700 

Bardzo proszę Pan Radny Stanisław Kaczmar. 

 

01:17:44.700 --> 01:17:51.100 

- Panie Przewodniczący po tej odpowiedzi Pani 

Dyrektor to mogę 

 

01:17:51.100 --> 01:17:53.700 

powiedzieć, że ja nic nie wiem w szpitalu w tej 

chwili. 

 

01:17:53.700 --> 01:17:57.900 

Czy ten szpital będzie działał czy nie będzie, 

 

01:17:58.000 --> 01:18:02.200 

czy są robione ruchy do zamknięcia jego 

całkowitego. 

 

01:18:02.200 --> 01:18:05.000 

Niestety Pan Starosta nie przyszedł, 

 

01:18:05.000 --> 01:18:06.200 

przysłał Panią Dyrektor. 

 

01:18:06.200 --> 01:18:13.300 

Oczywiście Pani Dyrektor nie będzie na swoje 

stanowisko cokolwiek źle 

 

01:18:13.300 --> 01:18:15.900 

mówić. Po prostu ja nie wiem co jest. Dziękuję. 

 

01:18:15.900 --> 01:18:17.700 

- Dziękuję. 

 

01:18:17.700 --> 01:18:21.600 

Pani Dyrektor już nie ma ale mamy Pana Mirosława 

Andrasiak. Bardzo proszę. 

 

01:18:45.400 --> 01:18:49.000 

- Temat jest bardzo trudny i bardzo złożony dlatego, 

 

01:18:49.000 --> 01:18:55.300 

że temat szpitala oprócz tych lat powiedzmy 2018-

2019 gdzie 

 

01:18:55.300 --> 01:19:00.100 

pamiętacie Państwo zwracaliśmy się z pomocą bo 

szpital przechodził 

 

01:19:00.100 --> 01:19:05.500 

trudne chwile finansowe wtedy w tamtych latach 

prawie 4500000,00 musiał 

 

01:19:05.500 --> 01:19:08.400 

powiat pokryć stratę finansową. 

 

01:19:08.400 --> 01:19:13.800 

Przyszedł COVID, który ustabilizował sytuację 

natomiast teraz mamy 
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01:19:13.800 --> 01:19:16.100 

jakby dwa problemy założone. 

 

01:19:16.100 --> 01:19:21.300 

Po pierwsze odejście lekarzy ale całego oddziału 

spowodowało, 

 

01:19:21.300 --> 01:19:27.500 

że mogła być sytuacja, że oddział będzie cały 

zamknięty co 

 

01:19:27.500 --> 01:19:30.600 

pociągnęłoby tak naprawdę problemy całego 

szpitala. 

 

01:19:33.800 --> 01:19:39.600 

W ciągu tych 3 miesięcy udało nam się 

zorganizować lekarzy co 

 

01:19:39.600 --> 01:19:43.500 

nie było takie proste żeby zapewnić ciągłość 

funkcjonowania oddziału. 

 

01:19:43.500 --> 01:19:48.300 

Ale to oczywiście nie kończy problemu bo problemy 

dopiero są 

 

01:19:48.300 --> 01:19:53.700 

przed nami, czyli problemy żeby ta kadra się tutaj 

zadomowiła, 

 

01:19:54.400 --> 01:19:59.200 

żeby dobra była współpraca, a jednocześnie też 

żeby mieszkańcy 

 

01:20:00.500 --> 01:20:02.900 

korzystali z tych usług no bo pamiętajmy, 

 

01:20:02.900 --> 01:20:07.500 

że w Zielonej Górze został otworzony Centrum 

Matki i Dziecka i to 

 

01:20:07.500 --> 01:20:13.900 

jest też konkurencja pewnego rodzaju czy my 

staniemy na wysokości zadania. 

 

01:20:14.000 --> 01:20:17.100 

Natomiast jesteśmy na początku trudnej drogi ale 

jesteśmy. 

 

01:20:18.400 --> 01:20:22.900 

Teraz tylko ciężka praca oddziału, pracowników, 

 

01:20:22.900 --> 01:20:27.100 

całych służb, położnych będzie świadczył o tym jak 

ten oddział będzie 

 

01:20:27.100 --> 01:20:30.600 

wyglądał i jak on sobie da radę w tych trudnych 

czasach. 

 

01:20:30.600 --> 01:20:34.900 

To jest jakby jedna rzecz, natomiast druga rzecz 

finansowa. 

 

01:20:34.900 --> 01:20:46.800 

Finansowo za rok 2022 jeszcze nie do końca ale 

wstępne wyniki jest 

 

01:20:46.800 --> 01:20:51.600 

rata na poziomie około bodajże 2700000,00. 

 

01:20:52.000 --> 01:20:59.000 

Z tego część pokryjemy amortyzacją do poziomu 

1900000,00 

 

01:20:59.000 --> 01:21:04.300 

natomiast 800000,00 jest do pokrycia straty za rok 

2022. 

 

01:21:05.100 --> 01:21:11.000 

A rok 2023 to jest (...) Wszystko zależy od tego jak 

ten oddział 

 

01:21:11.000 --> 01:21:13.000 

będzie działał. 

 

01:21:13.000 --> 01:21:14.000 

Dziękuję. 

 

01:21:14.000 --> 01:21:15.000 

- Dziękuję. 

 

01:21:15.000 --> 01:21:16.500 

Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

01:21:17.900 --> 01:21:25.100 

- Szanowni Państwo ja w kontekście zadanego przez 

Pana Stanisława pytania. 

 

01:21:25.100 --> 01:21:28.200 

Panie Stanisławie nie widzę możliwości na 

podstawie informacji, 

 

01:21:28.200 --> 01:21:32.500 
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które posiadam i rozmów ze starostą ale również z 

informacji ze 

 

01:21:32.500 --> 01:21:35.600 

szpitala żeby na dzisiaj istniało jakiekolwiek 

zagrożenie. 

 

01:21:35.600 --> 01:21:38.200 

W ogóle uważam, że nie powinniśmy nawet w tych 

kategoriach dzisiaj 

 

01:21:38.200 --> 01:21:40.000 

rozmawiać co do funkcjonowania tego oddziału. 

 

01:21:40.000 --> 01:21:43.100 

Ja nie mam wątpliwości, że on musi istnieć i będzie 

istniał. 

 

01:21:43.300 --> 01:21:46.900 

Natomiast kwestią o której wspomniał tutaj Pan 

Mirosław Andrasiak 

 

01:21:46.900 --> 01:21:53.400 

jest ta kwestia pełnego docelowego składu 

obsługującego 

 

01:21:53.400 --> 01:21:57.300 

tak żeby realizować powiedziałbym nie tylko te 

zabiegi, 

 

01:21:57.300 --> 01:22:00.400 

które były realizowane ale patrzmy ambitnie. 

 

01:22:00.700 --> 01:22:02.500 

Szpital powinien współpracować. 

 

01:22:02.500 --> 01:22:06.900 

Ja myślę, że tutaj taka jest mi znana koncepcja Pana 

Starosty, 

 

01:22:06.900 --> 01:22:10.500 

że to powinien być nadal szpital współpracujący ze 

Szpitalem 

 

01:22:10.500 --> 01:22:16.800 

Klinicznym i tutaj nie widzimy innej tak naprawdę 

sensownej ścieżki 

 

01:22:16.800 --> 01:22:21.300 

rozwoju poza współpracą z uniwersytetem i 

realizacji tych zadań dużo 

 

01:22:21.300 --> 01:22:27.500 

bardziej ambitnych, a tym samym szkoleniem 

studentów na kierunku 

 

01:22:27.500 --> 01:22:29.100 

medycznym. 

 

01:22:29.100 --> 01:22:34.600 

Tym samym być może przekonaniu niektórych z 

nich o pozostaniu 

 

01:22:34.600 --> 01:22:36.100 

w Lubuskim ale może też w Sulechowie. 

 

01:22:42.400 --> 01:22:44.600 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Stanisław 

Kaczmar ad vocem. 

 

01:22:44.600 --> 01:22:46.900 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

01:22:46.900 --> 01:22:49.500 

Panie Burmistrzu, Panie Mirosławie. 

 

01:22:49.500 --> 01:22:53.300 

Ja jeszcze mam takie pytanie z tego względu, 

 

01:22:53.300 --> 01:22:58.600 

że dochodzą nas informację, że dzieje się coś jakby 

z zarządem 

 

01:22:58.600 --> 01:22:59.700 

w sensie Pani Dyrektor. 

 

01:22:59.700 --> 01:23:02.800 

Czy Pani Dyrektor jest już odwołana czy nie jest? 

 

01:23:02.800 --> 01:23:06.700 

Czy po prostu inne ma zająć stanowisko? 

 

01:23:06.700 --> 01:23:08.600 

Takie informacje z zewnątrz przychodzą. 

 

01:23:08.900 --> 01:23:15.000 

Dlatego jeżeli mam komukolwiek odpowiadać na 

pytania to muszę 

 

01:23:15.000 --> 01:23:16.400 

konkretnie wiedzieć. Dziękuję. 

 

01:23:17.800 --> 01:23:19.400 

- Dziękuję. Bardzo proszę. 

 

01:23:23.700 --> 01:23:26.400 
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- Muszę pociągnąć wątek Pana Burmistrza dlatego, 

 

01:23:26.400 --> 01:23:29.600 

że Pan Burmistrz wyszedł dalej w perspektywie 

czasowej. 

 

01:23:29.600 --> 01:23:33.300 

Perspektywa czasowa jest taka, że szpital musi 

istnieć, 

 

01:23:33.300 --> 01:23:37.700 

musi się rozwijać ale też musi przybrać pewnego 

rodzaju kierunki 

 

01:23:37.700 --> 01:23:41.800 

w jakich będzie wpasowywał się w rynek łącznie z 

uniwersytetem, 

 

01:23:41.800 --> 01:23:43.000 

Szpitalem Klinicznym. 

 

01:23:44.400 --> 01:23:48.000 

To są naprawdę tak strategiczne decyzje, 

 

01:23:48.000 --> 01:23:52.500 

które w tej chwili się tworzą, w tej chwili są 

podejmowane jak ten 

 

01:23:52.500 --> 01:23:53.700 

szpital ma wyglądać. 

 

01:23:53.700 --> 01:23:57.300 

To jest długi proces, który trwa już od 3 miesięcy. 

 

01:23:57.300 --> 01:24:01.900 

Teraz zapewniliśmy jakby stabilizację, natomiast to 

co się będzie 

 

01:24:01.900 --> 01:24:07.100 

działo w perspektywie jest niezmiernie istotne, 

 

01:24:07.100 --> 01:24:09.600 

chyba najważniejsze w tym wszystkim jak ten szpital 

będzie wyglądał 

 

01:24:09.600 --> 01:24:11.400 

bo to, że on musi być to wszyscy wiemy, 

 

01:24:11.800 --> 01:24:14.800 

natomiast jak on będzie wyglądał w perspektywie 

czasu to czas pokaże. 

 

01:24:16.200 --> 01:24:20.100 

Odnośnie zmian personalnych są analizowane, 

 

01:24:20.100 --> 01:24:22.500 

są takie koncepcje. 

 

01:24:22.500 --> 01:24:26.000 

W czwartek rano zbiera się społeczna komisja, 

 

01:24:26.000 --> 01:24:30.800 

która będzie dyskutowała też nad zmianą struktury 

zarządzania 

 

01:24:30.800 --> 01:24:33.200 

w szpitalu. Dopiero po czwartku możemy 

rozmawiać. 

 

01:24:36.400 --> 01:24:38.200 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

01:24:41.400 --> 01:24:45.300 

- Pytanie do oczywiście członka zarządu rady 

powiatu. 

 

01:24:45.300 --> 01:24:52.300 

Jeśli chodzi o kwestie postępu prac związanych z 

modernizacją, 

 

01:24:52.300 --> 01:24:56.800 

naprawą, remontem rehabilitacji dlatego, 

 

01:24:56.800 --> 01:25:01.500 

że środki zostały wyasygnowanie czy tam 

zagwarantowane przez rząd, 

 

01:25:01.500 --> 01:25:06.600 

natomiast chciałbym się dowiedzieć czy terminy te 

które wstępnie były 

 

01:25:06.600 --> 01:25:10.100 

poruszane z 3 miesiące temu nie są zagrożone. 

Dziękuję. 

 

01:25:14.800 --> 01:25:17.500 

- Mogę na bieżąco Panie Przewodniczący 

odpowiadać? 

 

01:25:17.500 --> 01:25:21.100 

W tamtym tygodniu mieliśmy spotkanie z 

wykonawcami. 

 

01:25:21.100 --> 01:25:25.300 
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Wykonawcy są na etapie ukończenia dokumentacji 

projektowej. 

 

01:25:25.300 --> 01:25:29.200 

Termin jest wstępnie ustalony na koniec lutego. 

 

01:25:30.500 --> 01:25:33.600 

Potem będzie przygotowanie do prac 

remontowych. 

 

01:25:33.600 --> 01:25:38.200 

Ja mam nadzieję, że w kwietniu już firmy 

budowlane rozpoczną pracę. 

 

01:25:38.200 --> 01:25:42.100 

Termin zakończenia, który wspólnie ustaliliśmy jest 

ten rok 

 

01:25:42.100 --> 01:25:45.700 

kalendarzowy, czyli jesienią powinniśmy powoli się 

zbliżać do końca. 

 

01:25:45.700 --> 01:25:48.600 

- Dziękuję. 

 

01:25:48.600 --> 01:25:50.200 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji w tym punkcie. 

 

01:25:50.200 --> 01:25:52.500 

Przechodzimy do punktu 7. 

 

01:25:52.700 --> 01:25:58.900 

Sprawozdanie dotyczące wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli 

 

01:25:58.900 --> 01:26:01.300 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach prowadzonych 

 

01:26:01.300 --> 01:26:02.600 

przez gminę Sulechów. 

 

01:26:02.600 --> 01:26:05.100 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:26:05.100 --> 01:26:06.500 

w tym punkcie? 

 

01:26:06.500 --> 01:26:09.600 

Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus. 

 

01:26:10.800 --> 01:26:12.800 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:26:12.800 --> 01:26:16.100 

Na komisji nie zapytałem się o to, a tak mnie to 

męczyło 

 

01:26:16.100 --> 01:26:20.800 

dlatego teraz się tak zapytam. 

 

01:26:20.800 --> 01:26:23.500 

Są przestawione wynagrodzenia na poszczególne 

grupy zawodowe w tym 

 

01:26:24.300 --> 01:26:27.400 

przedstawionym nam sprawozdaniu, natomiast 

mnie interesują jakbyśmy 

 

01:26:27.400 --> 01:26:32.500 

mogli otrzymać, teraz chyba to jest niemożliwe jakie 

są rzeczywiste 

 

01:26:32.500 --> 01:26:36.500 

wynagrodzenia nauczycieli bo wydaje mi się, 

 

01:26:36.500 --> 01:26:40.700 

że te które są przedstawione to są kwoty zawyżone, 

 

01:26:40.700 --> 01:26:42.300 

które są. 

 

01:26:42.300 --> 01:26:46.400 

Interesowałby mnie nauczyciel na jednym etacie ile 

rzeczywiście 

 

01:26:46.400 --> 01:26:51.600 

dostaje i osobno wyszczególnione dodatki bez 

nadgodzin żadnych ile mu 

 

01:26:51.600 --> 01:26:52.800 

to wchodzi do pensji. 

 

01:26:52.800 --> 01:27:02.500 

Czyli w skrócie mówiąc jeżeli nauczyciel ma dwa 

etaty to ten 

 

01:27:02.500 --> 01:27:07.000 

nauczyciel na przykład Kowalski to tamten drugi 

etat to jest Kowalski 

 

01:27:07.000 --> 01:27:08.500 

plus, nie jest ten sam Kowalski. 

 

01:27:10.200 --> 01:27:17.000 
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Czyli ile na etat z podziałem na poszczególne grupy 

zawodowe 

 

01:27:17.000 --> 01:27:21.800 

czy awanse zawodowe, które są no i wtedy będzie 

wiadomo dokładnie ile 

 

01:27:21.800 --> 01:27:23.500 

nauczyciel zarabia. 

 

01:27:23.500 --> 01:27:27.600 

Taki który pracuje te 18 godzin powiedzmy 

dydaktycznych i 40 godzin 

 

01:27:27.600 --> 01:27:31.400 

w tygodniu jako całości bez żadnych dodatków, 

 

01:27:31.400 --> 01:27:32.600 

nadgodzin, które są. 

 

01:27:33.000 --> 01:27:35.600 

One powinny być wyszczególnione osobno. 

 

01:27:36.300 --> 01:27:41.200 

Wtedy będę mógł zobaczyć jak to się kształtuje do 

innych grup 

 

01:27:41.200 --> 01:27:42.800 

zawodowych, które są. 

 

01:27:42.800 --> 01:27:47.700 

Jestem przekonany, że teraz nauczyciele robią pół 

etatu czy cały etat 

 

01:27:47.700 --> 01:27:57.400 

więcej i to zakłamuje według mnie całość 

jednostkowych wynagrodzeń 

 

01:27:57.400 --> 01:27:58.500 

nauczycieli. 

 

01:27:58.500 --> 01:27:59.600 

Ono jest chyba niższe. 

 

01:27:59.600 --> 01:28:09.000 

Ja myślę, że po sesji może w ciągu kilku najbliższych 

dni byłoby to możliwe. Dziękuję. 

 

01:28:11.000 --> 01:28:13.000 

- Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

01:28:15.000 --> 01:28:17.600 

- Panie Janie bardzo mi się nie podoba użyty przez 

Pana zwrot, 

 

01:28:17.600 --> 01:28:21.800 

ponieważ ta tabela jest tabelą, która funkcjonuje od 

co najmniej 

 

01:28:21.800 --> 01:28:27.300 

kilkunastu lat i nie ma tu mowy o zawyżaniu 

czegokolwiek. 

 

01:28:27.300 --> 01:28:31.800 

To są po prostu uwzględniane zgodnie z wytycznymi 

sprawozdawczości 

 

01:28:31.800 --> 01:28:34.700 

finansowej i budżetowej wszelkie wynagrodzenia. 

 

01:28:34.700 --> 01:28:38.200 

Rozumiem do czego Pan zmierza, natomiast proszę 

pamiętać, 

 

01:28:38.200 --> 01:28:42.200 

że to są też wynagrodzenia realizowane w 

jednostce czytaj gmina 

 

01:28:42.200 --> 01:28:44.600 

Sulechów. 

 

01:28:44.600 --> 01:28:46.500 

Nie uwzględnione tu są chociażby wynagrodzenia 

od tego samego 

 

01:28:46.500 --> 01:28:50.100 

przykładowego Kowalskiego w jednostce 

powiatowej. 

 

01:28:51.000 --> 01:28:53.900 

Tam też to jest nie uwzględnione i odwrotnie, 

 

01:28:53.900 --> 01:28:55.700 

ponieważ tak wygląda to zestawienie. 

 

01:28:55.800 --> 01:28:59.300 

Natomiast Pan pyta o coś w mojej ocenie zupełnie 

innego. 

 

01:28:59.900 --> 01:29:05.700 

Pan chyba pyta ile Kowalski zarabia nie realizując 

wszystkich zadań, 

 

01:29:05.700 --> 01:29:07.300 

które realizuje. 
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01:29:07.300 --> 01:29:09.100 

Powiem tak. 

 

01:29:09.100 --> 01:29:13.000 

Proponuję wprost umówić się z Panią Kierownik i 

powiedzieć dokładnie 

 

01:29:13.000 --> 01:29:15.300 

o co Panu chodzi bo ja jako osoba, 

 

01:29:15.300 --> 01:29:18.300 

która też miała przez parę lat do czynienia z takim 

materiałem wydaje 

 

01:29:18.300 --> 01:29:21.700 

mi się, że taka statystyka w ogóle nie jest tworzona 

o której Pan 

 

01:29:21.700 --> 01:29:25.000 

teraz mówi, ponieważ wymagałoby to stworzenia 

zupełnie nowego 

 

01:29:25.000 --> 01:29:28.300 

dokumentu wydzielającego określone składniki 

wynagrodzenia 

 

01:29:28.300 --> 01:29:29.500 

wyłączające różne rzeczy. 

 

01:29:29.500 --> 01:29:35.100 

Wydaje mi się, że nawet nie jest to na potrzeby 

szeroko rozumianej 

 

01:29:35.100 --> 01:29:38.500 

polityki kadrowej tworzone, że to wymaga 

utworzenia zupełnie jakiegoś 

 

01:29:38.500 --> 01:29:47.000 

nowego zestawienia i liczenia odrębnie nauczycieli 

w jakiś określony sposób. 

 

01:29:47.000 --> 01:29:53.600 

Tak ja to postrzegam bo zapewne w tym 

zestawieniu są osoby, 

 

01:29:53.600 --> 01:29:56.600 

które tak jak Pan powiedział realizują półtorej, a 

nawet więcej 

 

01:29:56.600 --> 01:29:58.900 

etatu, a są też takie które pewnie realizują niecały. 

 

01:29:58.900 --> 01:30:04.300 

To jest oczywiście w ramach zestawienia 

tabelarycznego, 

 

01:30:04.900 --> 01:30:09.100 

według wzoru ministerialnego i tylko w takiej 

formie możemy przy tym 

 

01:30:09.100 --> 01:30:10.500 

zestawieniu Panu prezentować. 

 

01:30:10.500 --> 01:30:13.300 

Ten materiał dodatkowy, który Pan chce to 

proponuję omówić z Panią 

 

01:30:13.300 --> 01:30:19.100 

Kierownik bo to według mnie już jest daleko idący 

wniosek i na pewno 

 

01:30:19.100 --> 01:30:24.600 

(to jest moje zdanie) nie do zrealizowania w ciągu 2-

3 dni bo to jest 

 

01:30:24.600 --> 01:30:26.800 

zupełnie liczone na nowo. 

 

01:30:28.700 --> 01:30:32.300 

Czysto hipotetyczne bo nie tyle ile nauczyciel 

zarabia bo tyle 

 

01:30:32.300 --> 01:30:37.300 

zarabia konkretny nauczyciel w przeliczeniu na jak 

gdyby osobowo 

 

01:30:37.300 --> 01:30:41.400 

etat, natomiast to o co Pan pyta to jest zupełnie 

inne zestawienie. 

 

01:30:41.400 --> 01:30:45.000 

Wymagałoby wyłączania innych składników 

wynagrodzenia, 

 

01:30:45.000 --> 01:30:46.200 

które przecież wynagrodzeniem są. 

 

01:30:47.900 --> 01:30:50.500 

Też może rozszerzając proszę pamiętać, 

 

01:30:50.500 --> 01:30:53.600 

że nauczyciele na przykład realizujący w specjalnych 

warunkach pracę 

 

01:30:53.600 --> 01:30:55.700 
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dostaje dodatek za uciążliwe warunki. 

 

01:30:55.700 --> 01:31:01.200 

To też jest czynnikiem wliczanym do tej tabeli 

przecież więc to 

 

01:31:01.700 --> 01:31:05.600 

wymagałoby wyłączania poszczególnych 

elementów, 

 

01:31:06.800 --> 01:31:08.600 

które nauczyciel pobiera. 

 

01:31:08.600 --> 01:31:11.000 

Proponuję żeby Pan po prostu ustalił co dokładnie 

Pana 

 

01:31:11.000 --> 01:31:14.300 

interesuje i z Panią Kierownik już merytorycznie. 

 

01:31:15.000 --> 01:31:16.400 

- Dziękuję. 

 

01:31:16.400 --> 01:31:17.500 

Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus. 

 

01:31:18.000 --> 01:31:21.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:31:21.200 --> 01:31:23.300 

Panie Burmistrzu może rzeczywiście złego słowa 

użyłem ale ja 

 

01:31:23.300 --> 01:31:25.400 

nie neguję tego zestawienia, które żeście dali. 

 

01:31:25.400 --> 01:31:29.800 

Ja tylko mówię o tym żeby przestawić (...) 

Oczywiście umówię się 

 

01:31:29.800 --> 01:31:31.100 

z Panią Kierownik. 

 

01:31:31.100 --> 01:31:36.400 

Żeby przedstawić tylko jednego nauczyciela w 

stosunku do jednego 

 

01:31:36.400 --> 01:31:39.700 

etatu, a nie jednego nauczyciela jeżeli ma półtora 

etatu czy dwa 

 

01:31:39.700 --> 01:31:43.200 

etaty wliczać do średniej jako jedną osobę tylko, 

 

01:31:43.200 --> 01:31:46.400 

że to liczyć jako dwóch nauczycieli i wtedy będzie 

wiadomo. 

 

01:31:46.400 --> 01:31:49.700 

To jest jego dodatkowa praca ten etat dodatkowy. 

 

01:31:49.700 --> 01:31:54.200 

Oczywiście wiem, że poza gminą nie mamy tej 

wiadomości i tego 

 

01:31:54.200 --> 01:31:58.200 

nie oczekuję w ogóle ale jeżeli na przykład pracuje 

nauczyciel 

 

01:31:58.200 --> 01:32:03.000 

w szkole numer 1 na jeden cały etat powiedzmy i w 

szkole numer 2 pracuje 

 

01:32:03.000 --> 01:32:09.200 

na pół etatu to ja bym to wziął pod uwagę w ten 

sposób, że to jest 

 

01:32:09.200 --> 01:32:12.600 

dwóch odrębnych nauczycieli, a nie skupił ich 

razem. 

 

01:32:12.900 --> 01:32:17.500 

Jeżeli wezmę jednego nauczyciela no to jego 

średnia będzie oczywiście 

 

01:32:17.500 --> 01:32:19.600 

wyższa niż podzielę to na etat. 

 

01:32:19.600 --> 01:32:21.000 

To jest oczywiste. 

 

01:32:21.000 --> 01:32:27.200 

No a chciałbym wiedzieć ile nauczyciel normalnie 

pracujący na jednym 

 

01:32:27.200 --> 01:32:33.400 

etacie tak naprawdę zarabia w gminie Sulechów bo 

to co on robi więcej 

 

01:32:36.200 --> 01:32:42.800 

no to jest jego dobra wola i jego wydatek 

energetyczny i czasowy żeby 

 

01:32:43.400 --> 01:32:44.500 

zarobić więcej pieniędzy. 
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01:32:45.000 --> 01:32:46.900 

Stąd ta informacja jest jakby potrzebna. 

 

01:32:47.800 --> 01:32:49.100 

Ja się umówię z Panią Kierownik. 

 

01:32:49.100 --> 01:32:53.500 

Mi się wydaje, że jeżeli chodzi o tą informację co ja 

potrzebuję to 

 

01:32:53.500 --> 01:32:57.500 

nie powinno być żadnych problemów. Wiem jak 

listy płac są robione, 

 

01:32:57.500 --> 01:33:00.900 

jak się je tworzy, jakie składniki i wiem jak je można 

filtrować 

 

01:33:00.900 --> 01:33:03.700 

także w ogóle nie powinno być problemu. 

 

01:33:03.700 --> 01:33:06.400 

To można zrobić jeżeli chodzi (...) Nie wiem czy to 

Pan Dyrektor 

 

01:33:06.400 --> 01:33:11.400 

z CUW to robi wynagrodzenia nauczycieli, nie? 

 

01:33:11.400 --> 01:33:13.300 

No to można zrobić dla jednej szkoły, 

 

01:33:14.200 --> 01:33:16.000 

nie wiem 10 minut czy więcej. 

 

01:33:16.600 --> 01:33:18.300 

Tak to wygląda. 

 

01:33:18.300 --> 01:33:21.000 

Dziękuję. Ale umówię się z Panią Kierownik. 

 

01:33:21.000 --> 01:33:24.000 

- Dziękuję. Jak czytam tą tabelkę to widzę tutaj 

średnią liczbę 

 

01:33:24.000 --> 01:33:27.800 

etatów, czyli jak mamy kogoś kto pracuje w jednej i 

w drugiej szkole 

 

01:33:27.800 --> 01:33:29.500 

to powinien być liczony półtora? 

 

01:33:30.400 --> 01:33:35.000 

Osobno jedna osoba w jedynce na przykład, a w 

dwójce jest pół. 

 

01:33:35.000 --> 01:33:38.300 

Ja to tak czytam także według mnie to jest 

rozsądne. 

 

01:33:38.300 --> 01:33:41.400 

- Ja mogę potwierdzić akurat w tym zakresie. 

 

01:33:41.400 --> 01:33:44.400 

Tak Panie Przewodniczący, natomiast ja myślę, 

 

01:33:44.400 --> 01:33:47.200 

że Pana Jana interesuje coś zupełnie innego i 

pewnie w ogóle 

 

01:33:47.200 --> 01:33:52.000 

w najprostszym wydaniu to by wystarczyło wziąć 

Panie Janie godzinową 

 

01:33:52.000 --> 01:33:55.200 

stawkę nauczyciela na poszczególnym stopniu 

awansu i przemnożyć 

 

01:33:55.200 --> 01:33:58.400 

na przykład razy 18 ale do tego oczywiście nie 

będzie wliczony 

 

01:33:58.400 --> 01:34:00.200 

na przykład jego dodatek związane z wysługą lat, 

 

01:34:00.200 --> 01:34:03.400 

z realizacją specjalnych. 

 

01:34:06.000 --> 01:34:09.400 

Dlatego zaproponowałem, że najlepiej z Panią 

Kierownik bo myślę, 

 

01:34:09.400 --> 01:34:10.900 

że zupełnie o czymś innym rozmawiamy. 

 

01:34:15.700 --> 01:34:17.500 

- Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

01:34:17.500 --> 01:34:20.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 8. 

 

01:34:20.600 --> 01:34:21.800 

Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał. 

 

01:34:21.800 --> 01:34:27.300 
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Na początek druk numer 649 w sprawie emisji 

obligacji oraz określenie 

 

01:34:27.300 --> 01:34:29.400 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

01:34:29.400 --> 01:34:32.600 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:34:32.600 --> 01:34:35.900 

w tym punkcie? 

 

01:34:35.900 --> 01:34:37.300 

Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:34:37.300 --> 01:34:41.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:34:53.100 --> 01:34:57.600 

Za 16 radnych, 1 radny jest przeciw, 

 

01:34:57.600 --> 01:34:59.100 

3 radnych się wstrzymało. 

 

01:34:59.100 --> 01:35:00.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

01:35:00.500 --> 01:35:02.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:35:02.000 --> 01:35:08.100 

Druk numer 650 w sprawie opinii dotyczącej objęcia 

przez gminę 

 

01:35:08.100 --> 01:35:11.100 

Sulechów udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa Sulechów 

 

01:35:11.100 --> 01:35:12.300 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

01:35:12.300 --> 01:35:16.300 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:35:16.300 --> 01:35:20.700 

w tym punkcie? Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

01:35:20.700 --> 01:35:24.100 

- Ponieważ na komisji Pan Jan zadał takie pytanie, 

 

01:35:24.100 --> 01:35:28.300 

a ja odpowiedziałem, że tak powiem z marszu ale w 

międzyczasie tutaj 

 

01:35:28.300 --> 01:35:30.100 

z moim zastępcą też omawiałem temat. 

 

01:35:30.100 --> 01:35:33.100 

Panie Janie tylko i wyłącznie kwestie organizacyjne 

wskazywały, 

 

01:35:33.100 --> 01:35:36.600 

że jest adres biura zielonogórskiego RTBS, 

 

01:35:36.700 --> 01:35:43.000 

czyli tam gdzie jest fizycznie też odbiór 

korespondencji i częściowo wydzielone miejsce. 

 

01:35:43.000 --> 01:35:45.000 

- Dziękuję. 

 

01:35:45.000 --> 01:35:46.500 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

01:35:46.500 --> 01:35:47.600 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

01:35:47.600 --> 01:35:51.400 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:35:51.400 --> 01:35:52.700 

Druk numer 650. 

 

01:36:02.600 --> 01:36:05.200 

Za 20 radnych. 

 

01:36:05.200 --> 01:36:06.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:36:06.600 --> 01:36:08.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:36:08.200 --> 01:36:13.300 

Punkt 3 druk numer 651 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej 

 

01:36:13.300 --> 01:36:14.500 

powiatowi zielonogórskiemu. 

 

01:36:14.500 --> 01:36:18.200 
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Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:36:18.200 --> 01:36:20.300 

w tym punkcie? Nie widzę zatem przejdźmy do 

głosowania. 

 

01:36:20.300 --> 01:36:24.100 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:36:30.000 --> 01:36:32.400 

Bardzo proszę o oddanie głosu Pani Elu. 

 

01:36:32.400 --> 01:36:34.500 

Za 20 radnych. 

 

01:36:34.500 --> 01:36:35.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:36:35.900 --> 01:36:37.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:36:37.500 --> 01:36:43.300 

Druk numer 652 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej miastu Zielona Góra. 

 

01:36:43.300 --> 01:36:45.200 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:36:45.200 --> 01:36:46.800 

w tym punkcie? Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

01:36:49.500 --> 01:36:51.500 

- Też w kontekście zadawanych wcześniej pytań. 

 

01:36:51.500 --> 01:36:56.600 

Szanowni Państwo 5000,00 różnicy rok do roku i jak 

gdyby to jest 

 

01:36:57.100 --> 01:36:59.800 

jedyna zmiana w porównaniu do roku ubiegłego. 

 

01:36:59.800 --> 01:37:01.200 

- Na plus. 

 

01:37:01.200 --> 01:37:02.400 

- Na plus. 

 

01:37:03.400 --> 01:37:08.000 

Zakładamy, że może w końcu uda nam się nie 

wyczerpać tego limitu. 

 

01:37:08.000 --> 01:37:10.800 

Życzyłbym sobie tego oczywiście i naszym 

mieszkańcom. 

 

01:37:10.800 --> 01:37:16.800 

- Nie widzę więcej pytań w tym punkcie zatem 

przechodzimy 

 

01:37:16.800 --> 01:37:19.300 

do głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych o 

oddanie głosu 

 

01:37:19.300 --> 01:37:20.500 

na swoich urządzeniach. 

 

01:37:20.500 --> 01:37:31.200 

Druk numer 652. Za 19 radnych, 1 radna przeciw. 

 

01:37:31.200 --> 01:37:32.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

01:37:32.600 --> 01:37:34.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:37:34.700 --> 01:37:41.000 

Druk numer 653 o zmianie uchwały budżetowej 

gminy Sulechów na 2023 rok. 

 

01:37:41.000 --> 01:37:43.400 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:37:43.400 --> 01:37:46.800 

w tym punkcie? 

 

01:37:46.800 --> 01:37:48.000 

Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:37:48.000 --> 01:37:51.100 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:37:51.100 --> 01:37:52.600 

Druk numer 653. 

 

01:38:02.100 --> 01:38:05.000 

Bardzo proszę Pani Radna Krystyna. 

 

01:38:05.000 --> 01:38:10.300 
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Pani Krysiu trzeba kliknąć głosowanie jak coś się nie 

wyświetliło. 

 

01:38:15.200 --> 01:38:16.600 

Za 20 radnych. 

 

01:38:16.600 --> 01:38:18.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:38:18.000 --> 01:38:20.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:38:20.100 --> 01:38:24.200 

Druk numer 654 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej 

 

01:38:24.200 --> 01:38:27.800 

prognozy finansowej gminy Sulechów na lata 2023-

2035. 

 

01:38:29.100 --> 01:38:32.300 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:38:32.300 --> 01:38:34.000 

w tym punkcie? 

 

01:38:34.000 --> 01:38:35.200 

Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:38:35.200 --> 01:38:38.100 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:38:38.100 --> 01:38:39.700 

Druk numer 654. 

 

01:38:46.100 --> 01:38:50.300 

Bardzo proszę o oddanie głosu Panie Piotrze. 

 

01:38:52.600 --> 01:38:54.000 

Za 20 radnych. 

 

01:38:54.000 --> 01:38:55.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:38:56.500 --> 01:38:57.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:38:57.600 --> 01:39:02.300 

Druk 655 w sprawie projektu uchwały w sprawie 

zaliczenia drogi 

 

01:39:02.300 --> 01:39:04.500 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

 

01:39:04.500 --> 01:39:07.400 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:39:07.400 --> 01:39:08.900 

w tym punkcie? 

 

01:39:08.900 --> 01:39:11.100 

Nie widzę zatem przejdźmy głosowania. 

 

01:39:11.100 --> 01:39:13.600 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:39:13.600 --> 01:39:15.200 

Druk numer 655. 

 

01:39:19.400 --> 01:39:21.700 

Za 20 radnych. 

 

01:39:21.700 --> 01:39:23.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:39:23.500 --> 01:39:25.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:39:25.100 --> 01:39:29.400 

Druk numer 656 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi 

 

01:39:29.400 --> 01:39:32.400 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

 

01:39:32.400 --> 01:39:34.700 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:39:34.700 --> 01:39:36.100 

w tym punkcie? Nie widzę. 

 

01:39:36.100 --> 01:39:37.500 

Przechodzimy do głosowania. 

 

01:39:37.500 --> 01:39:39.900 
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Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:39:39.900 --> 01:39:41.500 

Druk numer 656. 

 

01:39:46.300 --> 01:39:48.900 

Za 20 radnych. 

 

01:39:48.900 --> 01:39:50.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:39:50.200 --> 01:39:51.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:39:51.900 --> 01:39:55.800 

Druk numer 657 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi 

 

01:39:55.800 --> 01:39:57.600 

zielonogórskiemu. 

 

01:39:57.600 --> 01:39:59.900 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:39:59.900 --> 01:40:02.400 

w tym punkcie? Nie widzę zatem przechodzimy do 

głosowania. 

 

01:40:02.400 --> 01:40:06.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:40:06.500 --> 01:40:07.600 

Druk numer 657. 

 

01:40:16.800 --> 01:40:19.000 

Za 20 radnych. 

 

01:40:19.000 --> 01:40:20.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:40:20.600 --> 01:40:22.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:40:22.300 --> 01:40:26.700 

Druk numer 658 w sprawie wymagań jakie 

powinien spełniać 

 

01:40:26.700 --> 01:40:29.500 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia w zakresie 

 

01:40:29.500 --> 01:40:35.500 

opróżnienia zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach 

 

01:40:35.500 --> 01:40:38.200 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych 

 

01:40:38.200 --> 01:40:39.400 

na terenie gminy Sulechów. 

 

01:40:39.400 --> 01:40:44.000 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:40:44.000 --> 01:40:46.400 

w tym punkcie? Tutaj mamy autopoprawkę. Bardzo 

proszę Panie Burmistrzu. 

 

01:40:47.900 --> 01:40:49.300 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo 

zakładam, 

 

01:40:49.300 --> 01:40:51.600 

że otrzymaliście Państwo tekst z naniesionymi na 

czerwono 

 

01:40:51.600 --> 01:40:55.700 

autopoprawkami, natomiast żeby formalności stało 

się zadość proszę 

 

01:40:55.700 --> 01:41:00.100 

o wprowadzenie autopoprawek w druku 658 w 

sposób następujący. 

 

01:41:00.100 --> 01:41:08.000 

W §1 pkt. 1 podpunkt D na czerwono jest 

zaznaczone na końcu ''albo 

 

01:41:08.000 --> 01:41:10.700 

dokumentem właściwego organu''. 

 

01:41:10.700 --> 01:41:17.500 

To jest wniosek wynikający z dyskusji czy w tej 

chwili potrzeba mieć 

 

01:41:17.500 --> 01:41:19.600 

dowód rejestracyjny z wpisem czy też nie. 

 

01:41:19.600 --> 01:41:27.900 
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Druga autopoprawka w punkcie 2 również 

uwzględniająca to co pojawiło 

 

01:41:27.900 --> 01:41:31.500 

się w dyskusji, a więc wykorzystywanie doświadczeń 

usług objętych 

 

01:41:31.500 --> 01:41:33.800 

zezwoleniem. 

 

01:41:33.800 --> 01:41:35.200 

Mówimy o pojazdach wyłącznie tych, 

 

01:41:35.200 --> 01:41:39.700 

które są wykorzystywane wprost do prowadzenia 

tej działalności 

 

01:41:39.700 --> 01:41:43.400 

więc wozy asenizacyjne, tudzież jakieś wozy 

pomocnicze, 

 

01:41:43.400 --> 01:41:51.700 

które mają kontakt z tymi zabrudzeniami czy wprost 

za świadczoną 

 

01:41:51.700 --> 01:41:54.200 

usługą, a więc będzie to chyba jednoznaczne, 

 

01:41:54.200 --> 01:41:57.900 

że nie chodzi o auta prywatne osób czy jakieś inne 

auta, 

 

01:41:57.900 --> 01:42:00.600 

które mogą się pojawić. 

 

01:42:00.600 --> 01:42:08.600 

Następna autopoprawka to w §3 pkt. 1 ''bieżące 

usuwanie 

 

01:42:08.600 --> 01:42:10.600 

zanieczyszczeń powstających w miejscu odbioru 

nieczystości 

 

01:42:10.600 --> 01:42:12.300 

ciekłych''. 

 

01:42:12.300 --> 01:42:14.700 

Tutaj dodane ''podczas świadczenia usługi'' 

 

01:42:14.700 --> 01:42:21.900 

co też chyba jednoznacznie wyczerpuje zgłaszane 

wcześniej wątpliwości 

 

01:42:23.800 --> 01:42:25.500 

podczas dyskusji. 

 

01:42:25.500 --> 01:42:28.700 

Bardzo proszę o uwzględnienie autopoprawek i 

przyjęcie uchwały w całości. Dziękuję. 

 

01:42:28.700 --> 01:42:31.400 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus ad 

vocem. 

 

01:42:31.400 --> 01:42:33.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:42:33.200 --> 01:42:38.500 

Ja chciałem Panu Burmistrzowi podziękować za 

uwzględnienie tego co 

 

01:42:38.500 --> 01:42:40.400 

tutaj zgłaszałem. 

 

01:42:40.400 --> 01:42:46.400 

Teraz ten projekt uchwały w mojej ocenie 

jest bardziej przejrzysty i jasny. Dziękuję. 

 

01:42:46.400 --> 01:42:47.600 

- Dziękuję. 

 

01:42:47.600 --> 01:42:49.300 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

01:42:49.300 --> 01:42:54.100 

- Panie Burmistrzu ja mam tylko takie pytanie 

technicznie jak to 

 

01:42:54.100 --> 01:42:58.700 

wygląda bo rozumiem, że przedsiębiorca chcący 

dokonywać usług 

 

01:42:58.700 --> 01:43:02.300 

w wyznaczonym zakresie w którym będziemy 

podejmować uchwałę, 

 

01:43:02.300 --> 01:43:07.600 

czyli uzyskania zezwolenia przedkłada do urzędu 

gminy stosowną 

 

01:43:07.600 --> 01:43:09.900 

dokumentację. 

 

01:43:09.900 --> 01:43:13.500 

Proszę mi powiedzieć co z nadzorem i 

respektowaniem tego bo 
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01:43:13.500 --> 01:43:15.000 

na przykład jest napisane w ten sposób, 

 

01:43:15.000 --> 01:43:18.900 

że te auta muszą być naprawiane w wyznaczonym 

miejscu. 

 

01:43:18.900 --> 01:43:23.900 

W jaki sposób i czy jest to dokonywane jeśli chodzi 

o kontrolę ze 

 

01:43:23.900 --> 01:43:25.400 

strony urzędników? 

 

01:43:25.400 --> 01:43:27.500 

Czy jest to respektowane? 

 

01:43:27.500 --> 01:43:30.400 

Na przykład jest napisane badanie techniczne. 

 

01:43:30.800 --> 01:43:36.500 

W trakcie zezwolenia, które otrzymuje 

przedsiębiorca czy on ma 

 

01:43:36.500 --> 01:43:42.000 

obowiązek później też uaktualnić w gminie dowód 

rejestracyjny, 

 

01:43:42.000 --> 01:43:44.600 

że to badanie techniczne ma przedłużone? 

 

01:43:45.700 --> 01:43:49.000 

Chciałbym się tylko dopytać po prostu jak to jest 

pod względem 

 

01:43:49.000 --> 01:43:52.600 

organizacyjnym i nadzoru realizowane przez gminę? 

Dziękuję. 

 

01:43:52.600 --> 01:43:54.200 

- Dziękuję. 

 

01:43:54.200 --> 01:43:55.300 

Pytanie o stosowanie uchwały. 

 

01:43:55.300 --> 01:43:58.500 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

01:43:58.500 --> 01:44:02.200 

Oczywiście nadzór również spoczywa na 

pracownikach Wydziału 

 

01:44:02.200 --> 01:44:04.600 

Gospodarki Komunalnej. 

 

01:44:04.600 --> 01:44:06.400 

Wniosek zawiera te elementy o których Pan mówił, 

 

01:44:06.400 --> 01:44:09.400 

czyli należy dołączyć do niego chociażby wykaz. 

 

01:44:09.400 --> 01:44:13.400 

W przypadku jeśli następują jakieś zmiany to 

przedsiębiorca jest 

 

01:44:13.400 --> 01:44:16.600 

zobowiązany do uaktualnienia, naniesienia tych 

zmian, 

 

01:44:16.600 --> 01:44:18.200 

poinformowania organu. 

 

01:44:18.200 --> 01:44:25.300 

Fizycznie dokonują tych kontroli wskazani 

pracownicy więc Panie 

 

01:44:25.300 --> 01:44:29.100 

Sebastianie czy mam opowiadać o tym jak kontrola 

ma wyglądać? 

 

01:44:29.100 --> 01:44:32.700 

To chyba wolałbym żeby Pani Kierownik to po 

prostu zrobiła. 

 

01:44:34.200 --> 01:44:36.700 

Generalnie dokument oczywiście jeśli zmienia się, 

 

01:44:37.300 --> 01:44:41.500 

chociażby miejsce świadczenia to oczywiście jest 

zobowiązany to 

 

01:44:41.500 --> 01:44:44.800 

wskazać w międzyczasie, w trakcie. 

 

01:44:44.800 --> 01:44:48.300 

Natomiast we wniosku, w załącznikach powinien 

wykazać te wszystkie 

 

01:44:48.300 --> 01:44:49.300 

rzeczy, które są wymogami. 

 

01:44:49.300 --> 01:44:55.300 

- Dziękuję. 

 

01:44:55.300 --> 01:44:56.400 
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Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

01:44:56.400 --> 01:44:58.200 

Mamy trzy autopoprawki. 

 

01:44:58.200 --> 01:44:59.800 

Pytanie do Państwa Radnych i do Pani Mecenas. 

 

01:44:59.800 --> 01:45:01.600 

To są poprawki redakcyjne. 

 

01:45:01.600 --> 01:45:03.100 

Czy możemy je łącznie przegłosować? 

 

01:45:03.100 --> 01:45:07.100 

- Panie Przewodniczący w zależności od Państwa 

decyzji, 

 

01:45:07.100 --> 01:45:09.000 

natomiast nie widzę przeszkód żeby łącznie 

przegłosować. 

 

01:45:09.000 --> 01:45:11.300 

- Dobrze. Czy Państwo Radni nie widzą przeszkód? 

 

01:45:12.100 --> 01:45:15.900 

Czyli głosujemy wszystkie trzy autopoprawki o 

charakterze redakcyjnym 

 

01:45:15.900 --> 01:45:20.000 

w uchwale druk numer 658 łącznie. 

 

01:45:20.000 --> 01:45:22.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

01:45:22.500 --> 01:45:23.900 

na początek autopoprawki. 

 

01:45:34.600 --> 01:45:37.000 

Bardzo proszę zamknąć głosowanie. 

 

01:45:37.000 --> 01:45:42.200 

Mamy 1 radnego, który jest nieobecny w tej chwili 

ale pewnie zaraz będzie. 

 

01:45:42.200 --> 01:45:43.600 

Nie będzie, tak? 

 

01:45:43.600 --> 01:45:45.300 

Czyli kworum. 

 

01:45:45.300 --> 01:45:47.800 

Za 18 radnych, 1 się wstrzymał. 

 

01:45:47.800 --> 01:45:51.400 

Mamy teraz 19 radnych, 1 radnego mniej. 

 

01:45:51.400 --> 01:45:53.600 

Bardzo proszę Państwa Radnych o potwierdzenie 

kworum. 

 

01:46:02.700 --> 01:46:04.100 

Potwierdziło się. 

 

01:46:04.100 --> 01:46:06.400 

Obecnych na sesji jest w tym momencie 19 

radnych. 

 

01:46:06.400 --> 01:46:09.300 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały wraz 

z przyjętymi 

 

01:46:09.300 --> 01:46:10.400 

autopoprawkami. 

 

01:46:10.400 --> 01:46:13.000 

Druk numer 658 wraz z autopoprawkami. 

 

01:46:13.500 --> 01:46:16.400 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:46:29.600 --> 01:46:32.900 

Za 18 radnych, 1 radna się wstrzymała. 

 

01:46:32.900 --> 01:46:35.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

01:46:35.500 --> 01:46:37.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:46:37.100 --> 01:46:41.700 

Druk numer 659 w sprawie projektu uchwały o 

zmianie regulaminu 

 

01:46:41.700 --> 01:46:44.600 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Sulechów. 

 

01:46:44.600 --> 01:46:48.200 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

01:46:48.200 --> 01:46:50.100 
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w tym punkcie? Bardzo proszę, Pan Radny Jan 

Rerus. 

 

01:46:52.300 --> 01:46:55.900 

- Dziękuję bardzo. Przy tamtym projekcie 

uwzględniono moje wnioski, 

 

01:46:55.900 --> 01:47:01.400 

a przy tym nie w związku z tym najpierw złożę 

wniosek, a później 

 

01:47:01.400 --> 01:47:03.100 

uzasadnię. 

 

01:47:03.100 --> 01:47:12.300 

Składam wniosek żeby w §1 odnośnie brzmienia 

§12 ust. 1 na końcu 

 

01:47:12.300 --> 01:47:17.100 

zdania ''lecz nie rzadziej niż raz na 3 miesiące'' 

 

01:47:17.100 --> 01:47:22.300 

wpisać ''lecz nie rzadziej niż raz na 6 miesięcy''. 

 

01:47:22.300 --> 01:47:24.500 

To jest mój wniosek. 

 

01:47:24.500 --> 01:47:27.700 

Uzasadnię tą. 

 

01:47:27.700 --> 01:47:32.800 

Nie wiem dlaczego mamy taką manię do tego żeby 

narzucać ludziom coś 

 

01:47:32.800 --> 01:47:36.400 

co nie jest takie konieczne do narzucenia. 

 

01:47:36.400 --> 01:47:43.200 

Po pierwsze zbiorniki bezodpływowe różne mają 

pojemności 

 

01:47:43.200 --> 01:47:45.600 

ale przyjmując na przykład taki zbiornik 

bezodpływowy przy domkach 

 

01:47:45.600 --> 01:47:49.100 

jednorodzinnych o 10 metrach sześciennych, 

 

01:47:49.100 --> 01:47:55.300 

który tak często jest stosowany i patrząc na zużycie 

wody. 

 

01:47:55.300 --> 01:48:02.700 

Średnio na osobę zużycie wody miesięcznie jest od 

2,5-3 metrów 

 

01:48:02.700 --> 01:48:04.100 

sześciennych. 

 

01:48:04.100 --> 01:48:07.400 

Jeżeli będzie rodzina czteroosobowa normalnie 

zużywała to i tak ten 

 

01:48:07.400 --> 01:48:12.700 

zbiornik musi opróżnić w ciągu miesiąca ale to jest 

średnia jakaś. 

 

01:48:12.700 --> 01:48:15.000 

Wiecie Państwo co to znaczy średnia? 

 

01:48:15.000 --> 01:48:19.500 

Że jeden zarabia 10000,00 a drugi 2000,00 ale 

średnią mamy 6000,00 

 

01:48:19.500 --> 01:48:23.600 

na przykład. 

 

01:48:23.600 --> 01:48:29.900 

Natomiast są rodziny 2-osobowe, 3-osobowe, które 

potrafią zużyć wody 

 

01:48:29.900 --> 01:48:34.400 

metr sześcienny na miesiąc na przykład cała trójka. 

 

01:48:35.500 --> 01:48:39.600 

Dlaczego mamy tym rodzinom jeżeli zużywają mniej 

wody narzucać, 

 

01:48:39.600 --> 01:48:46.100 

że musi przyjechać ktoś, zabrać powietrze z tego i 

za te powietrze 

 

01:48:46.100 --> 01:48:49.300 

trzeba zapłacić po prostu bo nie napełniony jest 

zbiornik. 

 

01:48:49.300 --> 01:48:52.500 

Ja nie podejrzewam nikogo, że bierze z tego 

zbiornika i wywozić 

 

01:48:52.500 --> 01:48:53.800 

gdzieś po rowach. 

 

01:48:53.800 --> 01:48:59.300 

Po prostu ludzie powinni płacić za wywóz tyle ile 

rzeczywiście tych 
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01:48:59.300 --> 01:49:02.200 

ścieków mają, a 3 miesiące to jest dla mnie okres za 

krótki. 

 

01:49:02.300 --> 01:49:06.400 

Jeżeli chodzi o kontrolę, siedzi tutaj komendant 

straży pożarnej to 

 

01:49:06.400 --> 01:49:08.700 

przecież bardzo łatwo jest sprawdzić. 

 

01:49:08.700 --> 01:49:13.500 

Nie musi dostać tego kwitu, że wywiózł raz na 3 

miesiące. 

 

01:49:13.500 --> 01:49:17.500 

Wystarczy, że weźmie faktury ile tej wody zużył 

rzeczywiście, 

 

01:49:17.500 --> 01:49:23.600 

a może też otrzymać te faktury z SuPeKom no i 

znając pojemność tego 

 

01:49:23.600 --> 01:49:28.500 

zbiornika wie czy prawidłowo wywoził. 

 

01:49:28.500 --> 01:49:31.800 

Czy wywoził co tyle co ile ten zbiornik się zapełniał 

 

01:49:31.800 --> 01:49:35.400 

czy nie zapełniał. Przy kontroli to nie ma żadnego 

problemu. 

 

01:49:35.500 --> 01:49:37.100 

Tym bardziej, że nie kontroluje się tego codziennie. 

 

01:49:37.100 --> 01:49:41.200 

Raz kiedyś wybiórczo się kontroluje na pewno i nie 

ma tu żadnego 

 

01:49:41.200 --> 01:49:45.800 

problemu żeby musiał się okazywać 

trzymiesięcznym koniecznie. 

 

01:49:46.300 --> 01:49:47.500 

Albo jak ktoś wyjechał. 

 

01:49:47.500 --> 01:49:49.800 

Nie ma zużycia ale wóz musi przyjechać, 

 

01:49:49.800 --> 01:50:00.200 

powietrze wypompować, wystawić fakturę komuś i 

zapłacić za brak usługi. 

 

01:50:00.200 --> 01:50:02.200 

Analizowałem jeszcze raz to zużycie wody i są 

rodziny, 

 

01:50:02.200 --> 01:50:06.800 

które zużywają 2-3 osobowe po metrze 

sześciennym na miesiąc. 

 

01:50:07.300 --> 01:50:12.000 

To przez 3 miesiące zużyją raptem 3 metry 

sześcienne, czyli oni 

 

01:50:12.000 --> 01:50:15.800 

powiedzmy w 9 miesięcy napełnią ten zbiornik. 

 

01:50:15.800 --> 01:50:20.700 

Także mi się wydaje, że okres 6 miesięcy będzie 

bardziej sprawiedliwy. 

 

01:50:28.800 --> 01:50:29.900 

- Tak Panie Radny? 

 

01:50:31.200 --> 01:50:33.700 

Bardzo proszę Państwa Radnych o wyciszenie się. 

 

01:50:33.700 --> 01:50:36.200 

Bardzo proszę kontynuować. 

 

01:50:36.200 --> 01:50:41.300 

- A jak ktoś szybciej zapełni ten zbiornik no to 

będzie musiał wezwać 

 

01:50:41.300 --> 01:50:44.500 

ten wóz żeby mu wywieźli i zapłaci szybciej za to. 

 

01:50:44.500 --> 01:50:50.800 

Nie ma ku temu powodów żeby narzucać tak krótki 

okres przy analizie 

 

01:50:50.800 --> 01:50:52.300 

zużyć wody jakie są. 

 

01:50:53.200 --> 01:50:56.800 

Nie ma Pana Prezesa ale na pewno by potwierdził, 

 

01:50:56.800 --> 01:50:59.100 

może nie ma tej analizy, że takie są zużycia, 

 

01:50:59.100 --> 01:51:03.100 
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że średnia jest 2,5-3 metry ale są ludzie którzy 

bardzo mało wody 

 

01:51:03.100 --> 01:51:04.900 

zużywają z różnych względów. 

 

01:51:04.900 --> 01:51:09.800 

Nie będę im wchodził dlaczego tak zużywają ale 

dane mam z wielu 

 

01:51:09.800 --> 01:51:14.600 

lokali i wspólnot mieszkaniowych i spółdzielni także 

wiem co mówię 

 

01:51:14.600 --> 01:51:16.000 

jeżeli chodzi o te zużycia. 

 

01:51:16.000 --> 01:51:17.700 

Także wniosek mój powiedziałem. 

 

01:51:17.700 --> 01:51:20.800 

Proponuję to wstawić zamiast 3 miesiące 6 

miesięcy. Dziękuję. 

 

01:51:20.800 --> 01:51:24.500 

- Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem Pan Burmistrz. 

Bardzo proszę. 

 

01:51:24.500 --> 01:51:29.300 

- Ja bym chciał żeby tutaj się Pani Marta 

merytorycznie wypowiedziała. 

 

01:51:29.300 --> 01:51:30.900 

Szanowni Państwo to jest Państwa decyzja. 

 

01:51:31.200 --> 01:51:33.900 

Równie dobrze możecie określić inny czas, 

 

01:51:33.900 --> 01:51:37.900 

natomiast z tego co ja pamiętam Panie Janie 

kontekst Pana pytania 

 

01:51:37.900 --> 01:51:41.400 

wcześniejszego był nieco inny, nie chodziło o czas 

tylko o kwestie 

 

01:51:41.400 --> 01:51:43.400 

czy ktoś fizycznie rzeczywiście korzysta, 

 

01:51:43.400 --> 01:51:44.600 

jest obecny. 

 

01:51:44.600 --> 01:51:53.400 

Myślę, że to są dwie różne jednak rzeczy bo w 

praktyce jeśli bierzemy 

 

01:51:53.400 --> 01:51:58.200 

pod uwagę, że ktoś tylko mało zużywa to mamy 

również aspekt 

 

01:51:58.200 --> 01:52:05.700 

ekologiczno-zdrowotny ale to może za daleko 

idziemy bo myślę, że 

 

01:52:05.700 --> 01:52:09.300 

każdy z nas wie gdzie wtedy następuje zagniwanie i 

uwalnianie się 

 

01:52:09.300 --> 01:52:12.200 

gazów ale to Państwa decyzja. 

 

01:52:12.600 --> 01:52:14.100 

Nie widzę problemu. 

 

01:52:15.100 --> 01:52:17.600 

- Bardzo proszę. 

 

01:52:19.500 --> 01:52:20.900 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

01:52:20.900 --> 01:52:23.200 

Wysoka Rado. 

 

01:52:23.200 --> 01:52:25.900 

Pierwsze od czego chciałabym zacząć to od zaleceń 

jakie są. 

 

01:52:25.900 --> 01:52:30.800 

To są zalecenia, że zbiorniki bezodpływowe 

powinny być opróżniane co 

 

01:52:30.800 --> 01:52:33.900 

3-4 tygodnie z uwagi na to co Pan Burmistrz 

powiedział, 

 

01:52:33.900 --> 01:52:37.100 

za zagniewanie i za produkcję metanu w danych 

zbiorniku. 

 

01:52:37.100 --> 01:52:40.600 

Jeśli chodzi o wypowiedź tutaj Pana Radnego, 

 

01:52:40.600 --> 01:52:44.900 

że zbiornik będzie opróżniany i będzie wywożone 

powietrze z tym się 
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01:52:44.900 --> 01:52:46.900 

nie zgadzam. 

 

01:52:46.900 --> 01:52:48.200 

Inne są zapisy ustawy. 

 

01:52:48.200 --> 01:52:51.900 

Mówi się wprost o tym, że właściciel nieruchomości 

ponosi koszty 

 

01:52:51.900 --> 01:52:55.900 

za opróżnianie zbiorników za faktycznie odebrany 

metr sześcienny. 

 

01:52:55.900 --> 01:53:00.800 

Także przedsiębiorca który zabiera ścieki ze 

zbiornika 10 metrowego, 

 

01:53:00.800 --> 01:53:05.600 

a on jest zapełniony w ilości 5 metrów rachunek 

musi opiewać na 5 metrów 

 

01:53:05.600 --> 01:53:10.500 

sześciennych. Nie może posługiwać się wyłącznie 

objętością zbiornika. 

 

01:53:12.200 --> 01:53:14.800 

Tutaj tylko Państwu chciałam zwrócić uwagę, 

 

01:53:14.800 --> 01:53:20.000 

że jest to uchwała, która będzie opiniowana przez 

sanepid i tutaj te 

 

01:53:20.000 --> 01:53:22.400 

pół roku owszem, nie będę zaprzeczać. 

 

01:53:22.400 --> 01:53:26.700 

Uchwały są takie w Polsce, które mówią o 

półrocznym opróżnianiu 

 

01:53:26.700 --> 01:53:32.700 

niemniej jednak zalecenia są troszeczkę częstsze no 

i też na Państwa 

 

01:53:32.700 --> 01:53:37.400 

wniosek, który przy okazji górnych stawek 

proponowaliście Państwo 

 

01:53:37.400 --> 01:53:41.300 

żeby opróżnianie było raz na 3 miesiące, a nie raz 

na 2 tak jak to 

 

01:53:41.300 --> 01:53:42.500 

było w pierwotnej uchwale. 

 

01:53:43.500 --> 01:53:46.400 

Jeszcze chciałabym podtrzymać to wszystko co 

mówiłam na komisjach. 

 

01:53:46.400 --> 01:53:49.200 

Jeśli ktoś nie zamieszkuje nieruchomości, 

 

01:53:49.200 --> 01:53:56.400 

nie ma zużycia wody jest on stroną kontrolowaną i 

może do protokołu 

 

01:53:56.400 --> 01:53:58.200 

złożyć takie oświadczenie, że nie korzystał, 

 

01:53:58.200 --> 01:54:02.100 

a my jesteśmy zobowiązani do sprawdzenia 

wszystkich przesłanek zanim 

 

01:54:02.100 --> 01:54:03.900 

wystawimy mandat. Dziękuję. 

 

01:54:03.900 --> 01:54:05.000 

- Dziękuję. 

 

01:54:05.000 --> 01:54:07.400 

Mam wrażenie, że na komisjach nam się to 

przedstawiało, 

 

01:54:07.400 --> 01:54:10.700 

że zgodnie z prawem nie możemy tak zrobić, 

 

01:54:10.700 --> 01:54:12.400 

a teraz mam wrażenie, że jednak możemy. 

 

01:54:12.400 --> 01:54:15.000 

Bardzo proszę Pan Radny Przemysław Pokład ad 

vocem. 

 

01:54:16.800 --> 01:54:21.900 

- Pani Marto chodzi o te przydomowe też 

oczyszczalnie. 

 

01:54:21.900 --> 01:54:23.800 

Tam jest raz na 1 rok, tak? 

 

01:54:24.700 --> 01:54:29.300 

Jeżeli ktoś dostanie glejt, że może raz na 2 lata? 

 

01:54:29.300 --> 01:54:34.400 

- Każda oczyszczalnia przydomowa jest wyposażona 

w tak zwaną 
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01:54:34.400 --> 01:54:36.300 

instrukcję eksploatacji. 

 

01:54:36.300 --> 01:54:39.000 

W tej instrukcji eksploatacji jest dokładnie 

powiedziane jakie są 

 

01:54:39.000 --> 01:54:42.700 

zalecenia dla danej oczyszczalni, jak często powinna 

być opróżniona. 

 

01:54:42.700 --> 01:54:45.900 

Niemniej jednak we wszystkich jedno przeważa, 

 

01:54:45.900 --> 01:54:48.900 

że co najmniej raz na rok i takie są też zalecenia. 

 

01:54:48.900 --> 01:54:50.600 

Oczyszczalnie są różne. 

 

01:54:50.600 --> 01:54:55.500 

Jedne muszą być opróżniane z osadu co 6 miesięcy, 

co 7, co 8. 

 

01:54:55.500 --> 01:54:58.200 

Naprawdę różne są dokumenty ale zaleca się, 

 

01:54:58.200 --> 01:55:02.900 

że ten osad raz w roku musi być wyciągnięty z 

osadnika żeby 

 

01:55:02.900 --> 01:55:05.500 

oczyszczalnia spełnia swoje zadanie. 

 

01:55:08.000 --> 01:55:10.400 

- Właśnie ważne słowo tu jest zalecenia. 

 

01:55:11.700 --> 01:55:14.200 

Ja bym prosił jak już podejmiemy tą uchwałą i ona 

zostanie 

 

01:55:14.200 --> 01:55:18.800 

zatwierdzona żeby gdzieś to szerzej rozpowszechnić 

jakie są obowiązki 

 

01:55:18.800 --> 01:55:25.200 

posiadaczy bezodpływowych tak zwanych szamb 

czy też mieszkańców, 

 

01:55:25.200 --> 01:55:28.200 

którzy mają właśnie te oczyszczalnie przydomowe. 

Dziękuję bardzo. 

 

01:55:28.200 --> 01:55:30.600 

- Dziękuję. 

 

01:55:30.600 --> 01:55:32.200 

Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus ad vocem. 

 

01:55:32.200 --> 01:55:34.000 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:55:34.000 --> 01:55:36.900 

No nie jest tak prosto. 

 

01:55:36.900 --> 01:55:43.400 

Ja na komisji mówiłem, że jeżeli ktoś w ogóle nie 

zamieszkuje, 

 

01:55:43.400 --> 01:55:51.600 

sobie wyjechał to też obowiązek jest żeby wezwał 

do opróżnienia tego 

 

01:55:51.600 --> 01:55:55.800 

zbiornika dlatego, że prawo miejscowe stanowi, 

 

01:55:55.800 --> 01:55:59.700 

że nie rzadziej niż raz na 3 miesiące. 

 

01:55:59.700 --> 01:56:02.900 

Również w punkcie 2 ''lecz nie rzadziej niż raz w 

roku''. 

 

01:56:02.900 --> 01:56:05.600 

No proszę Państwa ja nie jestem specjalistką w tym 

 

01:56:05.600 --> 01:56:09.800 

ale wiem, że jeżeli chodzi o te gazy czy różne 

zapachy, 

 

01:56:09.800 --> 01:56:17.600 

które są w zbiornikach, które dłużej sobie tam mają 

być to są 

 

01:56:17.600 --> 01:56:22.300 

różnego rodzaju środki do tego żeby to niwelować i 

to jest oczywiste. 

 

01:56:22.300 --> 01:56:26.200 

To jest ogólnie stosowane, nie tylko w Polsce ale 

prawie na całym 

 

01:56:26.200 --> 01:56:28.300 

zachodzie i nie jest to żaden argument. 
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01:56:28.300 --> 01:56:30.800 

Natomiast nam zgadzam się z argumentem, 

 

01:56:30.800 --> 01:56:37.700 

że Pan Komendant Straży Miejskiej idzie i 

samodzielnie mówi ''nikogo 

 

01:56:37.700 --> 01:56:40.800 

nie było przez rok to nie musi mieć glejtu, 

 

01:56:40.800 --> 01:56:43.000 

że raz na 3 miesiące opróżnił''. 

 

01:56:43.000 --> 01:56:46.800 

Prawo miejscowe w tym momencie jak uchwalimy 

mówi jednoznacznie ''nie 

 

01:56:46.800 --> 01:56:48.700 

rzadziej niż raz na 3 miesiące''. 

 

01:56:48.700 --> 01:56:51.100 

On idzie i musi zażądać glejtu. 

 

01:56:52.200 --> 01:56:54.700 

Nie masz? No to mandat. 

 

01:56:54.700 --> 01:56:55.900 

No bo nie ma innej możliwości. 

 

01:56:55.900 --> 01:57:00.600 

Nie ma dobrowolności stosowania, jest prawo 

miejscowe i musi być raz 

 

01:57:00.600 --> 01:57:05.100 

na 3 miesiące z czym się ja nie zgadzam bo gdyby to 

była pewna 

 

01:57:05.100 --> 01:57:06.200 

dobrowolność. 

 

01:57:06.200 --> 01:57:08.500 

Ja wiem, że będzie to opiniowane przez sanepid i 

tak dalej. 

 

01:57:08.500 --> 01:57:15.300 

Może nam zakwestionują te 3 miesiące ale również 

trzeba powiedzieć 

 

01:57:15.300 --> 01:57:16.800 

o kosztach. No nie wyobrażam sobie, 

 

01:57:16.800 --> 01:57:19.500 

może tak jest to proszę mnie naprowadzić, 

 

01:57:19.500 --> 01:57:22.600 

że mija 3 miesiące, podpisuje tam jakąś umowę, 

 

01:57:22.600 --> 01:57:23.800 

przyjeżdża sobie. 

 

01:57:26.400 --> 01:57:28.500 

Metr sześcienny sobie wziął. 

 

01:57:30.000 --> 01:57:35.800 

W sumie po następnych 3 miesiącach przyjeżdża. 

 

01:57:35.800 --> 01:57:41.000 

Powiedzmy, że przez 30 miesięcy przyjechał 30 

razy. 

 

01:57:41.000 --> 01:57:44.600 

Wybrał 10 metrów sześciennych ale 30 razy 

przyjechał. 

 

01:57:44.600 --> 01:57:50.000 

Nie wierzę, że jak przyjedzie raz i weźmie 10 

metrów sześciennych to 

 

01:57:50.000 --> 01:57:56.700 

ten który ma to szambo zapłaci tyle samo za odbiór 

dziesięciokrotny 

 

01:57:56.700 --> 01:57:59.200 

po metrze sześciennym bo przecież ten transport 

kosztuje. 

 

01:57:59.200 --> 01:58:01.600 

Ktoś musi pojechać, wywieźć. 

 

01:58:01.600 --> 01:58:03.000 

Nie zrobi tego za darmo. 

 

01:58:03.000 --> 01:58:06.600 

Czyli inaczej mówiąc inne stawki. 

 

01:58:06.600 --> 01:58:11.600 

Czyli inaczej mówiąc jeżeli na przykład raz na 3 

miesiące wywiezie 

 

01:58:11.600 --> 01:58:16.500 

raz 5 metrów i drugi raz 5 po kolejnych 3 

miesiącach to cena inna niż 

 

01:58:16.500 --> 01:58:20.100 

raz przyjedzie w ciągu 6 miesięcy i wywiezie te 10 

metrów. 
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01:58:20.100 --> 01:58:23.100 

Na pewno zapłaci drożej, czyli za sam przyjazd 

zapłaci. 

 

01:58:23.500 --> 01:58:26.800 

Jak my narzucamy ludziom, a nie musimy narzucać 

tego, 

 

01:58:26.800 --> 01:58:29.600 

że ma mieć to jaki jest sens narzucać? 

 

01:58:29.600 --> 01:58:32.000 

Dlaczego mamy tych ludzi dołować? 

 

01:58:32.000 --> 01:58:35.600 

Jeżeli zużycie według faktycznych jest takie jakie 

mówię. 

 

01:58:35.600 --> 01:58:38.000 

Są rodziny, które zużywają metr sześcienny. 

 

01:58:38.000 --> 01:58:42.200 

Dlaczego my zmuszamy ich do tego żeby musieli? 

 

01:58:42.200 --> 01:58:44.500 

Zróbmy 6 miesięcy. 

 

01:58:44.500 --> 01:58:48.000 

To jest jakieś takie wyjście, które spowoduje (...) Tak 

samo jeżeli 

 

01:58:48.000 --> 01:58:49.900 

chodzi o to ''nie rzadziej niż raz w roku'' 

 

01:58:49.900 --> 01:58:51.800 

te oczyszczalnie. 

 

01:58:51.800 --> 01:58:53.000 

Też się z tym nie zgadzam tutaj. 

 

01:58:53.000 --> 01:58:58.300 

Jeżeli mnie rzadziej to różne są te oczyszczalnie i 

jeżeli chodzi 

 

01:58:58.300 --> 01:59:04.600 

o techniczną stronę, eksploatacyjną to mówi 

instrukcja jak tam należy 

 

01:59:04.600 --> 01:59:07.400 

to robić. 

 

01:59:07.400 --> 01:59:13.300 

Są oczyszczalnie, których nie trzeba co roku 

sprawdzać ale my jako 

 

01:59:13.300 --> 01:59:16.900 

najmądrzejsi tutaj znawcy mówimy ''Co z tego, 

 

01:59:16.900 --> 01:59:20.400 

że nie ma? I tak są roku musisz zapłacić za to'' 

 

01:59:20.400 --> 01:59:22.600 

mimo, że instrukcja może mówić co półtora roku. 

 

01:59:22.600 --> 01:59:25.900 

Nie. Co roku bo nie rzadziej niż raz w roku. 

 

01:59:26.700 --> 01:59:30.000 

Ale to jest akurat termin dość długi powiedzmy 

sobie 

 

01:59:30.000 --> 01:59:33.400 

i dlatego nie wnosiłem ale do tamtego wnoszę bo 

wiem dokładnie jakie 

 

01:59:33.400 --> 01:59:36.000 

jest zużycie. Jak rada sobie ustali prawo miejscowe, 

 

01:59:36.000 --> 01:59:40.300 

jak my ustalimy prawo miejscowe tak dla ludzi 

będzie obowiązywać. 

 

01:59:40.600 --> 01:59:49.700 

Patrzę na Pana Komendanta, on będzie 

zobligowany do sprawdzenia 

 

01:59:54.100 --> 01:59:58.100 

kwitu. Masz 3 miesiące ale nie masz 3 miesiące i 

wszystko. Dziękuję. 

 

01:59:58.100 --> 02:00:01.300 

- Dziękuję. 

 

02:00:01.300 --> 02:00:03.500 

Pojawił się wniosek formalny. Pan Radny 

Przemysław Mikołajczyk. 

 

02:00:03.500 --> 02:00:05.000 

- Szanowny Panie Przewodniczący. 

 

02:00:05.000 --> 02:00:11.400 

Jako do prowadzącego mam wielką prośbę aby 

pilnował Pan zapisów 

 

02:00:11.400 --> 02:00:15.200 
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statutu jeżeli chodzi o czas wypowiedzi. Dziękuję. 

 

02:00:16.200 --> 02:00:20.900 

- Czy tu było przekroczone 10 minut? 

 

02:00:20.900 --> 02:00:22.700 

Mam wrażenie, że 10 minut nie było przekroczone. 

 

02:00:27.500 --> 02:00:30.600 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

02:00:31.800 --> 02:00:36.300 

- Szanowni Państwo wiem, że dyskutujemy nad 

zmianą regulaminu 

 

02:00:36.300 --> 02:00:43.300 

utrzymania czystości jednak pewien aspekt który 

tutaj tego utrzymania 

 

02:00:43.300 --> 02:00:47.300 

czystości dotyczy zostaje dość skrupulatnie 

pominięty. 

 

02:00:47.300 --> 02:00:53.000 

Mamy takie nieruchomości położone gdzie istnieje 

infrastruktura 

 

02:00:53.000 --> 02:00:56.900 

techniczna aby podłączyć się do kanalizacji, a te 

osoby nadal 

 

02:00:56.900 --> 02:01:01.600 

korzystają z rozwiązań przydomowych oczyszczalni 

bądź przydomowych po 

 

02:01:01.600 --> 02:01:04.900 

prostu zbiorników, które na odpady przyjmują. 

 

02:01:05.900 --> 02:01:11.000 

Poprosiłbym w takim razie służby gminne o to aby 

przygotowały nam 

 

02:01:11.000 --> 02:01:18.200 

liczbę jednostek ile takich nieruchomości znajduje 

się w pobliżu 

 

02:01:18.200 --> 02:01:26.500 

kanalizacji istniejących po to aby mobilizować 

mieszkańców 

 

02:01:26.500 --> 02:01:30.200 

do podłączenia się do już istniejącej infrastruktury 

bo tam gdzie ta 

 

02:01:30.200 --> 02:01:34.300 

jej infrastruktura kanalizacyjna nie funkcjonuje 

zrozumiałe jest, 

 

02:01:34.300 --> 02:01:38.500 

że ci mieszkańcy są skazani na tego typu 

rozwiązanie o którym teraz 

 

02:01:38.500 --> 02:01:40.200 

dyskutujemy. 

 

02:01:40.200 --> 02:01:41.600 

Poprosiłbym o przygotowanie. 

 

02:01:41.600 --> 02:01:44.700 

Myślę, że tak do miesiąca powinno to wystarczyć. 

Dziękuję bardzo. 

 

02:01:44.700 --> 02:01:47.100 

- Dziękuję. Ad vocem Pan Burmistrz Wojciech 

Sołtys. 

 

02:01:47.100 --> 02:01:48.200 

Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

02:01:50.900 --> 02:01:53.100 

- Panie Sebastianie tutaj Pani Marta na pewno 

będzie chciała coś 

 

02:01:53.100 --> 02:01:55.300 

jeszcze a propos tego dopowiedzieć bo Pan podjął 

 

02:01:55.300 --> 02:01:58.700 

wątek też przydomowych oczyszczalni, natomiast ja 

myślę, 

 

02:01:58.700 --> 02:02:02.100 

że jeśli taki materiał ma być szykowany to może 

warto również wykazać 

 

02:02:02.100 --> 02:02:05.600 

jak duża liczba nieruchomości w gminie nie posiada 

możliwości 

 

02:02:05.600 --> 02:02:08.900 

przyłączenia bo nadal mamy całkiem sporo 

miejscowości wiejskich 

 

02:02:08.900 --> 02:02:15.300 

w których nie ma sieci i myślę, że jak już mamy 

szykować materiał to 
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02:02:15.300 --> 02:02:19.300 

chyba fajnie by było żebyście Państwo mieli 

świadomość jak wielu 

 

02:02:19.300 --> 02:02:22.900 

mieszkańców w ogóle takiej możliwości nie ma z 

różnych powodów bo 

 

02:02:22.900 --> 02:02:26.700 

mamy do czynienia i z kwestią braku instalacji, 

 

02:02:26.700 --> 02:02:33.400 

mamy do czynienia z sytuacją kiedy właściwie koszt 

pojedynczego 

 

02:02:33.400 --> 02:02:36.400 

przyłącza jest astronomiczny bo mamy również 

takie. 

 

02:02:36.400 --> 02:02:41.300 

Taka sugestia przy okazji ale bardzo proszę Panią 

Martę. 

 

02:02:41.300 --> 02:02:43.700 

- Ja Panie Burmistrz tylko dopowiem bo ja nie 

chciałem nakładać żeby 

 

02:02:43.700 --> 02:02:45.700 

tych danych statystycznych było dużo. 

 

02:02:45.700 --> 02:02:49.400 

Jeżeli to nie stanowi problemu roboczego to można 

taki materiał 

 

02:02:49.400 --> 02:02:51.000 

przygotować dla radnych. Dziękuję. 

 

02:02:51.000 --> 02:02:53.600 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pani Marto. 

 

02:02:53.600 --> 02:02:55.500 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

 

02:02:55.500 --> 02:02:57.800 

Ja tylko w uzupełnieniu do słów Pana Burmistrza. 

 

02:02:57.800 --> 02:02:59.100 

Dwie ważne kwestie. 

 

02:02:59.100 --> 02:03:03.300 

Jeśli chodzi o nieruchomości, które są wyposażone 

w przydomowe 

 

02:03:03.300 --> 02:03:06.700 

oczyszczalnie ścieków to są nieruchomości które z 

mocy prawa są 

 

02:03:06.700 --> 02:03:09.100 

zwolnione z obowiązku przyłączenia się do 

kanalizacji. 

 

02:03:09.100 --> 02:03:10.600 

To jest jedna rzecz. 

 

02:03:10.600 --> 02:03:14.800 

Druga rzecz jest taka, że jeżeli jest nieruchomość w 

która nie ma 

 

02:03:14.800 --> 02:03:18.600 

technicznych i ekonomicznych możliwości i nie jest 

to uzasadnione 

 

02:03:18.600 --> 02:03:21.800 

technicznie i ekonomicznie żeby się przyłączać też 

możemy takie 

 

02:03:22.600 --> 02:03:23.900 

nieruchomości zwolnić. 

 

02:03:23.900 --> 02:03:26.400 

No i oczywiście jest cały pakiet nieruchomości, 

 

02:03:26.400 --> 02:03:30.800 

które uporczywie nie przyłączają się do kanalizacji 

czy też jeżeli 

 

02:03:30.800 --> 02:03:34.400 

się takowe pojawiają my jesteśmy zobligowani do 

wydania decyzji 

 

02:03:34.400 --> 02:03:37.900 

narzucającej przyłączenie do kanalizacji z tym, 

 

02:03:37.900 --> 02:03:42.600 

że nauczona doświadczeniem i rozstrzygnięciami 

samorządowego kolegium 

 

02:03:42.600 --> 02:03:45.500 

odwoławczego nie możemy w tej decyzji narzucić 

terminu. 

 

02:03:45.700 --> 02:03:47.400 

Dziękuję. 

 

02:03:47.400 --> 02:03:49.100 

- Dziękuję. 
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02:03:49.100 --> 02:03:51.000 

Bardzo proszę Pan Radny Wojciech Szefner. 

 

02:03:51.000 --> 02:03:54.500 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

02:03:54.500 --> 02:03:58.900 

Wysoka Rado, Panie Burmistrzu ja tylko dopytać 

chciałem bo faktycznie 

 

02:03:58.900 --> 02:04:02.400 

odnośnie tego zapisu dyskusja na komisji była. 

 

02:04:02.400 --> 02:04:04.400 

Ja też miałem wiele pytań. 

 

02:04:04.400 --> 02:04:06.100 

Na wiele pytań Pani Marta mi udzieliła odpowiedzi, 

 

02:04:06.100 --> 02:04:11.500 

natomiast na komisji zabrakło moim zdaniem opinii 

Pani Mecenas, 

 

02:04:11.500 --> 02:04:17.300 

która jest dzisiaj bo tak naprawdę w tym temacie 

uzyskaliśmy dużo 

 

02:04:17.300 --> 02:04:21.500 

informacji, natomiast jakby Pani Mecenas mogła się 

odnieść do takiego 

 

02:04:21.500 --> 02:04:23.300 

punktu. Pani Marta oczywiście mówiła o tym, 

 

02:04:23.300 --> 02:04:26.600 

że kontrolowany będzie miał możliwość odniesienia 

się do protokołu. 

 

02:04:26.600 --> 02:04:29.300 

Czyli trzeba wszystkie swoje informacje umieścić. 

 

02:04:29.300 --> 02:04:34.000 

Natomiast pytanie jest krótkie i proste. 

 

02:04:34.700 --> 02:04:38.200 

Teraz załóżmy, że jest kontrolowany mieszkaniec, 

 

02:04:38.200 --> 02:04:43.100 

który nie będzie w stanie udokumentować wywozu 

raz na 3 miesiące tylko 

 

02:04:43.100 --> 02:04:47.700 

2 razy w roku, a czytając dalej ten zapis będzie to 

odpowiadało 

 

02:04:47.700 --> 02:04:49.100 

faktycznemu zużyciu wody. 

 

02:04:49.100 --> 02:04:52.300 

W takim wypadku będzie ukarany czy nie? 

 

02:04:54.900 --> 02:04:57.400 

- Moim zdaniem nie. 

 

02:05:00.700 --> 02:05:04.000 

- Bardzo proszę Pani Marto jeżeli było pytanie to 

można odpowiedzieć. 

 

02:05:04.000 --> 02:05:06.200 

Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

02:05:21.300 --> 02:05:24.800 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

02:05:24.800 --> 02:05:30.500 

- Szanowni Państwo ja powiem tak. 

 

02:05:31.200 --> 02:05:36.200 

Ja bazuje tylko na stanowisku pracowników którzy 

merytorycznie 

 

02:05:36.200 --> 02:05:39.300 

w praktyce przez lata realizowali to zadanie bo tak 

jak powiedziałem 

 

02:05:39.300 --> 02:05:41.200 

na komisji to nie jest nic nowego. 

 

02:05:41.600 --> 02:05:44.100 

Od 20 paru lat czy tam 30 to jest. 

 

02:05:45.200 --> 02:05:46.800 

Nawet zmieniamy w tej chwili ten czas. 

 

02:05:46.800 --> 02:05:49.800 

Wcześniej były 2 miesiące, a teraz w ogóle 

propozycja była na 3. 

 

02:05:49.800 --> 02:05:54.600 

Natomiast ja ciągle słyszę i chciałbym raz jeszcze 

ewentualnie Panią 

 

02:05:54.600 --> 02:05:59.600 

Martę prosić o zabranie głosu, że jednak następuje 

kwestia tak 
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02:05:59.600 --> 02:06:02.700 

zwanego fizycznego zbadania tej konkretnej 

sytuacji. 

 

02:06:03.500 --> 02:06:04.800 

Załóżmy, powiedzmy wprost. 

 

02:06:05.000 --> 02:06:07.500 

Przychodzi komisja do Wojciecha Sołtysa. 

 

02:06:07.500 --> 02:06:12.700 

Wojciech Sołtys mówi, że mam 5 metrów 

wywiezione ale z licznika 

 

02:06:12.700 --> 02:06:17.700 

wynika, że zużywam więcej no to muszę udowodnić 

dlaczego. 

 

02:06:18.400 --> 02:06:20.100 

Czy nie mam drugiego dokumentu 

potwierdzającego? 

 

02:06:20.100 --> 02:06:22.100 

Czy może wywiozłem po raz drugi? 

 

02:06:22.100 --> 02:06:26.000 

Albo sytuacja w której udowadniam Szanowni 

Państwo, 

 

02:06:26.000 --> 02:06:28.300 

że przez pół roku mnie nie było. 

 

02:06:28.500 --> 02:06:33.900 

Po prostu mnie nie było i w związku z tym nie mam 

tych dokumentów 

 

02:06:33.900 --> 02:06:38.100 

i nie miałem też zużycia ale to wyjdzie z samego 

zużycia więc ja 

 

02:06:38.100 --> 02:06:41.100 

uważam, że to jest taki element sprawdzający i 

zawsze będzie. 

 

02:06:42.900 --> 02:06:46.100 

Wydaje mi się, że to jest kwestia bardziej już też 

praktyki. 

 

02:06:46.100 --> 02:06:52.200 

Nie chcę tu kłaść głowy o jednoznaczny zapis co w 

sytuacji kiedy jest 

 

02:06:52.200 --> 02:06:55.300 

zapis, że raz na 3 miesiące i koniec kropka. 

 

02:06:56.800 --> 02:07:05.400 

W mojej ocenie jest możliwość jednak 

postępowania zdroworozsądkowego, 

 

02:07:05.600 --> 02:07:09.800 

które wykazuje, że nie ma takiej możliwości żeby 

ktoś wywiózł więcej 

 

02:07:09.800 --> 02:07:12.500 

niż zużył. 

 

02:07:12.500 --> 02:07:14.000 

To jest dla mnie bardzo oczywiste. 

 

02:07:14.000 --> 02:07:16.500 

Pani Marto nie wiem czy Pani chce jeszcze się do 

tego odnieść bo 

 

02:07:16.500 --> 02:07:18.000 

myślę, że to jest kwestia praktyki też. 

 

02:07:18.000 --> 02:07:22.000 

Musielibyśmy Pana Komendanta też poprosić bo też 

nie jest żadną 

 

02:07:22.000 --> 02:07:25.900 

tajemnicą, że pracownicy idą w asyście służb. 

 

02:07:28.600 --> 02:07:31.200 

Wypracowana papryka przez lata. 

 

02:07:31.200 --> 02:07:35.700 

- Panie Burmistrzu czy Pani Mecenas może nam 

odpowiedzieć? 

 

02:07:42.200 --> 02:07:46.500 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

02:07:46.500 --> 02:07:47.800 

Wysoka Rado. 

 

02:07:47.800 --> 02:07:54.200 

Zapis jaki będzie wprowadzony w tej uchwale 

będzie wiążący 

 

02:07:54.200 --> 02:07:55.800 

dla działania służb. 

 

02:07:57.600 --> 02:07:59.100 

Czyli tak jak tu Państwo mówią. 
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02:07:59.100 --> 02:08:04.000 

Jeżeli będzie kontrola i stwierdzi kontrolujący, 

 

02:08:04.000 --> 02:08:09.100 

że przez ten okres 3 miesiące się nie wylegitymuje 

dokumentami 

 

02:08:09.100 --> 02:08:17.600 

potwierdzającymi, że nieczystości ciekłe zostały 

wywiezione to może 

 

02:08:17.600 --> 02:08:19.000 

być ukarany mandatem. 

 

02:08:19.000 --> 02:08:24.600 

Jednak w mojej ocenie to nie zwalnia organu 

kontrolującego od badania 

 

02:08:24.600 --> 02:08:27.100 

stanu faktycznego. 

 

02:08:27.100 --> 02:08:31.100 

Jeżeli osoba odmówi przyjęcia tego mandatu to 

będzie się toczyło 

 

02:08:31.100 --> 02:08:34.600 

postępowanie w sprawie o wykroczenie przed 

sądem i tam będą środki 

 

02:08:34.600 --> 02:08:36.000 

dowodowe. 

 

02:08:36.000 --> 02:08:39.600 

Czyli to jest tak ale to nie oznacza, 

 

02:08:39.600 --> 02:08:43.400 

że przedstawiciele organu jeżeli idą na kontrolę, 

 

02:08:43.400 --> 02:08:48.000 

może Pan Komendant ewentualnie to potwierdzi bo 

to jest jak gdyby 

 

02:08:48.000 --> 02:08:54.100 

merytorycznie ten zakres działalności, że to zwalnia 

automatycznie 

 

02:08:54.100 --> 02:08:59.600 

od wyjaśnienia stanu faktycznego bo tylko 

okoliczności faktyczne mogą 

 

02:08:59.600 --> 02:09:03.400 

być podstawą do nałożenia mandatu wespół z 

przepisem, 

 

02:09:03.400 --> 02:09:08.600 

a nie sam przepis idę i karam bo wtedy jest 

postępowanie wyjaśniające 

 

02:09:08.600 --> 02:09:11.600 

i ocena sądu wtedy będzie. 

 

02:09:11.900 --> 02:09:17.900 

Także myślę, że owszem w pierwszej kolejności tak 

jak Pan Jan Rerus 

 

02:09:17.900 --> 02:09:20.700 

zwrócił uwagę będzie to przepis wiążący. 

 

02:09:21.300 --> 02:09:23.900 

Wiążący ale to nie oznacza, że w każdym przypadku. 

 

02:09:25.000 --> 02:09:26.900 

Co Pan Komendant? 

 

02:09:26.900 --> 02:09:28.600 

Czy ma taką samą ocenę jak moja, 

 

02:09:28.600 --> 02:09:31.800 

że w każdym przypadku będzie to obowiązek 

nałożenia mandatu? 

 

02:09:31.800 --> 02:09:34.300 

Będzie postępowanie wyjaśniające. 

 

02:09:37.400 --> 02:09:39.600 

- Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem Pan Radny 

Wojciech Szefner. 

 

02:09:42.200 --> 02:09:44.300 

- Ja się postaram tylko jeszcze dopytać. 

 

02:09:44.300 --> 02:09:47.500 

Czyli Pani Mecenas jest możliwość taka, 

 

02:09:47.500 --> 02:09:52.900 

że w wyniku przeprowadzonej kontroli będzie zapis 

w dokumentacji 

 

02:09:52.900 --> 02:09:57.300 

gdzie kontrolowany wpisze, że był 6 miesięcy na 

przykład za granicą 

 

02:09:57.300 --> 02:10:01.600 
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i nie miał możliwości wywozu raz na 3 miesiące i to 

zostanie 

 

02:10:01.600 --> 02:10:06.100 

prawdopodobnie przyjęte przez tą komisję w 

urzędzie i będzie zgodnie 

 

02:10:06.100 --> 02:10:07.900 

z tą uchwałą w takiej formie przyjętą. 

 

02:10:12.000 --> 02:10:13.100 

- Przepraszam czy ja mogę Panie Przewodniczący? 

 

02:10:13.600 --> 02:10:21.800 

Uzupełnione długim, jakże ważnym elementem - 

faktycznym z użyciem wody. 

 

02:10:21.800 --> 02:10:24.900 

Powiem wprost. Nikt od Wojtka Sołtysa nie będzie 

oczekiwał żeby 

 

02:10:24.900 --> 02:10:28.000 

wywiózł 20 metrów sześciennych jak na liczniku 

pobrał 10. 

 

02:10:28.000 --> 02:10:30.200 

No Szanowni Państwo o czym my rozmawiamy? 

 

02:10:36.500 --> 02:10:43.900 

Jeśli szambo ma mniejszą pojemność no to też jest 

to sprawa bardzo 

 

02:10:43.900 --> 02:10:46.100 

oczywista. No nie wyparowało. 

 

02:10:51.100 --> 02:10:54.200 

- Dziękuję. 

 

02:10:54.200 --> 02:10:56.900 

Bardzo proszę nie dyskutować poza zgłoszeniami. 

 

02:10:56.900 --> 02:10:58.200 

Pan Radny Jan Rerus ad vocem. 

 

02:11:00.900 --> 02:11:09.600 

- Nie rozumiem całej tej dyskusji czemu chcecie 

narzucić 3 miesiące jak 

 

02:11:09.600 --> 02:11:13.800 

wiemy, że nie zawsze 3 miesiące się napełni ale nie 

zgadzam się 

 

02:11:13.800 --> 02:11:19.300 

z tym, że ktoś kontrolujący na przykład Komendant 

Straży Miejskiej 

 

02:11:19.300 --> 02:11:22.800 

może podejść i powiedzieć ''Ja uznaję, 

 

02:11:22.800 --> 02:11:27.000 

że w porządku, byłeś tam i tam i mandatu na ciebie 

nie nakładam mimo 

 

02:11:27.000 --> 02:11:29.200 

niespełnienia prawa miejscowego''. 

 

02:11:29.200 --> 02:11:32.100 

Jeżeli taka jest interpretacja to ja się bardzo cieszę. 

 

02:11:32.100 --> 02:11:34.200 

To dotyczy śmieci i innych. 

 

02:11:37.200 --> 02:11:39.100 

Przepraszam, że tak powiem w cudzysłowie. 

 

02:11:39.100 --> 02:11:41.700 

Jeżeli pójdę na piwo z Panem Komendantem to on 

mi nie będzie tego 

 

02:11:41.700 --> 02:11:43.100 

mandatu dawał bo ma prawo. 

 

02:11:43.100 --> 02:11:45.300 

Nie. On mandat będzie musiał dać, 

 

02:11:45.300 --> 02:11:50.400 

a klient który dostanie mandat jak w każdej innej 

sytuacji ma prawo 

 

02:11:50.400 --> 02:11:52.900 

mandat nie przyjąć, ma prawo się odwołać. 

 

02:11:52.900 --> 02:11:56.200 

To jest już procedura administracyjna i o tym nie 

mówimy. 

 

02:11:56.200 --> 02:12:02.600 

Mówimy o tym jeżeli klient nie przedstawi tego 

papieru, że raz na 3 miesiące 

 

02:12:02.600 --> 02:12:04.400 

wywiózł to tam mandat musi być, 

 

02:12:04.400 --> 02:12:05.800 

a Pani Mecenas dobrze powiedziała. 
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02:12:05.800 --> 02:12:10.500 

Jest procedura odwoławcza gdzie się może odwołać 

ale o procedurach 

 

02:12:10.500 --> 02:12:14.600 

nie rozmawiamy dlaczego klienta wpędzać w tą całą 

machinę procedury 

 

02:12:14.600 --> 02:12:17.100 

odwoławczą administracyjną, później może jeszcze 

sąd, 

 

02:12:17.100 --> 02:12:21.000 

a może jeszcze dojdzie za parę złotych do Sądu 

Najwyższego żeby 

 

02:12:21.000 --> 02:12:22.700 

powiedział czy ma zapłacić czy nie. 

 

02:12:22.800 --> 02:12:24.300 

Dajmy spokój. 

 

02:12:24.300 --> 02:12:29.500 

Weźmy popatrzmy na zużycie wody i weźmy 

zwiększmy ten termin. Dziękuję. 

 

02:12:29.500 --> 02:12:30.700 

- Dziękuję. 

 

02:12:30.700 --> 02:12:32.400 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu ad vocem. 

 

02:12:34.600 --> 02:12:36.800 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

02:12:36.800 --> 02:12:38.400 

Wysoka Rado. 

 

02:12:38.400 --> 02:12:45.000 

Mnie się to też kłóci bo Pan Sołtys na przykład 

wywiózł 5 kubików 

 

02:12:45.000 --> 02:12:50.800 

szamba, a zużył wody 10. I co? 

 

02:12:51.100 --> 02:12:53.700 

Dlaczego? A może sobie podlewał ogródek? 

 

02:12:53.700 --> 02:12:55.700 

A może napoił sobie kurki. 

 

02:12:59.000 --> 02:13:02.600 

Te podliczniki bo mówimy o podlicznikach jaki jest 

obowiązek? 

 

02:13:02.600 --> 02:13:04.600 

Mamy też narzucić ludziom? 

 

02:13:05.600 --> 02:13:08.600 

Mówimy teraz o sytuacji na wsiach, 

 

02:13:08.600 --> 02:13:11.200 

nie w mieście. 

 

02:13:13.000 --> 02:13:17.800 

Może w małych tych albo dopiero budujących się 

domach nie ma tej 

 

02:13:17.800 --> 02:13:22.100 

kanalizy, są przydomowe oczyszczalnie więc mnie 

tylko martwi to, 

 

02:13:22.100 --> 02:13:24.000 

że my wszystko nakazujemy tym ludziom, 

 

02:13:24.000 --> 02:13:25.500 

zakazujemy, nakazujemy. 

 

02:13:25.800 --> 02:13:29.300 

Słuchajcie jest pospolite ruszenie też mieszkańców 

naszych. 

 

02:13:29.300 --> 02:13:32.000 

Nie śmiej się Piotrek bo to wcale nie jest takie 

śmieszne. 

 

02:13:33.100 --> 02:13:38.500 

Ja rozumiem, że musimy iść z duchem czasu i 

czyścić żeby była czysta 

 

02:13:38.900 --> 02:13:41.400 

nasze ekologia ale to do końca tak nie jest. 

 

02:13:41.400 --> 02:13:45.000 

Śmiejesz się z czegoś czego tak dokładnie nie 

rozumiesz. 

 

02:13:45.000 --> 02:13:51.100 

Ja nie wiem czy obligatoryjnie mamy powiedzieć 

zróbmy sobie 

 

02:13:51.100 --> 02:13:55.500 

podliczniki do wody. 

 

02:13:55.500 --> 02:13:57.300 
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Kto za to zapłaci? 

 

02:13:57.300 --> 02:14:04.500 

Każdy za siebie bo musi się tutaj wykazać zużyciem 

wody większym niż 

 

02:14:04.500 --> 02:14:05.800 

wywóz szamba? 

 

02:14:05.800 --> 02:14:11.500 

No słuchajcie na wszystko musi być jakieś mądre 

rozumowanie, 

 

02:14:11.500 --> 02:14:17.300 

a nie tu zakazy, tam nakazy, tu 6 miesięcy, tu 3 

miesiące. 

 

02:14:17.300 --> 02:14:19.000 

My wszystko robimy ponadto. 

 

02:14:19.000 --> 02:14:21.700 

Nie pytamy się ludzi o co chodzi, dlaczego. 

 

02:14:21.700 --> 02:14:23.700 

Dziękuję. 

 

02:14:23.700 --> 02:14:29.700 

- Dziękuję. To może ja Panią Radną zapytam, bo to 

dotyczy mieszkańców wsi. 

 

02:14:29.700 --> 02:14:31.300 

Niech pani tym głosem teraz będzie. 

 

02:14:31.300 --> 02:14:36.300 

Mamy wniosek z 3 miesięcy na 6 miesięcy, bo ja 

takie sygnały 

 

02:14:36.300 --> 02:14:41.400 

też odbieram od naszych mieszkańców, ale Pani 

pewnie więcej. 

 

02:14:41.400 --> 02:14:43.000 

Lepiej jak będzie 6 czy lepiej jak będą 3? 

 

02:14:43.000 --> 02:14:45.900 

Myślę, że lepiej będzie jak będzie 6. 

 

02:14:45.900 --> 02:14:48.600 

- Dziękuję. Pan Radny Stanisław Kaczmar. 

 

02:14:51.100 --> 02:14:54.500 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

02:14:54.500 --> 02:14:57.000 

Panie Burmistrzu. 

 

02:14:57.700 --> 02:15:04.300 

Każda uchwała, którą przyjmujemy w jaki sposób 

chce uporządkować coś. 

 

02:15:04.300 --> 02:15:10.900 

Ja pamiętam proszę Państwa, że były tylko jedne 

liczniki w domkach 

 

02:15:10.900 --> 02:15:17.700 

z tego względu i ludzie podejrzewali z tych liczników 

i dalej mają. 

 

02:15:17.700 --> 02:15:23.700 

Ale przyznacie Państwo, że czas najwyższy to tez 

uporządkować żeby ci 

 

02:15:23.700 --> 02:15:27.000 

ludzie właśnie nie płacili za podlewanie ogrodu, 

 

02:15:27.000 --> 02:15:33.000 

a z kolei, że podlewają ogródki płacili za ścieki. 

 

02:15:35.500 --> 02:15:37.600 

Proszę Państwa to SuPeKom nie zrobi. 

 

02:15:37.600 --> 02:15:42.000 

To są ich kieszenie, mieszkańców. 

 

02:15:42.000 --> 02:15:43.900 

To są kieszenie mieszkańców. 

 

02:15:43.900 --> 02:15:48.700 

Jeżeli mieszkaniec nie poczuje pewnych spraw przez 

kieszeń to my 

 

02:15:48.700 --> 02:15:49.900 

nigdy nie uporządkujemy. 

 

02:15:50.800 --> 02:15:56.500 

To co Pani na przykład Radna Kochaniak też mówiła 

wcześniej i ja 

 

02:15:56.500 --> 02:15:58.200 

też widzę to. 

 

02:15:58.200 --> 02:16:00.900 

Niektóre zbiorniki są albo jeszcze dziury w środku, 

 

02:16:01.900 --> 02:16:07.100 
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nie są uporządkowane albo ludzie pompują na pola 

czy do rowów. 

 

02:16:07.100 --> 02:16:09.000 

Też nie jest to uporządkowane. 

 

02:16:10.100 --> 02:16:17.800 

Jeżeli były kiedyś 2 miesiące, w tej chwili jest 3 

miesiące i ja 

 

02:16:17.800 --> 02:16:22.100 

nie słyszałem proszę Państwa, może ja się mylę ale 

ja nie słyszałem 

 

02:16:22.100 --> 02:16:27.700 

żeby kogokolwiek gmina ukarała jakimkolwiek 

mandatem z tego względu. 

 

02:16:30.300 --> 02:16:35.900 

Ja nie wiem dlaczego tu jest dyskusja jak my na 

komisjach tyle już 

 

02:16:35.900 --> 02:16:37.900 

czasu żeśmy spędzili na dyskusji. 

 

02:16:37.900 --> 02:16:41.200 

Proszę bardzo, przyjmujemy uchwałę. 

 

02:16:41.200 --> 02:16:44.600 

Tak mi się wydaje bo ja jestem za przyjęciem tej 

uchwały. 

 

02:16:44.600 --> 02:16:47.600 

Przyjmujemy uchwałę i dalej patrzymy co się dzieje. 

 

02:16:50.100 --> 02:16:56.800 

Albo oddajmy tak jak Pan Radny tu mówi i niech 

komendant się 

 

02:16:56.800 --> 02:17:01.100 

też wypowie czy karał w takim wypadku człowieka. 

 

02:17:01.100 --> 02:17:02.900 

Jaki jest problem? 

 

02:17:02.900 --> 02:17:08.800 

Myślę, że my rozmawiamy bez problemu i tylko 

zajmujemy sobie czas. Dziękuję bardzo. 

 

02:17:08.800 --> 02:17:10.800 

- Dziękuję. 

 

02:17:10.800 --> 02:17:11.900 

Myślę, że ten problem się pojawił. 

 

02:17:11.900 --> 02:17:15.000 

Myślę, że Pan Komendant zaraz nas uświadomi bo 

skoro te głosy 

 

02:17:15.000 --> 02:17:18.000 

mieszkańców do nas trafiają, a przynajmniej do 

mnie to znaczy, 

 

02:17:18.000 --> 02:17:21.800 

że zaczęliśmy stosować te uchwały i słusznie 

pewnie bo nie chodzi 

 

02:17:21.800 --> 02:17:28.000 

o to żeby ktoś wylewał nam nieczystości gdzieś tam 

do rowu bo to 

 

02:17:28.000 --> 02:17:29.100 

słusznie powinniśmy wymagać. 

 

02:17:30.300 --> 02:17:34.500 

Pan Komendant nam to może uświadomi bo 

rzeczywiście pojawiły się o to 

 

02:17:34.500 --> 02:17:36.000 

pytania. Panie Komendancie bardzo proszę. 

 

02:17:36.000 --> 02:17:37.200 

- Dzień dobry. 

 

02:17:37.200 --> 02:17:41.200 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado właśnie to jest 

pokłosie tego, że 

 

02:17:41.200 --> 02:17:45.900 

od nowego roku zaczęliśmy kontrolować 

poszczególne miejscowości. 

 

02:17:46.500 --> 02:17:48.600 

Staramy się żeby to systematycznie robić. 

 

02:17:49.700 --> 02:17:56.000 

Tutaj odnośnie zużycia wody pierwszą podstawową 

sprawą jest, że 

 

02:17:56.000 --> 02:18:02.800 

dzwonimy do SuPeKom no i pytamy się po prostu o 

pobór wody. 

 

02:18:02.800 --> 02:18:10.200 

Nikt nie mówi, że w miesiąc zimowych podlewa 

ogródki bo to jest 
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02:18:10.700 --> 02:18:14.000 

bez sensu. Nikt nie będzie nas okłamywał, 

 

02:18:14.000 --> 02:18:23.500 

że tak powiem, że podlewa na trawę. 

[niezrozumiałe] No też ale to 

 

02:18:23.500 --> 02:18:26.000 

musiałaby ciepła woda. 

 

02:18:26.000 --> 02:18:33.100 

Podstawowa sprawa. Jak różnica między wywozem 

nieczystości ciekłych, 

 

02:18:33.100 --> 02:18:40.100 

a poborem wody jest 2-3 metry sześcienne i to nikt 

nie robi z tego 

 

02:18:40.100 --> 02:18:41.600 

problemu. 

 

02:18:41.600 --> 02:18:44.000 

Jak mówiłem jest art. 41 kodeksu wykroczeń. 

 

02:18:44.000 --> 02:18:50.300 

To jest pouczenie za takie coś żeby klient, 

 

02:18:50.300 --> 02:18:54.000 

w tym układzie petent, mieszkaniec wiedział, 

 

02:18:54.000 --> 02:18:55.900 

że jest pod nadzorem. 

 

02:18:57.000 --> 02:19:02.600 

Najważniejszą kwestią jest u nas w naszej gminie 

nielegalne 

 

02:19:03.500 --> 02:19:05.000 

pozbywanie się nieczystości ciekłych. 

 

02:19:05.000 --> 02:19:09.200 

Są wypadki i jeszcze zdarzają się proszę mi wierzyć, 

 

02:19:09.200 --> 02:19:12.200 

że są wypadki w naszych gminach, że nie mają 

ludzie szamb. 

 

02:19:16.000 --> 02:19:19.700 

Nie musi opróżniać i to jest karygodne, 

 

02:19:19.700 --> 02:19:25.300 

że od 1945 mówią, że za Niemca już nie było i 

uważają, 

 

02:19:25.300 --> 02:19:27.700 

że dom jest wyremontowany, jest piękny, 

 

02:19:27.700 --> 02:19:32.300 

a ścieki idą do rowu czy innych miejsc. 

 

02:19:32.300 --> 02:19:37.500 

W każdym bądź razie podstawową sprawą w tym 

układzie jest pozbywanie 

 

02:19:37.500 --> 02:19:43.100 

się nielegalne i to wtedy karamy maksymalną 

kwotę, 

 

02:19:43.100 --> 02:19:46.100 

w tym układzie jest 500,00 złotych. 

 

02:19:46.100 --> 02:19:51.600 

Jak ktoś nie chce przyjąć tego mandatu to kierujemy 

sprawę do sądu. 

 

02:19:51.600 --> 02:19:58.600 

Sąd widzę, że już też się nastawił pozytywnie do 

ekologii. 

 

02:19:58.600 --> 02:20:06.000 

Już też maksymalnie kara ludzi za tego typu 

wykroczenia. Proszę? 

 

02:20:08.200 --> 02:20:12.000 

Może do 30000,00 ale już nie jak kiedyś było, 

 

02:20:12.000 --> 02:20:14.700 

że 100,00 złotych. 

 

02:20:14.700 --> 02:20:17.500 

Teraz już od 500,00 w górę daje. 

 

02:20:20.600 --> 02:20:25.900 

Po tych ekscesach o których rozmawiałem właśnie 

sędzią, 

 

02:20:25.900 --> 02:20:32.100 

że naprawdę u nas jest bardzo duży problem z 

nielegalnym wywozem 

 

02:20:32.100 --> 02:20:33.500 

nieczystości ciekłych. 

 

02:20:33.500 --> 02:20:35.000 
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Tak samo jak ostatnio miałem przypadek, 

 

02:20:35.000 --> 02:20:39.900 

że Pan właśnie do rowu i mi tłumaczy, 

 

02:20:39.900 --> 02:20:44.800 

że miał jakąś awarię ale ścieki szły do rowów 

bezproblemowo. 

 

02:20:44.800 --> 02:20:48.300 

Niestety musiał być ukarany tą maksymalną kwotą. 

 

02:20:49.900 --> 02:20:53.000 

Ale co do zasady jak mówię kontrolujemy. 

 

02:20:53.000 --> 02:20:56.800 

Szambo przeważnie jest do 10 metrów, nie większe. 

 

02:20:56.800 --> 02:21:00.500 

6-8 metrów. 

 

02:21:00.500 --> 02:21:02.300 

Też taki przykład podam. 

 

02:21:02.300 --> 02:21:04.500 

Pojechaliśmy na kontrolę. 

 

02:21:04.500 --> 02:21:11.700 

Pani twierdziła, że (...) Oczywiście faktur nie było. 

 

02:21:11.700 --> 02:21:13.100 

Telefon do SuPeKom'u i okazało się, 

 

02:21:13.100 --> 02:21:17.500 

że ta Pani w ciągu 2 miesięcy 145 metrów wody 

pobrała. 

 

02:21:17.500 --> 02:21:27.000 

Można to uznać, że poiła kury czy coś tam jeszcze 

ale na 2 osoby 145 metrów 

 

02:21:27.000 --> 02:21:34.800 

gdy nie odebrali jej ścieków no to jest lekka 

przesada. 

 

02:21:34.800 --> 02:21:41.000 

Niestety też musieliśmy ją ukarać maksymalną 

kwotą. 

 

02:21:41.000 --> 02:21:43.600 

Nie odwołała się, przyjęła. 

 

02:21:43.600 --> 02:21:45.500 

No to jednym słowem co można wnioskować? 

 

02:21:45.500 --> 02:21:49.600 

Że Pani miała coś za kołnierzem. 

 

02:21:51.300 --> 02:21:57.400 

Także my się posiłkujemy danymi z SuPeKom'u. 

 

02:21:57.500 --> 02:22:05.300 

Pobór wody wiąże się z ilością ścieków odebranych. 

 

02:22:05.300 --> 02:22:07.800 

- Ja mam pytanie do komendanta. 

 

02:22:07.800 --> 02:22:12.100 

A co w przypadku kiedy Państwo stwierdzicie jako 

kontrolujący, 

 

02:22:12.100 --> 02:22:19.300 

że ten zbiornik jest nieszczelny i poza ukaraniem 

jaka jest dalsza 

 

02:22:19.300 --> 02:22:21.300 

procedura? Już pomijam kwestie sądową. 

 

02:22:21.300 --> 02:22:24.300 

Czy ewentualnie doszło do sytuacji, 

 

02:22:24.300 --> 02:22:30.000 

że osoba wykonała remont szamba na przykład? 

 

02:22:30.000 --> 02:22:34.500 

- Nie mamy możliwości sprawdzenia szczelności 

tego 

 

02:22:34.500 --> 02:22:44.700 

zbiornika. [niezrozumiałe] Jak nie ma w ogóle no to 

do inspektora 

 

02:22:44.700 --> 02:22:46.200 

budowlanego musimy zgłosić. 

 

02:22:46.200 --> 02:22:50.900 

- Szanowni Państwo przestrzegajmy zasad 

zgłaszania się. 

 

02:22:50.900 --> 02:22:54.000 

Pan Burmistrz Wojciech Sołtys ad vocem jest 

zgłoszony i od dłuższego 

 

02:22:54.000 --> 02:22:57.100 

czasu czeka cierpliwie. Bardzo proszę. 
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02:22:57.700 --> 02:22:59.400 

- Tylko 4 razy mnie Państwo przesunęliście. 

 

02:23:05.000 --> 02:23:08.500 

Kończąc mam nadzieję bo naprawdę to nie jest tak, 

 

02:23:08.500 --> 02:23:11.000 

że jestem przeciwnikiem. 

 

02:23:11.000 --> 02:23:12.600 

Zabrzmi to być może zabawnie. 

 

02:23:12.600 --> 02:23:16.500 

Państwo wydłużając ten okres ułatwiacie mi pracę i 

moim pracownikom. 

 

02:23:16.500 --> 02:23:18.800 

Tak naprawdę mniej mamy wymagać. 

 

02:23:18.800 --> 02:23:25.500 

W porządku ale mam do Państwa jedną gorącą 

prośbę żebyście byli 

 

02:23:25.500 --> 02:23:27.500 

konsekwentni też. 

 

02:23:27.500 --> 02:23:31.400 

Nie chciałbym później dyskusji dlaczego pewne 

rzeczy nie idą 

 

02:23:31.400 --> 02:23:34.100 

do przodu, dlaczego nie ma postępów w 

przyłączeniach. 

 

02:23:35.500 --> 02:23:39.600 

Nie oczekujcie później od tych pracowników 

odwrotnego działania. 

 

02:23:39.600 --> 02:23:41.200 

To jest tylko tyle, naprawdę. 

 

02:23:41.200 --> 02:23:47.200 

Ja uważam, że idea przecież nie sprowadza się do 

tego żeby kogoś ukarać. 

 

02:23:47.200 --> 02:23:51.600 

To jest ostatnia rzecz i jakkolwiek by to nie 

zabrzmiało czy Pan 

 

02:23:51.600 --> 02:23:55.500 

Komendant czy pracownicy merytorycznego 

wydziału to jest ostatnia 

 

02:23:55.500 --> 02:23:58.900 

rzecz, którą zrobią to wystawią mandat od którego 

człowiek może się 

 

02:23:58.900 --> 02:24:02.100 

odwołać i pójść do sądu bo to wymaga od nas 

pracy, 

 

02:24:02.100 --> 02:24:05.700 

dodatkowego zaangażowania i być może kosztów 

które poniesiemy, 

 

02:24:05.700 --> 02:24:09.700 

a nie odzyskamy więc to jest ostatnia rzecz. 

 

02:24:09.700 --> 02:24:11.400 

Tak naprawdę to dzisiaj to padło. 

 

02:24:12.100 --> 02:24:17.600 

[niezrozumiałe] jest licznik zużycia wody i 

rzeczywista sytuacja, 

 

02:24:17.600 --> 02:24:20.600 

która jest jaka jest. 

 

02:24:20.600 --> 02:24:25.900 

W niektórych sytuacjach proszę mi wierzyć 

musiałbym bardzo mocno 

 

02:24:25.900 --> 02:24:30.100 

głowę odwracać i udawać, że czegoś nie widzę albo 

nie czuję. 

 

02:24:30.800 --> 02:24:34.600 

Mam taki zwyczaj, nie powinienem o tym może 

mówić ale jak 

 

02:24:34.900 --> 02:24:37.800 

jadę rowerem czasami gdzieś no to nie mogę 

udawać, 

 

02:24:37.800 --> 02:24:40.700 

że czegoś nie widzę. Jak się o coś potykam to pójdę 

i to przekazuje 

 

02:24:40.700 --> 02:24:42.400 

pracownikom. 

 

02:24:42.400 --> 02:24:44.100 

Nie zamierzam tego zmieniać, natomiast myślę, 

 

02:24:44.100 --> 02:24:48.400 
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że w niektórych sytuacjach będę tylko przekazywał i 

patrzył co dalej. 

 

02:24:48.400 --> 02:24:50.000 

Takie życie. 

 

02:24:50.000 --> 02:24:51.000 

Dziękuję. 

 

02:24:55.700 --> 02:24:57.800 

- Pan Radny Jan Rerus ad vocem. 

 

02:24:59.000 --> 02:25:01.000 

- Dziękuję bardzo. 

 

02:25:01.000 --> 02:25:04.200 

Z Panem Burmistrzem się całkowicie nie zgadzam 

bo jeżeli by tak miało 

 

02:25:04.200 --> 02:25:07.700 

być, że to co teraz podejmujemy miało zależeć ilu 

ludzi się 

 

02:25:07.700 --> 02:25:11.400 

podłączy czy się nie podłączy to by im za siebie i 

chyba za Pana 

 

02:25:11.400 --> 02:25:15.200 

Radnego Grzeszyńskiego zagłosował żeby co 

miesiąc to było wywożone 

 

02:25:15.200 --> 02:25:17.000 

jakby to miało zależeć od przyłączenia, 

 

02:25:17.000 --> 02:25:18.200 

a tak nie jest. 

 

02:25:18.500 --> 02:25:21.700 

Natomiast dziękuję Panu Komendantowi Straży, 

 

02:25:22.500 --> 02:25:26.100 

który powiedział dokładnie o co chodziło. 

 

02:25:26.100 --> 02:25:29.300 

Sprawdzają ilość wody, sprawdzają ścieki ile było, 

 

02:25:29.300 --> 02:25:33.300 

ile zostało wywiezione i na tej podstawie analizują 

czy jest wszystko 

 

02:25:33.300 --> 02:25:34.900 

okej w tym gospodarstwie. 

 

02:25:34.900 --> 02:25:36.200 

Bardzo dobrze powiedział. 

 

02:25:36.200 --> 02:25:40.800 

To po co jeszcze mu dać nakaz 3 miesiące, że on 

sobie może to 

 

02:25:40.800 --> 02:25:44.500 

analizować wszystko i powiedzieć ''Jest okej'' 

 

02:25:44.500 --> 02:25:46.900 

ale my mu dajemy jeszcze ten glejt. 

 

02:25:46.900 --> 02:25:50.700 

Okej jest ale miałeś co 3 miesiące wywieść to 

powietrze, 

 

02:25:50.700 --> 02:25:52.000 

a tego nie zrobiłeś. 

 

02:25:52.000 --> 02:25:53.400 

Po co mu to dawać? 

 

02:25:53.400 --> 02:25:58.000 

On dobrze to robi Straż Miejska, bardzo dobrze a 

wydłużymy mu tylko 

 

02:25:58.000 --> 02:26:03.600 

okres żeby te ścieki tam nie zalegały te 6 miesięcy 

no i też będzie 

 

02:26:03.600 --> 02:26:06.000 

miał ten glej 6 miesięcy ale nie co 3 miesiące. 

 

02:26:06.000 --> 02:26:09.900 

Czyli to co robią dobrze, a my chcemy dodatkowych 

(...) Może 

 

02:26:09.900 --> 02:26:12.400 

nie zwracali uwagę na te 3 miesiące wtedy, że tam 

 

02:26:12.400 --> 02:26:16.000 

było, a my chcemy mu dodatkową narzucić karę, 

 

02:26:16.000 --> 02:26:17.400 

nakaz dla innych. 

 

02:26:17.400 --> 02:26:19.600 

Bez sensu. 6 miesięcy jest dobrze. Dziękuję. 

 

02:26:19.600 --> 02:26:22.200 

- Dziękuję. 
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02:26:22.200 --> 02:26:23.900 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

02:26:23.900 --> 02:26:25.800 

Jeszcze mamy Stanisław Kaczmarek wniosek 

formalny. 

 

02:26:25.800 --> 02:26:29.000 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

02:26:29.000 --> 02:26:30.700 

Panie Burmistrzu. 

 

02:26:30.700 --> 02:26:32.400 

Mój wniosek jest jasny. 

 

02:26:32.400 --> 02:26:36.800 

Proszę o zamknięcie dyskusji i przegłosowanie jeżeli 

Pana Jana Rerus 

 

02:26:36.800 --> 02:26:39.300 

jest wniosek i idziemy dalej. 

 

02:26:40.500 --> 02:26:43.500 

- Panie Radny proponuję rozważyć to dodatkowe 

głosowanie bo 

 

02:26:43.500 --> 02:26:47.300 

już nikt się nie zgłasza do głosu więc nie wiem czy 

jest potrzeba 

 

02:26:47.300 --> 02:26:48.400 

żebyśmy jeszcze głosowali. 

 

02:26:51.300 --> 02:26:53.300 

Ale jest potrzeba bo nie wycofał. 

 

02:26:53.800 --> 02:26:55.600 

Panie Bartku mamy wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

02:26:55.600 --> 02:26:57.100 

Wniosek formalny. 

 

02:26:57.100 --> 02:27:01.400 

Bardzo proszę Państwa Radnych o głosowanie nad 

wnioskiem Radnego 

 

02:27:01.400 --> 02:27:04.100 

Stanisława Kaczmara o zamknięcie dyskusji. 

 

02:27:24.000 --> 02:27:27.400 

Szanowni Państwo bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

02:27:27.400 --> 02:27:28.500 

Wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

02:27:43.300 --> 02:27:45.700 

Za 18 radnych, 1 radny przeciw. 

 

02:27:48.300 --> 02:27:49.800 

Zamykam dyskusję. 

 

02:27:49.800 --> 02:27:51.100 

Przechodzimy do głosowania. 

 

02:27:51.100 --> 02:27:52.200 

Bardzo proszę Państwa Radnych. 

 

02:27:52.200 --> 02:27:56.900 

Najpierw mamy wniosek Radnego Jana Rerus o 

zmianę w uchwale. 

 

02:27:56.900 --> 02:27:58.800 

Druk numer 659. 

 

02:27:58.800 --> 02:28:04.000 

Wydłużenie częstotliwości z 3 do 6 miesięcy. 

 

02:28:04.000 --> 02:28:10.600 

Już otwieram tą uchwałę w §12 pkt. 1. 

 

02:28:10.600 --> 02:28:14.500 

Na końcu tutaj mamy ''lecz nie rzadziej niż raz na 3 

miesiące''. 

 

02:28:14.500 --> 02:28:17.500 

Pan Radny zaproponował 6 miesięcy. 

 

02:28:17.500 --> 02:28:21.100 

Zgadza się? Bardzo proszę Państwa Radnych o 

oddanie głosu na swoich 

 

02:28:21.100 --> 02:28:26.900 

urządzeniach. Mamy wniosek dotyczący 

częstotliwości z 3 na 6 miesięcy. 

 

02:28:26.900 --> 02:28:32.000 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

02:28:37.400 --> 02:28:40.100 

Dziękuję. Za 12 radnych, 4 radnych przeciw, 

 

02:28:40.100 --> 02:28:41.900 

3 radnych się wstrzymało. 
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02:28:41.900 --> 02:28:44.800 

Stwierdzam, że wniosek Pana Radnego został 

uwzględniony. 

 

02:28:44.800 --> 02:28:49.200 

Przechodzimy do głosowania druku numer 659 

wraz z przyjętą zmianą. 

 

02:28:49.200 --> 02:28:52.800 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

02:29:08.500 --> 02:29:11.600 

Za 17 radnych, 2 radnych się wstrzymało. 

 

02:29:11.600 --> 02:29:13.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

02:29:13.000 --> 02:29:14.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

02:29:14.300 --> 02:29:16.900 

Punkt 12. 

 

02:29:16.900 --> 02:29:21.000 

Druk numer 660 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie zniesienia formy 

 

02:29:21.000 --> 02:29:23.300 

ochrony przyrody drzewa uznanego za pomnik 

przyrody. 

 

02:29:23.300 --> 02:29:26.400 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

02:29:26.400 --> 02:29:28.600 

w tym punkcie? Bardzo proszę Pan Rady Zbigniew 

Trompa. 

 

02:29:28.600 --> 02:29:32.000 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

02:29:32.000 --> 02:29:35.200 

Wysoka Rado. 

 

02:29:35.200 --> 02:29:39.900 

Wielokrotnie już podejmowaliśmy uchwały o 

zdjęciu ochrony 

 

02:29:39.900 --> 02:29:44.700 

nad zabytkiem przyrody ale najczęściej działo się to 

jednak w wyniku 

 

02:29:44.700 --> 02:29:47.700 

tego, że ten pomnik umierał. 

 

02:29:47.700 --> 02:29:54.200 

Tym razem mamy do czynienia z sytuacją w pewien 

sposób wyjątkową 

 

02:29:54.200 --> 02:29:57.500 

dlatego, że mówimy o żyjącym drzewie, 

 

02:29:57.500 --> 02:30:00.400 

mówimy o dębie Jagiełło, którego wiem, 

 

02:30:00.400 --> 02:30:05.000 

że wiek jest szacowany na ponad 300 lat. 

 

02:30:05.000 --> 02:30:07.700 

Ja od kilkunastu lat obserwuję to drzewo, 

 

02:30:07.700 --> 02:30:14.700 

ponieważ mieszkam niedaleko niego i wielokrotnie 

już informowałem 

 

02:30:14.700 --> 02:30:19.000 

nadleśnictwo o postępującej degradacji tego 

pomnika. 

 

02:30:19.000 --> 02:30:23.500 

Nadleśnictwo do tej pory nic z tym nie robiło. 

 

02:30:24.300 --> 02:30:29.900 

Ja dokumentowałem nawet w pewien sposób 

postępujące pęknięcia 

 

02:30:29.900 --> 02:30:33.200 

i za każdy mówiono mi, że jest to jakiś tam 

naturalny proces 

 

02:30:33.200 --> 02:30:39.300 

starzenia się drzewa i niespecjalnie jest jakiś sposób 

żeby się 

 

02:30:39.300 --> 02:30:40.600 

na tym pochylać. 

 

02:30:40.600 --> 02:30:42.200 

W ubiegłym roku pękła gałąź. 

 

02:30:43.500 --> 02:30:50.600 

Wielki konar taki się oderwał i faktycznie spadł 

blokując drogę do lasu. 
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02:30:50.600 --> 02:30:56.300 

W tym momencie znów pojawiła się dyskusja czy to 

drzewo powinno tam 

 

02:30:56.300 --> 02:31:00.700 

dalej stać ale znów byłem w kontakcie z Panem 

Leśniczym, 

 

02:31:01.100 --> 02:31:05.200 

który prowadził akcje obcięcia tego konara. 

 

02:31:06.100 --> 02:31:09.700 

Nadleśnictwo sprowadziło też w tym czasie 

rzeczoznawcę, 

 

02:31:09.700 --> 02:31:11.700 

który miał ocenić stan tego drzewa. 

 

02:31:12.700 --> 02:31:17.700 

Jak się dowiedziałem później z relacji Pana 

Krzeszowca rzeczoznawca 

 

02:31:17.700 --> 02:31:20.700 

zalecił cięcie pielęgnacyjne, które zostało 

wykonane. 

 

02:31:20.700 --> 02:31:25.800 

Został obcięty ten konar przy samym pniu i jak mnie 

przekonywał Pan 

 

02:31:25.800 --> 02:31:28.700 

Leśniczy rzeczoznawca wypowiedział się, 

 

02:31:28.700 --> 02:31:33.000 

że przed tym drzewem w tym stanie jest około 

jeszcze 100 lat życia. 

 

02:31:33.000 --> 02:31:37.100 

Korona drzewa tego pnia takiego pojedynczego, 

 

02:31:37.100 --> 02:31:39.000 

który w tym momencie pozostał jest żywa. 

 

02:31:39.000 --> 02:31:42.800 

On się opiera nawet teraz tym wichurom, 

 

02:31:42.800 --> 02:31:46.200 

które były w związku z tym no myślę, 

 

02:31:46.200 --> 02:31:51.100 

że jednak jest to jeden z najcenniejszych zabytków 

w naszej gminie. 

 

02:31:51.100 --> 02:31:54.100 

On jest opisany w historiografii naszej gminy, 

 

02:31:54.100 --> 02:32:02.000 

jest wykazany we wszystkich opracowaniach 

odnośnie pomników przyrody. 

 

02:32:02.000 --> 02:32:07.000 

Na jego bazie są oparte ścieżki turystyczne i tak 

dalej więc myślę, 

 

02:32:07.000 --> 02:32:13.100 

że jest to nasze dziedzictwo i należy mu się 

szacunek, 

 

02:32:13.100 --> 02:32:15.500 

należy mu się ochrona. 

 

02:32:15.500 --> 02:32:18.100 

Jestem zdziwiony bo tutaj w dyskusji dowiedziałem 

się, 

 

02:32:18.100 --> 02:32:27.400 

że to nadleśnictwo wnioskuje o to aby jednak tą 

ochronę tego zabytku zdjąć. 

 

02:32:27.400 --> 02:32:31.300 

Dla mnie to jest wprost działanie prowadzące do 

jego wycięcia bo 

 

02:32:31.300 --> 02:32:34.500 

nadleśnictwo tam prowadzi wycinkę w tej okolicy. 

 

02:32:36.100 --> 02:32:42.000 

Jeżeli się na to zgodzimy to pewnie taki los to 

drzewo spotka. 

 

02:32:42.000 --> 02:32:49.300 

Szanowni Państwo 300 ponad lat historii wydaje mi 

się, 

 

02:32:49.300 --> 02:32:52.400 

że jest warta tego żeby się pochylić. 

 

02:32:52.400 --> 02:32:57.100 

Takie drzewa w Polsce i na świecie chroni się do 

samego końca. 

 

02:32:57.800 --> 02:33:00.800 

Oczywiście jest jego nieszczęśliwym położeniem to, 

 

02:33:00.800 --> 02:33:05.600 
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że znajduje się w bezpośredniej bliskości 

zabudowań i też drogi 

 

02:33:06.100 --> 02:33:10.500 

powiatowej więc na pewno jest ten zabieg 

pielęgnacyjny, 

 

02:33:11.000 --> 02:33:17.300 

zabezpieczający nie będzie prostą rzeczą bo 

zapewne będzie wymagał 

 

02:33:17.300 --> 02:33:23.500 

jakiejś szczegółowej ekspertyzy i być może też 

projektu tego 

 

02:33:23.500 --> 02:33:24.800 

zabezpieczenia. 

 

02:33:24.800 --> 02:33:28.600 

Niemniej jednak myślę, że w takim przypadku 

akurat to warto pochylić 

 

02:33:28.600 --> 02:33:30.700 

się nad historią. 

 

02:33:30.700 --> 02:33:34.200 

W związku z tym chciałbym Państwa poprosić o 

odrzucenie projektu tej 

 

02:33:34.200 --> 02:33:36.700 

uchwały i zachowania ochrony tego zabytku. 

 

02:33:36.700 --> 02:33:38.300 

- Dziękuję. 

 

02:33:38.300 --> 02:33:40.400 

Bardzo proszę Pan Radny Przemysław Pokład ad 

vocem. 

 

02:33:42.900 --> 02:33:45.800 

- Panie Zbigniewie ma Pan może jakieś zdjęcie przy 

sobie aktualne? 

 

02:33:47.000 --> 02:33:51.700 

- Właśnie wyświetlam przed sobą ale na 

komputerze nie zobaczycie chyba, że odwrócę. 

 

02:34:09.200 --> 02:34:10.900 

Mogę jeszcze? 

 

02:34:10.900 --> 02:34:12.800 

To jest właśnie ta gałąź o której mówiłem, 

 

02:34:12.800 --> 02:34:17.000 

ten konar, który był skierowany w kierunku tej 

nieruchomości on jest 

 

02:34:17.000 --> 02:34:20.700 

wycięty, czyli teraz pozostał ten potężny pień. 

 

02:34:20.700 --> 02:34:26.800 

On ma u nasady około 6 metrów obwodu i stoi 

sobie taki tutaj 

 

02:34:26.800 --> 02:34:28.300 

pojedynczy. 

 

02:34:28.300 --> 02:34:30.100 

Korona natomiast pozostaje jego żywa. 

 

02:34:30.200 --> 02:34:33.300 

W mojej ocenie trzeba by było to spiąć jakąś 

stalową obręczą. 

 

02:34:33.300 --> 02:34:37.200 

Być może nawet zakotwić też jeszcze żeby 

zabezpieczyć przed tym żeby 

 

02:34:37.200 --> 02:34:41.400 

on się tutaj ewentualnie nie próbował uchylić ale 

jest to jeszcze 

 

02:34:41.400 --> 02:34:44.600 

kawał wielkiego drzewa, a przede wszystkim kawał 

wielkiej historii 

 

02:34:44.600 --> 02:34:47.300 

i nasze dziedzictwo, które uważam, że powinniśmy 

chronić. 

 

02:34:50.800 --> 02:34:53.100 

- Dziękuję. Z tego co widziałem przed chwilą Pan 

Burmistrz ad vocem 

 

02:34:53.100 --> 02:34:54.700 

się zgłaszał. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

02:35:09.900 --> 02:35:13.300 

Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

02:35:16.400 --> 02:35:18.000 

- Pan Zbyszek zna moje zdanie. 

 

02:35:18.000 --> 02:35:19.700 

Ja powiem tak. 
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02:35:19.700 --> 02:35:22.200 

Naprawdę jestem ostatni, który jest za wycinaniem 

drzew Szanowni 

 

02:35:22.200 --> 02:35:25.700 

Państwo jakichkolwiek, natomiast puściłem 

Państwu to zdjęcie, 

 

02:35:25.700 --> 02:35:28.200 

którym dysponuję w miarę aktualne. 

 

02:35:29.300 --> 02:35:32.300 

Pozwólcie, że ja wam przeczytam pismo, 

 

02:35:32.300 --> 02:35:35.600 

które otrzymałem od wnioskodawcy, czyli od 

nadleśnictwa, 

 

02:35:35.600 --> 02:35:37.900 

które dzisiaj było tutaj przywoływane. 

 

02:35:37.900 --> 02:35:39.200 

Pozwólcie Państwo. To jest jedyna rzecz, 

 

02:35:39.200 --> 02:35:42.200 

którą chcę powiedzieć. 

 

02:35:42.200 --> 02:35:44.000 

Nie będę odczytywał tylko numerów pism bo myślę, 

 

02:35:44.000 --> 02:35:45.700 

że to nie ma znaczenia. 

 

02:35:45.700 --> 02:35:50.000 

Nawiązując do pism z dnia Nadleśnictwo Sulechów 

po raz kolejny 

 

02:35:50.000 --> 02:35:52.700 

informuje, że pomnik przyrody Jagiełło 

zlokalizowany w miejscowości 

 

02:35:52.700 --> 02:35:56.200 

Górzykowo ze względu na swój aktualny stan 

zdrowotny stanowi 

 

02:35:56.200 --> 02:35:59.900 

potencjalne zagrożenie dla bezpieczeństwa ludzi i 

mienia ze względu 

 

02:35:59.900 --> 02:36:03.500 

na właściwości pomnika na terenie 

administrowanym przez nadleśnictwo 

 

02:36:03.500 --> 02:36:07.100 

uprzejmie proszę o przyspieszenie stosownych 

działań aby całkowicie 

 

02:36:07.100 --> 02:36:09.000 

wyeliminować ewentualne zagrożenie. 

 

02:36:09.000 --> 02:36:13.800 

Jednocześnie pragnę wyrazić swój niepokój 

sposobu niefrasobliwego 

 

02:36:17.400 --> 02:36:20.100 

podejścia do przedmiotowego tematu, 

 

02:36:20.100 --> 02:36:25.200 

tj. braku odpowiedzi na wskazane pisma i brak 

działań z Państwa strony. 

 

02:36:25.200 --> 02:36:27.000 

Mówiąc wprost ja to odbieram jednoznacznie. 

 

02:36:27.000 --> 02:36:29.700 

Natychmiast, już, reagujcie dzisiaj. 

 

02:36:29.700 --> 02:36:34.400 

Jak się coś stanie to się stanie. 

 

02:36:36.300 --> 02:36:38.800 

Ja nie jestem fanem tego rozwiązania. 

 

02:36:38.800 --> 02:36:44.900 

Wiem, że wypowiedzieć się musi jeszcze Regionalny 

Dyrektor Ochrony 

 

02:36:44.900 --> 02:36:51.200 

Środowiska, natomiast w obecnym stanie przy 

takim piśmie jakkolwiek 

 

02:36:52.300 --> 02:36:55.800 

by to nie zabrzmiało ja nie mogę Państwu nie 

przedłożyć takiej uchwały. Dziękuję. 

 

02:36:55.800 --> 02:36:58.300 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus ad 

vocem. 

 

02:37:02.900 --> 02:37:04.600 

- Dziękuję bardzo. 

 

02:37:04.600 --> 02:37:06.600 

Ja jestem zaszokowany wypowiedzią Pana Radnego. 

 

02:37:06.600 --> 02:37:13.300 
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Takie uchwały nieraz trafiały tutaj na sesję. 

 

02:37:14.800 --> 02:37:17.100 

Praktycznie przeważnie przyjmowałem je w ciemno. 

 

02:37:17.100 --> 02:37:21.600 

Uznałem, że jest opinia jakaś, jest ekspertyza no i 

trzeba 

 

02:37:21.900 --> 02:37:23.800 

zlikwidować pomnik przyrody. 

 

02:37:23.800 --> 02:37:27.900 

A się okazuje, że tak nie jest. 

 

02:37:27.900 --> 02:37:29.900 

Pamiętajmy, że to jest pomnik przyrody. 

 

02:37:29.900 --> 02:37:33.500 

Byłem zdecydowany żeby zagłosować za ale jeżeli 

Pan Radny tutaj tak 

 

02:37:33.500 --> 02:37:37.900 

przedstawił, a to co Pan Burmistrz przestawił pismo 

nie wynika 

 

02:37:37.900 --> 02:37:41.300 

z tego, że jest jakaś opinia w sprawie tego. 

 

02:37:41.500 --> 02:37:47.700 

Ktoś sobie życzy, nadleśnictwo sobie życzy wycięcia 

tego drzewa. 

 

02:37:47.700 --> 02:37:51.100 

Może potrzebuje na coś to miejsce, 

 

02:37:51.100 --> 02:37:54.800 

nie wiadomo. W każdym bądź razie wydaje mi się, 

 

02:37:54.800 --> 02:37:56.700 

że powinniśmy zrobić w ten sposób, 

 

02:37:56.700 --> 02:38:02.700 

iść za głosem Pana Radnego i odrzucić chyba tą 

uchwałę no 

 

02:38:02.700 --> 02:38:08.000 

i powiedzieć nadleśnictwu my nie możemy się 

zgodzić na wycięcie 

 

02:38:08.000 --> 02:38:13.000 

ale niech da jakąś ekspertyzę jakiejś osoby, 

 

02:38:13.000 --> 02:38:19.300 

nie wiem kto tam robi czy konserwatora zabytków 

ale ekspertyza 

 

02:38:19.300 --> 02:38:24.300 

na papierze, na piśmie, że może być lub trzeba w 

jakiś sposób tak jak 

 

02:38:24.300 --> 02:38:27.700 

Pan Radny powiedział zabezpieczyć żeby tak długo 

jeszcze mogło być 

 

02:38:27.700 --> 02:38:33.600 

czy w inny sposób. 

 

02:38:33.600 --> 02:38:36.100 

Chciałem nawet pytać na komisji ale jak 

powiedziałem na początku, 

 

02:38:36.100 --> 02:38:38.400 

że przyjmuję to tak trochę w ciemno, 

 

02:38:38.400 --> 02:38:42.700 

że to jest sprawdzone, lakoniczne to uzasadnienie 

jest ze względów 

 

02:38:42.700 --> 02:38:45.300 

bezpieczeństwa tylko ale nic więcej nie jest 

napisane. 

 

02:38:45.300 --> 02:38:47.800 

Gdyby to było napisane na podstawie ekspertyzy. 

 

02:38:48.800 --> 02:38:54.200 

W związku z tym myślę, że jako radni powinniśmy 

zastanowić się 

 

02:38:54.200 --> 02:39:00.000 

nad tym bo do takiej rzeczy żeby podjąć taką 

uchwałę możemy wrócić 

 

02:39:00.000 --> 02:39:01.400 

za miesiąc czy za dwa jeżeli będzie potrzeba. 

 

02:39:01.400 --> 02:39:06.400 

Dla mnie osobiście jest potrzebna przy takim 

pomniku przyrody 

 

02:39:06.400 --> 02:39:12.200 

wiarygodna ekspertyza czy należy to wycinać czy 

należy zabezpieczyć. Dziękuję. 

 

02:39:12.200 --> 02:39:14.700 
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- Dziękuję. Bardzo proszę Pani Radna Arleta 

Lubieniec. 

 

02:39:18.600 --> 02:39:19.800 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

02:39:19.800 --> 02:39:22.400 

Szanowni Państwo tak naprawdę mam pytanie ale 

nie wiem do kogo. 

 

02:39:22.400 --> 02:39:26.100 

Może właśnie trzeba to pytanie skierować do 

nadleśnictwa. 

 

02:39:26.700 --> 02:39:30.000 

To drzewo przecież nie jest takie od dziś i nie od 

wczoraj. 

 

02:39:30.000 --> 02:39:31.200 

Czy to drzewo było leczone? 

 

02:39:31.200 --> 02:39:33.400 

Czy jest leczone? 

 

02:39:33.400 --> 02:39:34.900 

Czy proponują jakieś leczenie? 

 

02:39:34.900 --> 02:39:37.700 

I czy coś to leczenie będzie rokowało? 

 

02:39:37.700 --> 02:39:40.100 

Myślę, że dendrolog powinien się na ten temat 

właśnie 

 

02:39:40.100 --> 02:39:46.900 

wypowiedzieć. [niezrozumiałe] Chirurg się odezwał 

od drzew. [Śmiech] 

 

02:39:46.900 --> 02:39:54.300 

Także ja ponawiam to moje pytanie właśnie 

odnośnie lekarza drzew 

 

02:39:54.300 --> 02:39:58.800 

dendrologa jak właśnie ten przebieg leczenia 

wyglądał. Dziękuję. 

 

02:39:58.900 --> 02:40:01.800 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Wiesław 

Kołakowski. 

 

02:40:01.800 --> 02:40:06.000 

- Ja się zastanawiam czy zabrać głos bo widzę, 

 

02:40:06.000 --> 02:40:09.500 

że tutaj większość radnych mówi jednym głosem. 

 

02:40:10.800 --> 02:40:16.700 

Myślę, że warto dlatego, że nadleśnictwo chyba 

chce tutaj się pozbyć 

 

02:40:16.700 --> 02:40:18.400 

problemu. 

 

02:40:18.400 --> 02:40:22.000 

Chce po prostu nie mieć kosztów bo pomnik 

przyrody po to ktoś 

 

02:40:22.000 --> 02:40:26.500 

ustanowił żeby o niego dbać, żeby prowadzić 

zabiegi pielęgnacyjne, 

 

02:40:26.500 --> 02:40:28.900 

żeby go odrobaczać, żeby go zabezpieczać. 

 

02:40:28.900 --> 02:40:32.700 

Myślę, że tutaj ktoś po prostu chce to sobie 

zepchnąć. 

 

02:40:32.700 --> 02:40:34.900 

Niech radni poniosą odpowiedzialność i cześć. 

 

02:40:34.900 --> 02:40:40.500 

Ja tutaj się bardzo przechylam do Pani Arlety i Pana 

Rerusa, 

 

02:40:40.500 --> 02:40:43.700 

że ktoś musi zrobić porządną ekspertyzę czy to 

rzeczywiście jest 

 

02:40:43.700 --> 02:40:46.300 

niezbędne wycięcie tego drzewa. Dziękuję. 

 

02:40:48.600 --> 02:40:52.300 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji 

zatem przechodzimy 

 

02:40:52.300 --> 02:40:55.700 

do głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych o 

oddanie głosu 

 

02:40:55.700 --> 02:40:59.800 

na swoich urządzeniach. Druk numer 660 w sprawie 

projektu uchwały 

 

02:40:59.800 --> 02:41:04.900 
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w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody 

drzewa uznanego za pomnik 

 

02:41:04.900 --> 02:41:07.600 

przyrody. Bardzo proszę Państwa Radnych o 

oddanie głosu na swoich 

 

02:41:07.600 --> 02:41:18.400 

urządzeniach. 

 

02:41:18.400 --> 02:41:19.700 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

02:41:22.600 --> 02:41:28.500 

Za 3 radnych, 15 radnych przeciw, 1 radny się 

wstrzymał. 

 

02:41:28.500 --> 02:41:30.500 

Stwierdzam, że uchwała została odrzucona. 

 

02:41:30.500 --> 02:41:32.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

02:41:32.900 --> 02:41:38.800 

Druk numer 662 o zmianę uchwały w sprawie 

wyodrębnienia 

 

02:41:38.800 --> 02:41:42.100 

Środowiskowego Domu Samopomocy ze struktur 

Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

02:41:42.100 --> 02:41:45.900 

w Sulechowie oraz utworzenia odrębnej jednostki 

organizacyjnej gminy 

 

02:41:45.900 --> 02:41:49.500 

Sulechów pod nazwą Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Kruszynie. 

 

02:41:49.500 --> 02:41:52.500 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie lub Pan 

 

02:41:52.500 --> 02:41:54.100 

Burmistrz? Nie widzę. 

 

02:41:54.100 --> 02:41:56.200 

Przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę 

Państwa Radnych o oddanie 

 

02:41:56.200 --> 02:41:57.300 

głosu na swoich urządzeniach. 

 

02:41:57.300 --> 02:41:58.500 

Druk numer 662. 

 

02:42:08.500 --> 02:42:12.700 

Bardzo proszę Państwa Radnych o głosowanie. 

 

02:42:17.100 --> 02:42:20.100 

Za 19 radnych. 

 

02:42:20.100 --> 02:42:21.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

02:42:21.300 --> 02:42:22.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

02:42:22.800 --> 02:42:24.100 

Punkt 14. 

 

02:42:24.900 --> 02:42:29.400 

Druk numer 663 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie ustalenia planu 

 

02:42:29.400 --> 02:42:32.500 

sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez gminę 

 

02:42:32.500 --> 02:42:34.300 

Sulechów oraz określenia granic obwodów. 

 

02:42:34.300 --> 02:42:37.600 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

02:42:37.600 --> 02:42:39.000 

w tym punkcie? 

 

02:42:39.000 --> 02:42:40.600 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

02:42:41.300 --> 02:42:45.800 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni oraz goście. 

 

02:42:45.800 --> 02:42:50.800 

Ja tylko chciałbym się zapytać kiedy przyjdzie ta 

data, 

 

02:42:50.800 --> 02:42:54.400 

że szkoła w Pomorsku zostanie wykreślona? 

 

02:42:55.100 --> 02:43:01.800 

Jest już chyba 4 rok kiedy czekamy na taką decyzję 

kiedy zostanie 
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02:43:01.800 --> 02:43:06.500 

wykreślona bo nauka dzieci się już nie odbywa więc 

dlatego chciałbym 

 

02:43:06.500 --> 02:43:09.600 

poprosić o podanie daty kiedy może to nastąpić. 

Dziękuję. 

 

02:43:09.600 --> 02:43:12.600 

- Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

02:43:13.600 --> 02:43:18.000 

- Panie Przewodniczący już dwukrotnie 

odpowiadałem na to pytanie. 

 

02:43:18.000 --> 02:43:20.700 

Chyba ostatni raz na posiedzeniu klubów, 

 

02:43:20.700 --> 02:43:21.800 

a wcześniej na komisji. 

 

02:43:21.800 --> 02:43:25.400 

Szanowni Państwo dopiero wtedy jak fizycznie 

 

02:43:25.400 --> 02:43:26.500 

też nie będziemy tam realizować zajęć, 

 

02:43:26.500 --> 02:43:29.800 

a drugim elementem Panie Sebastianie było to o 

czym mówiliśmy, 

 

02:43:29.800 --> 02:43:36.000 

czyli kwestie związane ze zmianą planów 

przeznaczenia ewentualnie 

 

02:43:36.000 --> 02:43:40.300 

tego budynku nie na cele tylko oświatowe ale 

również utworzenie 

 

02:43:40.300 --> 02:43:42.800 

innych możliwości na przykład świadczenia usług 

zdrowotnych, 

 

02:43:42.800 --> 02:43:47.100 

opiekuńczych, turystycznych, gastronomicznych 

tudzież innych. 

 

02:43:47.100 --> 02:43:49.500 

Dzisiaj daty absolutnie nie zaryzykuję. 

 

02:43:49.500 --> 02:43:55.200 

Myślę, że nikt nie jest w stanie podać datę strzelam 

10 września roku 2024. 

 

02:43:55.200 --> 02:43:59.000 

Myślę, że nikt nie zaryzykuje bo musimy skutecznie 

tak naprawdę 

 

02:43:59.000 --> 02:44:01.600 

przeprowadzić to o czym też Państwo wiecie bo 

mówiliśmy, 

 

02:44:01.600 --> 02:44:06.400 

między innymi kwestia przygotowania oddziału w 

Brodach. 

 

02:44:06.400 --> 02:44:10.300 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów. 

- (...) pytanie mam takie (...) 

 

02:44:12.000 --> 02:44:16.500 

- Panie Radny zgłaszajmy się bo musimy w miarę 

kulturę tutaj trzymać 

 

02:44:16.500 --> 02:44:18.400 

bo nie da się nad tym panować później. 

 

02:44:18.400 --> 02:44:19.800 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

02:44:20.000 --> 02:44:24.400 

- Panie Burmistrzu dla mnie jest to przepraszam w 

jakiś sposób 

 

02:44:24.400 --> 02:44:29.600 

niezrozumiałe bo jeżeli za każdym razem planujemy 

tam zajęcia to może 

 

02:44:29.600 --> 02:44:32.100 

się okazać, że nigdy nie nastąpi taka sytuacja, 

 

02:44:32.100 --> 02:44:37.300 

że będziemy mogli podjąć kolejne kroki dlatego 

pytanie moje cały 

 

02:44:37.300 --> 02:44:42.000 

czas jest chyba merytorycznie uzasadnione kiedy bo 

jeżeli za każdym 

 

02:44:42.000 --> 02:44:47.200 

razem będzie to pełniło funkcję przedszkola czy 

innych zajęć 

 

02:44:47.200 --> 02:44:50.400 
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pozalekcyjnych to nie doprowadzimy nigdy do stanu 

takiego, 

 

02:44:50.400 --> 02:44:55.500 

że będziemy mogli wykreślić dany obiekt z funkcji 

placówki sieci 

 

02:44:55.500 --> 02:44:57.100 

oświatowych. 

 

02:44:57.100 --> 02:45:03.900 

Dlatego po prostu troszeczkę mnie bulwersuje ten 

fakt bo gimnazjum 

 

02:45:03.900 --> 02:45:09.300 

zniknęło z mapy dawno temu, a my nie będziemy 

mogli jako radni podjąć 

 

02:45:09.300 --> 02:45:13.000 

decyzji o przyszłości tej placówki no bo na dzień 

dzisiejszy duża 

 

02:45:13.000 --> 02:45:16.900 

część tego obiektu jest wyłączona z funkcjonowania 

tak naprawdę. 

 

02:45:18.800 --> 02:45:24.000 

Może za chwileczkę niszczeć i w tym momencie 

teoretycznie nie będzie 

 

02:45:24.000 --> 02:45:28.500 

miało to takiej dużej wartości żeby znaleźć 

chętnego do nabycia. 

 

02:45:29.700 --> 02:45:35.600 

Chyba, że pojawi się plan w gminie do 

zaadaptowania tej placówki 

 

02:45:35.600 --> 02:45:39.600 

na cele z funkcjami gminnymi dlatego po prostu 

wydaje mi się, 

 

02:45:39.600 --> 02:45:44.700 

że należałoby poczynić starania ku temu aby jednak 

próbować to 

 

02:45:44.700 --> 02:45:45.700 

zmienić. Dziękuję bardzo. 

 

02:45:45.700 --> 02:45:47.000 

- Dziękuję. 

 

02:45:47.000 --> 02:45:49.200 

Panie Burmistrzu bardzo proszę o studium. 

 

02:45:49.200 --> 02:45:52.000 

- No to jednak bez historii się nie obejdzie. 

 

02:45:52.000 --> 02:45:56.300 

Szanowni Państwo szkoła jako taka nie istnieje. 

 

02:45:56.300 --> 02:46:00.000 

Zniknęła zgodnie ze zmianą prawa. 

 

02:46:00.000 --> 02:46:05.600 

To Państwo jako rada okazało się, 

 

02:46:05.600 --> 02:46:10.800 

że nie poprzednia kadencja jeszcze tylko ta 

kadencja musiała odnieść 

 

02:46:10.800 --> 02:46:16.000 

się do wskazania zewnętrznego, czysto 

teoretycznego, 

 

02:46:16.200 --> 02:46:20.300 

dla mnie czysto teoretyczny przypadek w prawie 

który nie został 

 

02:46:20.300 --> 02:46:27.600 

uregulowany wprost ustawą stąd w ogóle ta 

lokalizacja nadal jest w sieci. 

 

02:46:28.100 --> 02:46:29.800 

Natomiast tam szkoły o której Pan mówi nie ma. 

 

02:46:29.800 --> 02:46:31.800 

Nie ma gimnazjum. 

 

02:46:31.800 --> 02:46:33.200 

Fizycznie dzisiaj nie ma. 

 

02:46:33.200 --> 02:46:38.300 

To w żaden sposób nie stoi w sprzeczności żeby 

pewne inne działania 

 

02:46:38.300 --> 02:46:42.700 

podejmować, ponieważ ten budynek jest co prawda 

przypisany albo to 

 

02:46:42.700 --> 02:46:46.000 

z innych powodów organizacyjnych do innej 

jednostki oświatowej. 

 

02:46:46.000 --> 02:46:49.700 
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Natomiast to o czym Pan powiedział, czyli o 

kwestiach związanych 

 

02:46:49.700 --> 02:46:54.400 

z ewentualną sprzedażą, ja się oczywiście mogę 

mylić ale ja to 

 

02:46:54.400 --> 02:46:56.100 

też Państwu mówiłem. 

 

02:46:56.100 --> 02:47:00.800 

Dla mnie sprzedaż obiektu na dzisiaj biorąc pod 

uwagę, 

 

02:47:00.800 --> 02:47:05.600 

że w studium ale też w planie docelowo należy to 

zmienić obiekt jest 

 

02:47:05.600 --> 02:47:09.500 

wskazany wyłącznie jako obiekt oświatowy to jest 

właśnie oddanie 

 

02:47:09.500 --> 02:47:12.100 

za przysłowiową złotówkę. 

 

02:47:12.100 --> 02:47:15.600 

Obiekt, który będzie miał zupełnie inne możliwości 

wykorzystania to 

 

02:47:15.600 --> 02:47:17.700 

dopiero wtedy jego wartość wzrośnie. 

 

02:47:17.700 --> 02:47:23.600 

Powiedziałbym, że nawet wartość planistyczna jej 

będzie zdecydowanie 

 

02:47:23.600 --> 02:47:28.000 

większa niż wartość rzeczywiście fizyczna tego 

obiektu bo jak 

 

02:47:28.000 --> 02:47:31.100 

Państwo wiecie on ma również pewne ograniczenie 

związane z tym, 

 

02:47:31.100 --> 02:47:32.600 

że jest wpisany do rejestru zabytków. 

 

02:47:33.400 --> 02:47:34.500 

Na koniec ostatnia rzecz. 

 

02:47:34.500 --> 02:47:40.400 

Myślę, że to źle zabrzmiało, że obiekt niszczeje bo 

Państwo wiecie, 

 

02:47:40.400 --> 02:47:46.300 

że już kilkanaście lat temu ale został wykonany 

zupełnie nowy dach. 

 

02:47:47.100 --> 02:47:51.000 

To było tak na dobrą sprawę największym i może 

jedynym istotnym 

 

02:47:51.000 --> 02:47:55.700 

z punktu widzenia zabezpieczenia tego obiektu w 

przyszłości. 

 

02:47:55.700 --> 02:47:59.400 

Dzisiaj rzeczywiście ten obiekt ma poważne 

wyzwania i problemy 

 

02:47:59.400 --> 02:48:04.300 

techniczne związane choćby ze skrzydłem 

zamieszkiwanym przez pewne 

 

02:48:04.300 --> 02:48:10.600 

osoby. Tutaj też wyprowadzenie tych osób 

docelowo zwiększy wartość 

 

02:48:10.600 --> 02:48:11.900 

tego obiektu. 

 

02:48:11.900 --> 02:48:13.600 

Myślę, że to jest szeroko Panie Sebastianie, 

 

02:48:13.600 --> 02:48:16.500 

natomiast proszę się nie gniewać ale ja po prostu 

nie jestem w stanie 

 

02:48:16.500 --> 02:48:22.500 

fizycznie wskazać bo gdybym rok temu otrzymał 

pewne środki, 

 

02:48:22.500 --> 02:48:26.100 

które w tej chwili już mamy to prawdopodobnie już 

dzisiaj mielibyśmy 

 

02:48:26.100 --> 02:48:30.600 

zakończoną kwestie przygotowania oddziału 

przedszkolnego 

 

02:48:30.600 --> 02:48:32.700 

i poszerzonej bazy dla przedszkolaków. 

 

02:48:33.000 --> 02:48:36.300 

Dziś już prawdopodobnie moglibyśmy czynić te inne 

starania o których 
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02:48:36.300 --> 02:48:37.400 

między innymi jest mowa. 

 

02:48:38.100 --> 02:48:40.600 

Dzisiaj już Państwo wiecie bo też informowałem 

niestety 

 

02:48:40.600 --> 02:48:42.700 

rozstrzygnięcie ostatniego przetargu pokazało, 

 

02:48:42.700 --> 02:48:46.700 

że zakres, który przewidzieliśmy przynajmniej na tą 

chwilę nie został 

 

02:48:46.700 --> 02:48:48.900 

podjęty przez żadną z firm, albo może inaczej, 

 

02:48:48.900 --> 02:48:52.400 

wpłynęła jedna oferta zdecydowanie wyższa niż 

środki, 

 

02:48:52.400 --> 02:48:54.500 

które mamy w budżecie. 

 

02:48:54.500 --> 02:48:56.400 

Mówię oczywiście w tej chwili o szkole w Brodach 

żeby nie było 

 

02:48:56.400 --> 02:48:59.900 

wątpliwości. 

 

02:48:59.900 --> 02:49:02.300 

Zakładam, że powtarzamy więc nie jestem w stanie 

dzisiaj powiedzieć 

 

02:49:02.500 --> 02:49:06.300 

choć nadal mam taką nadzieję, że w przeciągu tego 

roku uda się 

 

02:49:06.300 --> 02:49:11.000 

przeprowadzić te prace i w praktyce zwolnić obiekt 

jako taki z tej 

 

02:49:11.000 --> 02:49:13.200 

zasadniczej części, natomiast mam też nadzieję, 

 

02:49:13.200 --> 02:49:19.300 

że w marcu tego roku zostanie też wykonany ten 

pierwszy jakże istotny 

 

02:49:19.300 --> 02:49:23.500 

od 2 lat procedowany element prawny - zmiana 

studium gdzie również 

 

02:49:23.500 --> 02:49:26.200 

tam też jest uwzględniana ta zmiana. 

 

02:49:26.200 --> 02:49:29.700 

Docelowo zmierzamy do tego o czym Pan też 

powiedział. 

 

02:49:32.000 --> 02:49:34.300 

Studium zagospodarowania przestrzennego jako 

tego podstawowego, 

 

02:49:34.300 --> 02:49:36.700 

natomiast plan dopiero jeszcze. 

 

02:49:37.000 --> 02:49:40.400 

Przepraszam Pani Krystyno bo nie słyszałem. 

 

02:49:40.400 --> 02:49:49.900 

- Dziękuję. 

 

02:49:49.900 --> 02:49:53.100 

Szanowni Państwo jeszcze raz zwracam Państwu 

uwagę, 

 

02:49:53.100 --> 02:49:56.300 

że dyskusja na sesji powinna przebiegać zgodnie z 

planem, 

 

02:49:56.300 --> 02:49:59.300 

czyli zgłaszajmy się do głosu i wtedy będziemy 

wszyscy rozmawiać. 

 

02:50:01.100 --> 02:50:06.200 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji zatem zamykam 

dyskusję 

 

02:50:06.200 --> 02:50:08.200 

i przechodzimy do głosowania. 

 

02:50:08.200 --> 02:50:09.700 

Druk numer 663. 

 

02:50:09.700 --> 02:50:12.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

02:50:17.400 --> 02:50:20.800 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

02:50:21.400 --> 02:50:23.700 
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Za 19 radnych. 

 

02:50:23.700 --> 02:50:25.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

02:50:25.300 --> 02:50:26.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

02:50:26.800 --> 02:50:29.400 

Punkt 9 przerwa. Ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

03:00:57.000 --> 03:00:59.000 

Szanowni Państwo bardzo proszę już zająć miejsca. 

 

03:01:03.300 --> 03:01:10.100 

Wznawiam obrady LXIV zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

03:01:10.100 --> 03:01:12.400 

VIII kadencji. 

 

03:01:12.400 --> 03:01:13.900 

Jesteśmy w punkcie 10. 

 

03:01:13.900 --> 03:01:16.300 

Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz udzielenie 

odpowiedzi. 

 

03:01:16.300 --> 03:01:19.200 

Panie Bartku myślę, że kworum za minutkę 

sprawdzimy. 

 

03:01:19.200 --> 03:01:20.600 

Jeszcze teraz nie sprawdzajmy tego. 

 

03:01:20.600 --> 03:01:24.300 

Dajmy jeszcze bo na pewno jest powyżej 11. 

 

03:01:24.500 --> 03:01:32.200 

Czy ktoś z mieszkańców lub sołtysów chciałby 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

03:01:32.200 --> 03:01:35.200 

Bardzo proszę Pani Radna i Pani Sołtys Elżbieta 

Musiałek. 

 

03:01:35.200 --> 03:01:37.000 

W tym przypadku jako sołtys. Bardzo proszę. 

 

03:01:37.000 --> 03:01:38.400 

- Tak jest, jako sołtys. 

 

03:01:38.400 --> 03:01:39.700 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

03:01:39.700 --> 03:01:41.900 

Wysoka Rado. 

 

03:01:41.900 --> 03:01:44.300 

Swego czasu pisałam pismo do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. 

 

03:01:49.300 --> 03:01:54.700 

Nie nazwę tego skargą ale uskarżałam łam się na 

naprawę drogi 

 

03:01:54.700 --> 03:01:58.200 

wojewódzkiej 278 Mozów - Brody. 

 

03:01:58.200 --> 03:02:00.600 

Tam wspomniałam właśnie o poboczu, 

 

03:02:00.600 --> 03:02:04.600 

które było robione i też w Mozowie i w Brodach. 

 

03:02:04.600 --> 03:02:14.200 

Był to 5 styczeń 2023 roku kiedy były robione 

naprawy tego pobocza 

 

03:02:14.200 --> 03:02:16.300 

przy bardzo silnych ulewach deszczu. 

 

03:02:17.500 --> 03:02:22.100 

Zajęło to trochę czasu, dostałam odpowiedź przez 

skrzynkę urzędu, 

 

03:02:22.100 --> 03:02:24.100 

a nie mają bo se swojej skrzynki wysyłałam, 

 

03:02:24.100 --> 03:02:33.700 

że z Panią Sołtys Mozowa jakby były ustalenia 

udrażniania i że będą 

 

03:02:33.700 --> 03:02:36.200 

te naprawy jeszcze robione. 

 

03:02:36.200 --> 03:02:40.200 

Z kolei jeżeli chodzi o Brody no to, 

 

03:02:40.200 --> 03:02:47.800 

że nie zaobserwowano jakiś tam szczególnych 

zniszczeń i nie widzą 

 

03:02:47.800 --> 03:02:49.700 

w tym problemu. 
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03:02:49.700 --> 03:02:51.100 

Widzę w tym problem, jest to nieprawdą. 

 

03:02:51.100 --> 03:02:58.300 

Droga wojewódzka 278 przez Brody ulica 

konkretnie Trzeciej Dywizji 

 

03:02:58.300 --> 03:03:03.000 

budynki są niestety ale notorycznie przy ulewach, 

 

03:03:03.000 --> 03:03:06.700 

przy bardzo złym stanie pobocza niszczone. 

 

03:03:06.900 --> 03:03:08.600 

Elewacje są zachlapane. 

 

03:03:08.600 --> 03:03:14.800 

Dalsza część tej drogi w kierunku Szklarki to jest już, 

 

03:03:14.800 --> 03:03:16.200 

że tak powiem poza obszarem. 

 

03:03:16.200 --> 03:03:22.000 

Ja bym prosiła Panie Burmistrzu nadal jednak o 

interwencję. 

 

03:03:22.000 --> 03:03:32.400 

Po pierwsze uważam, że w tym czasie i przy takich 

ulewach nie powinno 

 

03:03:32.400 --> 03:03:34.100 

być to robione. To jest wyrzucanie pieniędzy. 

 

03:03:34.100 --> 03:03:39.700 

Dziury były, będą bo drogę należałoby poszerzyć i 

zrobić przez samą 

 

03:03:39.700 --> 03:03:41.100 

miejscowość. 

 

03:03:41.100 --> 03:03:44.300 

Nie będę tu roszczeniowa bo powiedzą zrobiliśmy 

15 kilometrów, 

 

03:03:44.300 --> 03:03:46.700 

a jeszcze chce kilometr ale to nie o to chodzi. 

 

03:03:46.700 --> 03:03:50.800 

Chodzi o to, że trzeba to robić zdroworozsądkowo. 

 

03:03:50.800 --> 03:03:56.800 

Nasypać jakiegoś tłucznia czy jakiego tam 

utwardzenia rozumiem 

 

03:03:56.800 --> 03:03:58.200 

ale nie rozryć to. 

 

03:03:59.000 --> 03:04:04.200 

W kierunku Mozowa do Brodów to jest lewa strona. 

 

03:04:04.200 --> 03:04:09.300 

Tam żeśmy postawili nowe lampy, bardzo fajne 

oświetlenie mają i tam 

 

03:04:09.300 --> 03:04:11.400 

jest rozryte. 

 

03:04:11.400 --> 03:04:12.600 

Jest normalnie zrobione kartoflisko. 

 

03:04:12.600 --> 03:04:14.600 

W Brodach to samo. 

 

03:04:14.700 --> 03:04:19.300 

Porobili koryta żeby ta woda spływała ale to niczego 

nie zmienia. 

 

03:04:19.300 --> 03:04:21.700 

Nadal deszcze padają, nadal jest taka, 

 

03:04:21.700 --> 03:04:22.900 

a nie inna pogoda. 

 

03:04:22.900 --> 03:04:24.600 

Z resztą Pan Burmistrz ostatnio bodajże na jakimś 

tam naszym 

 

03:04:24.800 --> 03:04:28.700 

spotkaniu mówił, że też ubolewa bo jeździł i widział, 

 

03:04:28.700 --> 03:04:33.000 

że te stany dróg są straszne, dziurawe i ludzie się 

skarżą. 

 

03:04:33.200 --> 03:04:39.500 

Tak i nie tylko ta droga ale też są gminne nasze 

drogi jak naprawdę 

 

03:04:39.500 --> 03:04:43.200 

po jakiejś kopaczce przejechane i nie idzie już 

jeździć. 

 

03:04:43.800 --> 03:04:46.300 

Ale tutaj nie wiem. 
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03:04:46.800 --> 03:04:49.600 

Prace wykonane zostały przez naszych drogowców. 

 

03:04:50.200 --> 03:04:51.600 

Czy ci ludzie nie wiedzą co robią? 

 

03:04:52.600 --> 03:04:57.700 

Jak to robią i po co to robią w takich ulewach? Bo 

co? 

 

03:04:57.700 --> 03:04:59.200 

Bo trzeba wydać pieniądze? 

 

03:04:59.200 --> 03:05:01.800 

Nie rozumiem tego. 

 

03:05:01.800 --> 03:05:05.400 

Bardzo proszę o tą interwencję albo jeszcze 

wyjaśnienie. 

 

03:05:05.400 --> 03:05:10.000 

Na pewno ja będę w tej sprawie jeszcze rozmawiać 

bo tak nie może być. Dziękuję. 

 

03:05:10.000 --> 03:05:11.200 

- Dziękuję. 

 

03:05:11.200 --> 03:05:14.400 

Czy ktoś jeszcze z sołtysów lub mieszkańców 

chciałby zabrać głos? 

 

03:05:14.400 --> 03:05:16.500 

Nie widzę. Panie Burmistrzu czy to wymaga 

odpowiedzi? 

 

03:05:18.400 --> 03:05:21.100 

- Nie no, przyjmuję wniosek Szanowni Państwo no 

bo na dobrą sprawę 

 

03:05:21.100 --> 03:05:23.300 

trzeba będzie ponowić to co już się raz zrobiło. 

 

03:05:24.200 --> 03:05:25.800 

- Dziękuję. 

 

03:05:25.800 --> 03:05:27.200 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

03:05:27.200 --> 03:05:28.600 

Przechodzimy do punktu 11. 

 

03:05:28.600 --> 03:05:30.200 

Wolne wnioski, informacje oraz dyskusja. 

 

03:05:30.200 --> 03:05:34.800 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

03:05:34.800 --> 03:05:37.900 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Bodnar. 

 

03:05:38.700 --> 03:05:43.200 

- Może tym razem mikrofon nie będzie skrzypiał. 

 

03:05:44.100 --> 03:05:50.400 

Taka prośba do rolników z naszej gminy bo 

docierają do mnie 

 

03:05:50.400 --> 03:05:55.100 

z różnych miejscowości prośby mieszkańców 

odnośnie wyjazdu z pól 

 

03:05:55.100 --> 03:05:56.300 

ciągnikami. 

 

03:05:56.300 --> 03:05:59.500 

Gdzieś tam te prace rolne powoli się będą zaczynały 

żeby 

 

03:05:59.500 --> 03:06:03.900 

jednak starali się uprzątnąć teren po wyjeździe 

mamy dużo nowych 

 

03:06:03.900 --> 03:06:09.000 

ciekawych dróg fanie zrobionych ale też takie błoto 

pozostawiane 

 

03:06:09.000 --> 03:06:12.900 

na drodze stwarza ryzyko wypadku więc mówię o 

tym bo po takich nowych 

 

03:06:12.900 --> 03:06:15.700 

drogach się na pewno troszkę szybciej jeździ niż 

wcześniej. 

 

03:06:15.700 --> 03:06:18.100 

Także tylko tyle. Prośba. 

 

03:06:18.100 --> 03:06:19.300 

- Dziękuję. 

 

03:06:19.300 --> 03:06:20.800 

Bardzo proszę Pan Radny Stanisław Kaczmar. 

 

03:06:22.500 --> 03:06:25.100 
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- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

03:06:25.100 --> 03:06:28.400 

Panie Burmistrzu dwie sprawy. 

 

03:06:28.400 --> 03:06:34.400 

Jedna taka nasza tutaj żebyśmy (...) No ja już jestem 

radnym dosyć 

 

03:06:34.400 --> 03:06:36.100 

długo i tutaj koledzy też są. 

 

03:06:36.100 --> 03:06:43.300 

Zawsze jak zajmowaliśmy głos zwracaliśmy się Panie 

Przewodniczący, 

 

03:06:43.300 --> 03:06:45.800 

Wysoka Rado, Panie Burmistrzu. 

 

03:06:45.800 --> 03:06:49.700 

Co niekiedy koledzy się zapędza i łamią to. 

 

03:06:49.700 --> 03:06:52.500 

Oczywiście to było wypracowane chyba. 

 

03:06:52.500 --> 03:06:56.400 

To nie jest standardowo jakoś umieszczone w 

przepisach ale taki był 

 

03:06:56.400 --> 03:07:06.800 

standard nasz radnych i myślę, że powinniśmy do 

końca trzymać to co 

 

03:07:06.800 --> 03:07:10.900 

Pani mówi fason i zwracanie się do siebie, 

 

03:07:10.900 --> 03:07:16.300 

a to po prostu jest szacunek też do drugiego 

człowieka 

 

03:07:16.400 --> 03:07:18.800 

ale i też do tego, który zajmuje głos. 

 

03:07:18.800 --> 03:07:24.500 

Druga sprawa proszę Państwa jako Stowarzyszenie 

Praworządny Sulechów 

 

03:07:24.500 --> 03:07:30.200 

chcieliśmy Państwa zaprosić w sobotę na godzinę 

14.00 do Delicjusza. 

 

03:07:30.400 --> 03:07:37.100 

Wracamy jakby ze swoją działalnością do zaproszeń 

osób, 

 

03:07:37.100 --> 03:07:44.600 

które cokolwiek mają do powiedzenia i nie boimy 

się różnego 

 

03:07:45.400 --> 03:07:54.600 

zapatrywania na problemy naszego kraju czy 

regionu. 

 

03:07:55.100 --> 03:07:57.800 

Tak żeśmy zaprosili Pana Witolda Gadowskiego, 

 

03:07:57.800 --> 03:08:06.200 

który jest dziennikarzem śledczym i przede 

wszystkim pisarzem. 

 

03:08:06.200 --> 03:08:09.800 

Napisał ''Tragarze Śmierci'', ''Krew nie woda'', 

 

03:08:09.800 --> 03:08:13.200 

''Wieża komunistów'', ''Smak wojny'' 

 

03:08:13.200 --> 03:08:15.700 

i ostatnio ''Zaraza Wuhan''. 

 

03:08:15.700 --> 03:08:19.000 

Ten Pan po prostu jest dziennikarzem śledczym, 

 

03:08:19.000 --> 03:08:22.300 

podaje daty, podaje nazwiska. 

 

03:08:24.000 --> 03:08:32.900 

Mówi do czego on doszedł i do czego po prostu też 

świat w tym wypadku idzie. 

 

03:08:32.900 --> 03:08:41.800 

Jest to naprawdę ciekawa osoba, która może 

wnieść też zapatrywanie 

 

03:08:42.600 --> 03:08:46.300 

na tematy bieżące naszego kraju. 

 

03:08:46.300 --> 03:08:51.500 

Przede wszystkim też jeżeli mogę powiedzieć o 

Panu Witoldzie 

 

03:08:51.500 --> 03:08:59.400 

Gadowskim to pomaga w zbiórkach pieniędzy dla 

Polaków na wschodzie. 

 

03:08:59.400 --> 03:09:03.000 
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Bezpośrednio te pieniądze trafiają do Polaków. 

 

03:09:03.000 --> 03:09:06.900 

Też po trzęsieniu ziemi w Chorwacji. 

 

03:09:06.900 --> 03:09:11.000 

Zbiórka na odbudowę szkoły. 

 

03:09:11.000 --> 03:09:17.300 

Bezpośrednio te pieniądze trafiły bez żadnych jakby 

stowarzyszeń, 

 

03:09:17.300 --> 03:09:20.200 

bez niczego te pieniądze idą. 

 

03:09:20.200 --> 03:09:22.300 

Ciekawy człowiek. 

 

03:09:22.300 --> 03:09:26.500 

Zapraszam oczywiście na spotkanie w sobotę o 

godzinie 14.00. Dziękuję bardzo. 

 

03:09:26.500 --> 03:09:28.100 

- Dziękuję. 

 

03:09:28.100 --> 03:09:31.200 

Bardzo proszę ad vocem Pan Radny Piotr Bodnar 

jeszcze. Bardzo proszę. 

 

03:09:31.200 --> 03:09:36.700 

- Ja tylko w uzupełnieniu bo ten Pan o którym 

wspominał Stasiu 

 

03:09:36.700 --> 03:09:41.100 

przed chwilą to jest Pan który kilka lat temu mówił 

rzeczy z których 

 

03:09:41.100 --> 03:09:44.700 

się wszyscy śmiali i też był uważany za oszołoma, 

 

03:09:44.700 --> 03:09:49.400 

za wariata, a bardzo dużo tych obserwacji które Pan 

Gadowski poczynił 

 

03:09:49.400 --> 03:09:52.100 

to się sprawdziły także pod tym względem też 

myślę, 

 

03:09:52.100 --> 03:09:54.400 

że warto udać i posłuchać. Dziękuję bardzo. 

 

03:09:54.400 --> 03:09:57.100 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

03:09:57.100 --> 03:10:01.200 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, 

 

03:10:01.200 --> 03:10:03.700 

Szanowni Goście. 

 

03:10:03.700 --> 03:10:07.300 

Jest mi niezmiernie przykro, że na dzisiejszym 

posiedzeniu Komisji 

 

03:10:07.300 --> 03:10:11.900 

Przestrzegania Prawa nie zostałem zaproszony jako 

wnioskodawca 

 

03:10:11.900 --> 03:10:15.500 

interpelacji związanego między innymi z 

wprowadzeniem ruchu 

 

03:10:15.500 --> 03:10:19.200 

jednokierunkowego na osiedlu Nadodrzańskim. 

 

03:10:19.200 --> 03:10:24.900 

Już wielokrotnie pomysł zmiany organizacji ruchu 

na tym osiedlu 

 

03:10:24.900 --> 03:10:30.400 

zgłaszałem i za każdym razem wniosek spotyka się z 

odpowiedzią 

 

03:10:30.400 --> 03:10:32.600 

negatywną. 

 

03:10:32.600 --> 03:10:36.600 

Prowadzę działalność na ulicy Chrobrego przy 

poparciu dyrektorów 

 

03:10:36.600 --> 03:10:39.600 

placówek oświatowych, a konkretnie dwóch 

przedszkoli został 

 

03:10:39.600 --> 03:10:42.000 

wprowadzony ruch jednokierunkowy tylko na tym 

odcinku. 

 

03:10:42.000 --> 03:10:44.500 

Niestety wielokrotnie zdarza się tak, 

 

03:10:44.500 --> 03:10:50.300 
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że przepisy ruchu drogowego są tam notorycznie 

łamane. 

 

03:10:50.300 --> 03:10:54.200 

Rozmawiałem z Panem Komendantem na ten 

temat, że niestety on nie ma 

 

03:10:54.200 --> 03:11:00.200 

mocy władczej aby móc według przepisów prawa 

karać kierowców, 

 

03:11:00.200 --> 03:11:04.200 

mieszkańców, którzy jadą pod prąd na tym odcinku. 

 

03:11:04.400 --> 03:11:10.900 

Uważam, że wprowadzenie ruchu 

jednokierunkowego na osiedlu gdzie jest 

 

03:11:10.900 --> 03:11:16.300 

teren zamieszkały, gdzie jest tak zwana strefa ruchu 

dla mieszkańców 

 

03:11:16.300 --> 03:11:20.200 

rozwiązałaby problem całościowy. 

 

03:11:20.200 --> 03:11:24.400 

Niestety będąc również członkiem Rady Nadzorczej 

Spółdzielni 

 

03:11:24.400 --> 03:11:27.800 

Mieszkaniowej wiem, że mieszkańcy nie wyrażają 

zgody na to aby 

 

03:11:27.800 --> 03:11:33.800 

wybudować parkingi między blokami więc parkują 

po lewej albo prawej 

 

03:11:33.800 --> 03:11:37.800 

stronie jezdni gdzie jest ulica Mieszka i jest to ruch 

dwukierunkowy. 

 

03:11:37.800 --> 03:11:45.700 

Niestety to powoduje, że na zasadzie mijanki i 

życzliwości innych 

 

03:11:45.700 --> 03:11:48.600 

kierujących ktoś musi zwolnić, zjechać. 

 

03:11:49.500 --> 03:11:55.000 

Jeśli dobrze znam przepisy prawa ruchu drogowego 

to parkowanie 

 

03:11:55.000 --> 03:12:01.400 

na drodze dwukierunkowej jest niedozwolone i 

wymagałoby karania 

 

03:12:01.400 --> 03:12:09.200 

tychże mieszkańców którzy z interpretacją jeśli 

chodzi o odczucia 

 

03:12:09.200 --> 03:12:13.500 

mieszkańców nie chcieliby wprowadzenia też 

uregulowania 

 

03:12:13.500 --> 03:12:14.900 

ruchu drogowego na tym odcinku. 

 

03:12:14.900 --> 03:12:21.200 

Nie dotyczy to tylko i wyłącznie samego Osiedla 

Nadodrzańskiego bo 

 

03:12:21.200 --> 03:12:25.400 

uważam, że takie problemy istnieją na Osiedlu 

Zacisze 

 

03:12:25.400 --> 03:12:27.000 

i na Osiedlu Konstytucji. 

 

03:12:27.000 --> 03:12:31.900 

Jednak nadal nie wprowadzono żadnych 

skutecznych rozwiązań. 

 

03:12:31.900 --> 03:12:38.600 

Nadmieniam, że ponad 30 lat temu taki ruch 

jednokierunkowy został 

 

03:12:38.600 --> 03:12:42.800 

wprowadzony w centrum miasta i nikt nie pytał się 

o sprzeciwy 

 

03:12:42.800 --> 03:12:45.300 

mieszkańców, o ich decyzję i tak dalej. 

 

03:12:45.300 --> 03:12:49.200 

Dzisiaj proszę zauważyć mamy miejsca parkingowe 

wyznaczone. 

 

03:12:49.200 --> 03:12:53.700 

Mówimy o centrum Sulechowa i jakoś większość 

mieszkańców pogodziła 

 

03:12:53.700 --> 03:12:56.200 

się z tym, że musi tak jeździć, a nie inaczej. 

 

03:12:56.200 --> 03:13:00.900 
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Panie Przemysławie Pokład rozmawialiśmy chwilkę 

temu, 

 

03:13:00.900 --> 03:13:05.600 

że mogłoby spowodować wprowadzenie ruchu 

jednokierunkowego na Osiedlu 

 

03:13:05.600 --> 03:13:09.000 

Nadodrzańskim problem z uciążliwością wyjazdu. 

 

03:13:09.600 --> 03:13:13.100 

Myślę, że to jest słowo na wyrost, 

 

03:13:13.100 --> 03:13:16.900 

natomiast na pewno takie rozwiązanie 

spowodowałoby, 

 

03:13:16.900 --> 03:13:22.100 

że bezpieczeństwo przechodniów bo to jest nadal 

strefa zamieszkania 

 

03:13:22.100 --> 03:13:27.300 

byłoby większe i uregulowałoby to ruch drogowy na 

tym odcinku. 

 

03:13:27.300 --> 03:13:35.000 

Dlatego jeśli mógłbym prosić jeszcze raz o 

posiedzenie i zaproszenie 

 

03:13:35.000 --> 03:13:42.400 

mnie na taką debatę to bardzo chętnie bym wziął w 

niej udział. 

 

03:13:42.400 --> 03:13:43.800 

To jest jedna rzecz. 

 

03:13:43.800 --> 03:13:48.300 

Nie wiem czy Państwo dzisiaj podejmowaliście też 

decyzję w kwestii 

 

03:13:48.300 --> 03:13:52.900 

kolejnego mojego wniosku, a mianowicie ulicy 

Krańcowej gdzie 

 

03:13:52.900 --> 03:13:57.800 

też zgłaszałem stosowny wniosek więc jeżeli będzie 

debata na ten 

 

03:13:57.800 --> 03:14:02.200 

temat jeśli chodzi o ulicę Krańcową bardzo bym 

prosił o zaproszenie. 

 

03:14:02.200 --> 03:14:03.400 

Dziękuję bardzo. 

 

03:14:03.400 --> 03:14:05.200 

- Dziękuję. 

 

03:14:05.200 --> 03:14:07.100 

Pan Radny Przemysław Pokład. Bardzo proszę. 

 

03:14:07.100 --> 03:14:09.200 

- Zostałem wywołany. 

 

03:14:09.200 --> 03:14:14.000 

Pani Sebastianie tak historycznie rok temu czy 2 lata 

temu też była 

 

03:14:14.000 --> 03:14:17.400 

interpolacja w związku z ruchem 

jednokierunkowym. 

 

03:14:17.800 --> 03:14:25.200 

My z komisją złożyliśmy wniosek taki aby zapytać 

zarządców tam 

 

03:14:25.200 --> 03:14:27.800 

na osiedlach żeby wypowiedzieli się i mieszkańców. 

 

03:14:28.400 --> 03:14:33.300 

Z tego co wiem odpowiedź była negatywna żeby 

pozostawić ten ruch 

 

03:14:33.300 --> 03:14:38.500 

taki jaki jest. 

 

03:14:38.500 --> 03:14:42.200 

Oficjalnie jeszcze nie wpłynęły do naszej komisji 

Pana interpelacje. 

 

03:14:42.200 --> 03:14:46.700 

Dzisiaj tylko były wolne takie rozmowy z tego 

powodu akurat żeśmy 

 

03:14:46.700 --> 03:14:52.200 

też zahaczyli o ulicę Krańcową ale to tam z tyłu ulica 

Krańcowa 

 

03:14:52.200 --> 03:14:57.400 

za Top-Med'em bo był wniosek żeby wstawić tam 

zakaz ruchu. 

 

03:14:57.400 --> 03:15:01.600 

No i żeśmy w międzyczasie też o tym porozmawiali 

także to tylko tak 
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03:15:01.600 --> 03:15:03.800 

w wolnych wnioskach to co Panu powiedziałem, 

 

03:15:03.800 --> 03:15:06.600 

że nie było przychylności za Pana interpretacji, 

 

03:15:06.600 --> 03:15:09.000 

natomiast oficjalnego jeszcze nie było. 

 

03:15:09.000 --> 03:15:12.000 

Jeżeli będzie to zaproszę i porozmawiamy. 

 

03:15:13.400 --> 03:15:17.900 

Można parkować na ruchu dwukierunkowym tylko 

Panu chodzi o strefę 

 

03:15:17.900 --> 03:15:20.100 

zamieszkania. W strefie zamieszkania faktycznie 

tylko można parkować 

 

03:15:20.200 --> 03:15:23.700 

w miejscach do tego wyznaczonych, czyli popularny 

znak P. 

 

03:15:23.700 --> 03:15:28.100 

- Czyli na całym Osiedlu Nadodrzańskim nie można 

parkować. 

 

03:15:28.100 --> 03:15:31.200 

- Tylko w miejscach wyznaczonych, czyli tam gdzie 

jest parking wyznaczony. 

 

03:15:31.200 --> 03:15:33.100 

- Dokładnie, czyli tylko w miejscach parkingowych. 

 

03:15:36.900 --> 03:15:39.500 

- Szanowni Radni strefa zamieszkania jest 

wjeżdżając z ulicy Piaskowej 

 

03:15:39.500 --> 03:15:41.800 

na ulicę Mieszka czyli już to jest początek. 

 

03:15:41.800 --> 03:15:44.900 

To jest strefa zamieszkania i kończy ulicy 

Południowej. 

 

03:15:48.600 --> 03:15:52.500 

- Szanowni Państwo na komisji o tym 

porozmawiacie. 

 

03:15:52.600 --> 03:15:55.500 

Przecież jeżeli tego jeszcze żeście nie rozpatrywali 

to Komisja 

 

03:15:55.500 --> 03:15:59.500 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska jest ku 

temu właśnie 

 

03:15:59.500 --> 03:16:03.300 

powołana żeby dyskutować dość szeroko na swoim 

posiedzeniu. 

 

03:16:03.300 --> 03:16:08.100 

Ja tylko dodam, że informacja Panie Bartku na 

pewno trafia od każdej 

 

03:16:08.100 --> 03:16:11.700 

komisji do wszystkich Państwa wraz z planem 

komisji, 

 

03:16:11.700 --> 03:16:14.000 

czyli tam jest informacja co będzie rozpatrywane. 

 

03:16:14.600 --> 03:16:16.900 

Do wszystkich radnych to jest wysyłane. 

 

03:16:17.100 --> 03:16:19.400 

Bardzo proszę Pan Radny Roman Rakowski. 

 

03:16:24.100 --> 03:16:26.400 

- Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, 

 

03:16:26.400 --> 03:16:30.000 

Szanowny Panie Burmistrzu, Szanowni Goście. 

 

03:16:30.000 --> 03:16:32.100 

Tak może być? 

 

03:16:32.100 --> 03:16:33.500 

Dziękuję. 

 

03:16:33.500 --> 03:16:35.100 

- Jest modelowo. 

 

03:16:37.500 --> 03:16:41.700 

- Chciałbym się zwrócić do Komisji Skarg, 

 

03:16:41.700 --> 03:16:44.900 

Wniosków i Petycji. 

 

03:16:44.900 --> 03:16:48.000 

Mianowicie dzisiaj otrzymaliśmy informację od Pana 

Burmistrza 

 

03:16:48.000 --> 03:16:57.100 

dotyczącą sprawy z 2019 roku. 
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03:16:57.100 --> 03:16:58.300 

Mówię o prokuraturze i sądzie co dzisiaj 

dyskutowaliśmy. 

 

03:16:58.300 --> 03:17:07.300 

Ja 15 stycznia 2019 roku złożyłem do komisji 

stosowne pismo. 

 

03:17:07.300 --> 03:17:13.800 

Oczekuję teraz po tej informacji dzisiejszej od 

Komisji Skarg 

 

03:17:13.800 --> 03:17:18.600 

i Wniosków przygotowania stosownej uchwały do 

rady miejskiej bo to 

 

03:17:18.600 --> 03:17:23.400 

była skarga moja, stosownej uchwały do rady 

miejskiej o zakończeniu 

 

03:17:23.400 --> 03:17:27.400 

w jakiś tam sposób, która komisja to uzna tej 

sprawy. 

 

03:17:27.400 --> 03:17:36.700 

Proszę przeczytać moją skargę z 2019 roku z 15 

stycznia bo ta sprawa 

 

03:17:36.700 --> 03:17:38.300 

nie jest zakończona. 

 

03:17:38.300 --> 03:17:42.400 

Dzisiaj ja to rozumiem to, że jest wyrok sądu i 

sprawa zakończona 

 

03:17:42.400 --> 03:17:45.800 

ale ja do dnia dzisiejszego nie mam zakończonej 

sprawy i chciałbym 

 

03:17:45.800 --> 03:17:47.300 

żeby to było zakończone. 

 

03:17:50.100 --> 03:17:57.400 

Druga sprawa tutaj odnośnie Komisji Przestrzegania 

Prawa w związku 

 

03:17:57.400 --> 03:17:59.800 

z tym co dzisiaj też poruszyłem, a mianowicie drogą 

Olbromskiego. 

 

03:17:59.800 --> 03:18:05.200 

Bardzo bym prosił Pana Przewodniczącego żeby 

jeżeli będzie miał czas 

 

03:18:05.200 --> 03:18:12.800 

żebyśmy wspólnie tam przejechali się i zdecydowali 

co zrobić z tymi 

 

03:18:12.800 --> 03:18:15.800 

ulicami, ze znakami na tych ulicach dlatego, 

 

03:18:15.800 --> 03:18:20.000 

że powiem szczerze, że my mieszkańcy mamy już 

dosyć pozdrowień 

 

03:18:20.100 --> 03:18:21.200 

środkowym palcem. 

 

03:18:23.900 --> 03:18:29.000 

My uważany ale naprawdę tam się dzieje (...) Z 

resztą Przemek wiesz, 

 

03:18:29.000 --> 03:18:34.300 

że jest sytuacja dosyć trudna i może rzeczywiście 

albo jeden znak 

 

03:18:34.300 --> 03:18:39.300 

zmienić, który jest na ulicy Ptasiej i zostawić 

wszystkie albo 

 

03:18:39.300 --> 03:18:42.600 

pozmieniać przy każdej ulicy tak jak jest na ulicy 

Żurawiej. 

 

03:18:42.600 --> 03:18:44.000 

Tam jest porządek. 

 

03:18:44.000 --> 03:18:45.500 

Naprawdę tam jest porządek. 

 

03:18:45.500 --> 03:18:48.100 

Tam można było postawić wiele tych znaków i 

wszystko jest okej. 

 

03:18:48.100 --> 03:18:53.000 

Tutaj mamy problem dlatego bardzo bym prosił 

jeszcze raz o zajęcie 

 

03:18:53.000 --> 03:18:56.000 

się tą sprawą. 

 

03:18:56.000 --> 03:18:59.000 

Tym bardziej, że się zgadzamy akurat w tej materii 

bo Pan jeździ 
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03:18:59.100 --> 03:19:01.700 

bardzo często tam i to samo zauważa. 

 

03:19:01.700 --> 03:19:03.900 

Dziękuję bardzo. 

 

03:19:03.900 --> 03:19:06.100 

- Dziękuję. Pan Radny Przemysław Pokład ad vocem. 

 

03:19:06.100 --> 03:19:11.200 

- Panie Radny tam nie ma złotego środka ale 

zaproszę i porozmawiamy. 

 

03:19:11.200 --> 03:19:14.300 

Już kilkakrotnie my żeśmy się zajmowali nawet pod 

koniec ubiegłego 

 

03:19:14.300 --> 03:19:16.500 

roku. Także będę pamiętał. 

 

03:19:16.800 --> 03:19:19.600 

Najlepiej żeby właśnie osoby zainteresowane, 

 

03:19:20.000 --> 03:19:23.900 

tak samo Pan Sebastian i tutaj Pan Radny Roman 

Rakowski. Dziękuję. 

 

03:19:23.900 --> 03:19:25.300 

- Dziękuję. 

 

03:19:25.300 --> 03:19:27.000 

Pani Radna Elżbieta Musiałek ad vocem. 

 

03:19:27.000 --> 03:19:30.900 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, 

 

03:19:30.900 --> 03:19:35.200 

Zaproszeni Goście. 

 

03:19:35.200 --> 03:19:40.100 

Panie Radny Rakowski my jako Komisja Skarg, 

 

03:19:40.100 --> 03:19:45.500 

Wniosków i Petycji zakończyliśmy prace nad skargą, 

 

03:19:45.500 --> 03:19:47.900 

która została przez Pana złożona. 

 

03:19:47.900 --> 03:19:52.900 

W każdym bądź razie i przedstawiona konkretna 

uchwała dla rady. 

 

03:19:52.900 --> 03:19:55.800 

Rada podjęła takie a nie inne czynności. 

 

03:19:55.800 --> 03:20:00.800 

Nie wiem co jeszcze ma zrobić komisja konkretnie. 

 

03:20:02.500 --> 03:20:07.300 

Ta sprawa na ten moment, na te sprawy które 

żeśmy rozwiązywali 

 

03:20:07.300 --> 03:20:12.000 

zamknięta przez komisję ale jeżeli ma Pan jakieś 

jeszcze do tego 

 

03:20:12.000 --> 03:20:13.900 

zastrzeżenia to zapraszamy. Dziękuję. 

 

03:20:13.900 --> 03:20:15.100 

- Dziękuję. 

 

03:20:15.100 --> 03:20:19.100 

Bardzo proszę Pan Burmistrz Wojciech Sołtys ad 

vocem. 

 

03:20:20.100 --> 03:20:24.000 

- Ja chciałem tylko Panie Radny Romanie Rakowski. 

 

03:20:26.000 --> 03:20:34.800 

Tak do serca sobie teraz wszyscy weźmiemy i 

będziemy myśleć jak się zwrócić. 

 

03:20:34.800 --> 03:20:40.400 

Tylko przekazać, że my oczywiście chcemy Państwu 

przekazać informację 

 

03:20:40.400 --> 03:20:43.400 

bardzo oficjalnie ale zakładałem, że to zrobię 

dopiero jak otrzymam 

 

03:20:43.400 --> 03:20:48.300 

uzasadnienie więc to tylko tak w formie żeby to już 

zostało 

 

03:20:48.500 --> 03:20:52.300 

też dopowiedziane. To co jest z mojej strony bo ja 

mógłbym Państwu to 

 

03:20:52.300 --> 03:20:55.800 

pismo napisać. Nawet rozmawiałem z Panią Magdą 

czy mamy to zrobić 

 

03:20:55.800 --> 03:20:58.600 
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ale sobie pomyślałem, że chyba nie do momentu, aż 

nie będę miał 

 

03:20:58.600 --> 03:20:59.800 

uzasadnienia. 

 

03:20:59.800 --> 03:21:01.100 

Ale teraz mam wątpliwość. 

 

03:21:01.100 --> 03:21:05.800 

Jeśli Pan się zgodzi to ja bym proponował jeszcze 

chwilkę chociaż 

 

03:21:05.800 --> 03:21:07.700 

nie wiem ile to może Pani Magdo trwać to 

uzasadnienie. 

 

03:21:07.700 --> 03:21:09.600 

Do miesiąca. 

 

03:21:09.600 --> 03:21:11.300 

Czy to jest jeszcze do zaakceptowania? 

 

03:21:13.900 --> 03:21:17.700 

To może proponuję się wstrzymać na to 

uzasadnienie i wtedy 

 

03:21:17.700 --> 03:21:19.900 

w komplecie wraz z uzasadnieniem przekażę. 

 

03:21:20.100 --> 03:21:23.300 

To tylko tyle chciałem dopowiedzieć. 

 

03:21:23.800 --> 03:21:27.100 

- Dobrze, że to nie jest kolejka do jakiegoś lekarza. 

 

03:21:27.100 --> 03:21:31.100 

Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus. 

 

03:21:31.100 --> 03:21:33.200 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

03:21:33.200 --> 03:21:35.600 

Szanowna Rado, Szanowni Goście. 

 

03:21:36.800 --> 03:21:41.400 

Ja akurat byłem w tej komisji jak była ta sprawa 

rozpatrywana 

 

03:21:41.400 --> 03:21:47.700 

i z całym szacunkiem do Pani Przewodniczącej 

komisja oddała to radzie 

 

03:21:47.700 --> 03:21:52.500 

w sensie takim, że nie mogła zakończyć tego tematu 

bo chcieliśmy mieć 

 

03:21:52.500 --> 03:21:54.400 

tą dokumentację, przejrzeć tą dokumentację. 

 

03:21:54.400 --> 03:21:57.000 

Sąd się wyraził jak wyraził. 

 

03:21:57.000 --> 03:21:59.500 

Nie wiem jakie jest uzasadnienie. 

 

03:21:59.500 --> 03:22:04.900 

Zobaczymy. Natomiast w moim rozumieniu złożona 

skarga kończy się 

 

03:22:04.900 --> 03:22:09.600 

uznaniem skargi za zasadną albo niezasadną i to 

podejmuje uchwałę 

 

03:22:09.600 --> 03:22:12.300 

rada miejska. 

 

03:22:13.100 --> 03:22:17.700 

Takiej decyzji nie ma, a powinna każda skarga tak 

się skończyć. 

 

03:22:17.700 --> 03:22:22.400 

W jakimś tam określonym terminie ale takiej decyzji 

uchwały nie ma. 

 

03:22:22.400 --> 03:22:27.600 

Nie ma takiej decyzji i Pan Skarżący powinien to 

otrzymać na piśmie, 

 

03:22:27.600 --> 03:22:32.000 

że skarga została bo na taką skargę się jeszcze może 

odwołać chyba 

 

03:22:32.000 --> 03:22:35.100 

do wojewody, a tak nie daliśmy mu żadnej szansy. 

 

03:22:35.100 --> 03:22:39.600 

To co mówi Pan Burmistrz to jest oczywiste ale 

niemniej jednak tutaj 

 

03:22:39.800 --> 03:22:41.600 

piłeczka leży po stronie rady. 

 

03:22:41.600 --> 03:22:45.400 

Rada ma przyjąć uchwałę czy skarga jest zasadna 

czy niezasadna. 
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03:22:45.400 --> 03:22:47.000 

- Dziękuję. 

 

03:22:47.000 --> 03:22:48.600 

Bardzo proszę Pani Radna Arleta Lubieniec. 

 

03:22:51.700 --> 03:22:54.800 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

03:22:55.100 --> 03:22:59.000 

Szanowni Państwo. 

 

03:22:59.000 --> 03:23:01.100 

Tutaj Państwo już niektórzy wiedzą. 

 

03:23:01.100 --> 03:23:08.700 

Ja dzisiaj rozmawiałam przed sesją i wnioskuję o to 

byśmy 

 

03:23:08.700 --> 03:23:13.800 

jednak przemyśleli spotykanie się albo powoływanie 

posiedzeń komisji 

 

03:23:13.800 --> 03:23:17.800 

o wcześniejszej porze niż godzina 12.00. 

 

03:23:17.800 --> 03:23:22.700 

Może być o 6.00 jeżeli Pan Radny Rerus będzie 

przychodził. 

 

03:23:23.800 --> 03:23:27.700 

Ze śniadaniem, z kanapkami bo dzisiaj tutaj trochę 

głodni jesteśmy. 

 

03:23:27.700 --> 03:23:30.300 

Bez żartów. 

 

03:23:31.500 --> 03:23:36.900 

Wnioskuję o to by posiedzenia komisji odbywały się 

wcześniej. Dziękuję. 

 

03:23:36.900 --> 03:23:38.200 

- Dziękuję. 

 

03:23:38.500 --> 03:23:43.300 

Właśnie to miałem poddać pod dyskusję ale już Pani 

Radna mnie 

 

03:23:43.300 --> 03:23:45.100 

wywołała. 

 

03:23:45.100 --> 03:23:48.800 

Słuchajcie myślę, że zróbmy tak jak sesja na razie 

10.00 żeby 

 

03:23:48.800 --> 03:23:52.400 

niektórym nie burzyć harmonogramu, który gdzieś 

tam sobie ustalili 

 

03:23:52.400 --> 03:23:56.700 

pod sesję. 

 

03:23:56.700 --> 03:24:07.400 

Lepiej tak czy nie? 

 

03:24:07.400 --> 03:24:09.200 

Pani Elżbieta Musiałek ad vocem jeszcze. 

 

03:24:09.200 --> 03:24:12.300 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

03:24:12.300 --> 03:24:14.500 

Wysoka Rado, Zaproszeni Goście. 

 

03:24:14.500 --> 03:24:20.200 

Nawiązując do wypowiedzi Pani Radnej Arlety 

Lubieniec kłania nam się 

 

03:24:20.200 --> 03:24:26.700 

teraz to, że żeście Państwo zrezygnowali z dwóch 

posiedzeń na jedno 

 

03:24:26.700 --> 03:24:28.200 

posiedzenie. 

 

03:24:28.200 --> 03:24:32.000 

Albo nie ma kworum albo wam godziny nie 

odpowiadają albo po prostu 

 

03:24:32.000 --> 03:24:34.900 

nie można. Teraz ponosimy tego konsekwencje. 

 

03:24:34.900 --> 03:24:40.600 

Może być godzina wcześniejsza jak do tej pory jest 

12.00 tylko ciekawe komu będzie 

 

03:24:40.600 --> 03:24:42.900 

znowu pasowało. 

 

03:24:42.900 --> 03:24:47.400 

Są sytuacje w których Państwo niejednokrotnie nie 

możecie być we 

 

03:24:47.400 --> 03:24:51.000 
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wtorek. Chętnie byście skorzystali przypuśćmy w 

czwartek ale nie, 

 

03:24:51.000 --> 03:24:56.600 

decyzją waszą wyszło, że muszą być tylko raz 

wszystkie komisje. 

 

03:24:56.600 --> 03:24:59.200 

Dlatego teraz kłaniamy się temu wszystkiemu, 

 

03:24:59.200 --> 03:25:00.900 

że jest problem. Dziękuję. 

 

03:25:02.300 --> 03:25:05.700 

- W demokratycznym głosowaniu poprosiłem 

Państwa Radny kiedyś 

 

03:25:05.700 --> 03:25:06.900 

o zajęcie stanowiska. 

 

03:25:06.900 --> 03:25:10.700 

Sam akurat byłem za tym żeby pozostawić dwa 

posiedzenia ale większość 

 

03:25:10.700 --> 03:25:14.600 

z Państwa Radnych zdecydowała żeby zrobić jedną 

łącznie bo takie 

 

03:25:14.600 --> 03:25:17.900 

wnioski się pojawiły. 

 

03:25:17.900 --> 03:25:20.000 

Wszyscy z Państwa Radnych dostali ankietę. 

 

03:25:20.000 --> 03:25:22.000 

Większość się za tym opowiedziała i tak to 

wyglądało. 

 

03:25:22.900 --> 03:25:24.100 

Bardzo proszę Pan Radny Rerus. 

 

03:25:24.100 --> 03:25:26.900 

- Dziękuję bardzo. 

 

03:25:26.900 --> 03:25:32.400 

Chciałem poprzeć wypowiedź Pani Przewodniczącej 

Komisji. 

 

03:25:32.400 --> 03:25:37.900 

Rzeczywiście ja osobiście patrząc ze swojej 

działalności dla mnie 

 

03:25:37.900 --> 03:25:39.500 

jest dużo korzystniejsze, że sobie mogę wybrać 

dzień. 

 

03:25:41.200 --> 03:25:43.700 

To jest jeden aspekt tego i nieraz radny, 

 

03:25:43.700 --> 03:25:45.200 

który nie może być na przykład w czwartek, 

 

03:25:45.200 --> 03:25:47.100 

może będzie mógł przyjść sobie we wtorek. 

 

03:25:47.100 --> 03:25:49.700 

To jest jeden aspekt ale drugi aspekt jest taki, 

 

03:25:49.700 --> 03:25:55.800 

też dość pistolety, że pamiętam jeszcze czasy gdzie 

komisja to była 

 

03:25:55.800 --> 03:26:00.100 

komisja, jedna komisja i naprawdę było więcej 

czasu, 

 

03:26:00.100 --> 03:26:03.300 

więcej można było się wypowiedzieć i bardziej 

rozpatrzeć 

 

03:26:03.300 --> 03:26:06.200 

projekty uchwał niż przy całości jak jest sesja bo tak 

wszyscy 

 

03:26:06.200 --> 03:26:09.400 

jesteśmy tutaj. 

 

03:26:09.900 --> 03:26:15.100 

Jeśli są komisje to nie chodzi nam o to żeby 

zwoływać sesję tylko 

 

03:26:15.100 --> 03:26:16.400 

chodzi o zwołanie komisji. 

 

03:26:17.100 --> 03:26:22.000 

Podzielenie tego na dwie części to już jest duży 

ukłon do tych co 

 

03:26:22.000 --> 03:26:26.700 

nie chcą chodzić kilka razy na komisję ale zrobienie 

z tego sesji to 

 

03:26:26.700 --> 03:26:30.200 

jest jakieś takie nie w porządku do radnych. 

 

03:26:30.200 --> 03:26:32.500 
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Wydaje mi się, że powinniśmy wrócić do tego tak 

jak Pani 

 

03:26:32.500 --> 03:26:38.000 

przedmówczyni mówiła do tego żeby chociaż te 2 

dni były. Dziękuję. 

 

03:26:39.200 --> 03:26:40.900 

- To może ja się tylko jeszcze do tego odniosę. 

 

03:26:42.000 --> 03:26:44.700 

Potraktujmy to jako jakiś nasz eksperyment i mamy 

jakieś 

 

03:26:44.700 --> 03:26:46.700 

doświadczenia. 

 

03:26:46.700 --> 03:26:50.000 

Uwagi Państwa powinienem potraktować jako 

trzeba wrócić do tej 

 

03:26:50.000 --> 03:26:53.100 

ankiety i jeszcze raz Państwa zapytać po tym 

doświadczeniu w jakim 

 

03:26:53.100 --> 03:26:56.800 

kierunku chcecie iść no i zrobimy albo dwa tak jak 

było wtorek 

 

03:26:56.800 --> 03:26:58.600 

i czwartek albo będzie dalej jedno. 

 

03:26:58.600 --> 03:27:00.900 

Bardzo proszę Pan Roman Rakowski ad vocem. 

 

03:27:01.400 --> 03:27:03.500 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, Panie 

Burmistrzu. 

 

03:27:03.500 --> 03:27:09.300 

Panie Radny ja rozumiem, że Pan może sobie 

wybrać komisję albo 

 

03:27:09.300 --> 03:27:11.700 

na czwartek albo na wtorek bo tak było, 

 

03:27:11.700 --> 03:27:13.300 

a ja muszę być we wtorek i czwartek. 

 

03:27:13.300 --> 03:27:15.500 

To jest ta różnica. 

 

03:27:18.100 --> 03:27:19.500 

- Bardzo proszę Pan Radny Zbigniew Trompa. 

 

03:27:22.000 --> 03:27:24.600 

- Ja może do tej preambuły na początku. 

 

03:27:24.600 --> 03:27:28.700 

Wydaje mi się, że jeżeli zabieramy głos po raz 

kolejny to myślę, 

 

03:27:28.700 --> 03:27:34.500 

że nie trzeba, aczkolwiek do zgromadzonych gości 

bo korzystając 

 

03:27:34.500 --> 03:27:38.300 

z cierpliwości i wytrwałości Pana Andrasiaka członka 

zarządu 

 

03:27:38.300 --> 03:27:44.000 

chciałby przypomnieć znów o tym przejściu dla 

pieszych na ulicy 

 

03:27:44.000 --> 03:27:45.100 

Niepodległości. 

 

03:27:45.100 --> 03:27:48.200 

Te stare, te zamalowane przejście ono już niestety, 

 

03:27:48.200 --> 03:27:52.900 

minął rok pewnie od tego ostatniego zamalowania i 

znów zaczyna być 

 

03:27:52.900 --> 03:27:58.300 

białe i powoli zaczyna znów pełnić rolę przejścia dla 

pieszych pomimo 

 

03:27:58.300 --> 03:28:01.200 

tego, że oczywiście nie ma oznakowania pionowego 

no ale to może 

 

03:28:01.200 --> 03:28:03.400 

prowadzić do groźnych sytuacji. 

 

03:28:03.500 --> 03:28:07.900 

Takie rzeczy się dzieją gdzieś tam bo akurat często 

przejeżdżam 

 

03:28:08.200 --> 03:28:09.500 

więc widzę. 

 

03:28:09.500 --> 03:28:13.100 

Prosiłbym po raz kolejny o to żeby albo zamalować 

albo może 
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03:28:13.100 --> 03:28:16.600 

faktycznie gdzieś tam znaleźć sposób żeby 

skutecznie te pasy 

 

03:28:16.600 --> 03:28:17.700 

jednak z tego miejsca usunąć. 

 

03:28:17.700 --> 03:28:22.400 

To tyle do Pana członka zarządu. 

 

03:28:22.400 --> 03:28:27.200 

Natomiast jeszcze mam pytanie bo zrobił się taki w 

zasadzie problem 

 

03:28:27.200 --> 03:28:30.800 

przy rozdziale naszego funduszu sołeckiego. 

 

03:28:30.800 --> 03:28:40.600 

Wiem, że poproszono sołtysów i rady sołeckie o to 

aby pieniędzy 

 

03:28:40.600 --> 03:28:45.300 

nie przeznaczać na artykuły spożywcze i 

poproszono również 

 

03:28:45.500 --> 03:28:47.900 

o wykazanie oszczędności. 

 

03:28:48.200 --> 03:28:49.900 

Ja się oczywiście z tym jak najbardziej zgadzam, 

 

03:28:50.200 --> 03:28:54.700 

natomiast nie do końca jestem przekonany 

odnośnie takiego problemu 

 

03:28:54.700 --> 03:28:55.800 

przed którym stanęliśmy. 

 

03:28:55.800 --> 03:29:01.100 

Zaplanowaliśmy z mieszkańcami aby sfinansować 

zakup z funduszu 

 

03:29:01.100 --> 03:29:03.500 

sołeckiego taki betonowy stół ping pong, 

 

03:29:03.500 --> 03:29:06.000 

który miałby stanąć na naszym placu zabaw. 

 

03:29:06.100 --> 03:29:14.100 

To uważam za inwestycję słuszną, natomiast 

wyszukaliśmy sami dobrą 

 

03:29:14.100 --> 03:29:16.500 

cenę bo z tym też jest różnie. 

 

03:29:16.500 --> 03:29:21.100 

Kiedy pyta gmina to te ceny potrafią być u 

producentów inne. 

 

03:29:21.100 --> 03:29:24.200 

My sami znaleźliśmy jakąś tam dobrą cenę na ten 

produkt. 

 

03:29:24.200 --> 03:29:28.300 

Wynegocjowaliśmy też sprawę związaną z 

transportem, 

 

03:29:28.300 --> 03:29:32.900 

natomiast okazuje się, że aby ten stół posadowić na 

placu zabaw, 

 

03:29:32.900 --> 03:29:37.400 

który jest taki trochę półdziki w Górzykowie akurat 

potrzebna jest 

 

03:29:37.400 --> 03:29:40.100 

mapa do celów projektowych. 

 

03:29:40.100 --> 03:29:45.400 

No nie wiem czy to jest takie naprawdę aż strasznie 

wymagane 

 

03:29:45.400 --> 03:29:49.700 

działanie bo kosztuje bo taka mapa do celów 

projektowych to jest 

 

03:29:50.300 --> 03:29:54.500 

jakieś tam 1200,00 złotych co się z kolei przekłada 

na jakieś 5% naszego 

 

03:29:55.200 --> 03:30:01.400 

budżetu sołeckiego, a przecież taki stół to jest 

jednak element małej 

 

03:30:01.400 --> 03:30:07.200 

architektury ogrodowej i nie wiem czy to jest 

konieczne abyśmy tą 

 

03:30:07.200 --> 03:30:10.400 

mapę musieli sfinansować. 

 

03:30:10.400 --> 03:30:14.200 

Oczywiście to się będzie wiązało z wprowadzeniem 

jakiejś tam kolejnej 

 

03:30:14.200 --> 03:30:17.400 
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zmiany do naszego funduszu sołeckiego. 

 

03:30:17.400 --> 03:30:26.400 

W ubiegłym roku stół biesiadny taki z betonowymi 

ławami również 

 

03:30:26.400 --> 03:30:30.400 

w podobny sposób związany z gruntem pojawił się 

na innej działce 

 

03:30:30.400 --> 03:30:33.200 

w Górzykowie i wtedy ta mapa nie była potrzebna 

więc pod sam stół 

 

03:30:33.400 --> 03:30:35.900 

wydaje mi się, że to troszeczkę jest takie nad wyraz. 

 

03:30:35.900 --> 03:30:37.400 

Bardzo proszę o odpowiedź. 

 

03:30:41.000 --> 03:30:43.400 

- Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem Pan Radny 

Stanisław Kaczmar. 

 

03:30:43.400 --> 03:30:46.600 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

03:30:46.600 --> 03:30:47.700 

Panie Burmistrzu. 

 

03:30:49.000 --> 03:30:54.200 

Może nie do wypowiedzi mojego przedmówcy ale 

do poprzednich 

 

03:30:54.200 --> 03:30:55.400 

wypowiedzi. 

 

03:30:55.400 --> 03:31:00.400 

Proszę zauważyć, że na ostatnim posiedzeniu 

wspólnych komisji Panu 

 

03:31:00.400 --> 03:31:04.400 

Przewodniczącemu trudno było zapanować nad 

nami bo to wiadoma sprawa, 

 

03:31:04.400 --> 03:31:07.700 

że w ten czas nie jesteśmy jakby zobligowani. 

 

03:31:07.700 --> 03:31:12.900 

Jesteśmy ludźmi i dyskutujemy na wszystkie tematy 

i wtenczas było 

 

03:31:12.900 --> 03:31:14.800 

naprawdę trudno zapanować. 

 

03:31:14.800 --> 03:31:19.600 

Trudno było nawet wejść w głos komukolwiek. 

 

03:31:20.700 --> 03:31:25.200 

Proszę się zastanowić nad propozycjami tutaj żeby 

wrócić z powrotem 

 

03:31:25.800 --> 03:31:33.000 

dwa razy do komisji i naprawdę jeżeli ja nie mogę 

na swojej komisji 

 

03:31:33.000 --> 03:31:39.200 

uczestniczyć to zawsze mogę uczestniczyć na 

następnej komisji 

 

03:31:39.200 --> 03:31:42.400 

i wtenczas mam prawo głosu, mam prawo dyskusji, 

 

03:31:42.400 --> 03:31:46.600 

nie mam prawa głosowania ale mam prawo się 

wypowiedzieć. Dziękuję bardzo. 

 

03:31:46.600 --> 03:31:47.700 

- Dziękuję. 

 

03:31:47.700 --> 03:31:49.100 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu ad vocem. 

 

03:31:51.600 --> 03:31:53.500 

- Ja a propos tego pytania, które Pan Zbyszek 

wyartykułował. 

 

03:31:53.500 --> 03:31:56.500 

Panie Zbyszku ja tak z marszu nie odpowiem czy jest 

jakiś 

 

03:31:56.500 --> 03:31:58.300 

uwarunkowanie czy jest jakaś bliskość pasa. 

 

03:31:58.300 --> 03:32:00.700 

Mogę tylko powiedzieć, że generalnie w zadaniach, 

 

03:32:00.700 --> 03:32:04.700 

które mi przyszło realizować no bez mapy się nie da 

realizować, 

 

03:32:04.700 --> 03:32:07.000 

natomiast ja to muszę sprawdzić. 

 

03:32:07.900 --> 03:32:12.100 
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Umówmy się na kontakt telefoniczny bądź 

bezpośrednio z merytorycznym 

 

03:32:12.100 --> 03:32:14.500 

pracownikiem. 

 

03:32:14.700 --> 03:32:17.300 

Przepraszam ale to jest dla mnie bardzo 

szczegółowo już i tutaj 

 

03:32:17.300 --> 03:32:20.500 

nie jestem w stanie odpowiedzieć czy tam jest coś 

co powoduje, 

 

03:32:20.700 --> 03:32:22.000 

że tą mapkę musimy. 

 

03:32:23.100 --> 03:32:26.900 

Szanowni Państwo co do zasady place zabaw 

tudzież inne rzeczy my 

 

03:32:26.900 --> 03:32:28.200 

opracowujemy dokumentację. 

 

03:32:28.400 --> 03:32:31.300 

To nie da się ukryć, że tam gdzie się da robią to moi 

pracownicy 

 

03:32:31.300 --> 03:32:35.100 

bez zlecenia zewnętrznego ale generalnie my 

musimy zgłoszenia chociaż 

 

03:32:35.200 --> 03:32:38.800 

dokonać i często do zgłoszenia należy przedłożyć 

jakiś dokument. 

 

03:32:38.800 --> 03:32:42.800 

Być może to z tego powodu ale to jeszcze 

zweryfikuję i się odezwę. 

 

03:32:42.900 --> 03:32:45.200 

- Dziękuję. 

 

03:32:45.200 --> 03:32:46.900 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

03:32:46.900 --> 03:32:48.800 

- Przepraszam ale teraz bez wstępu. 

 

03:32:48.800 --> 03:32:50.600 

Ja tylko krótkie pytanie. 

 

03:32:50.600 --> 03:32:55.900 

Panie Burmistrzu czy mamy informację co z licytacją 

komorniczą Diany? 

 

03:32:55.900 --> 03:32:58.600 

Może mamy informację czy doszło do skutku czy też 

nie? 

 

03:32:58.600 --> 03:33:00.200 

Dziękuję. Może ktoś to kupił. 

 

03:33:00.200 --> 03:33:01.500 

- Dziękuję. 

 

03:33:01.500 --> 03:33:02.800 

Widzę, że wyczerpaliśmy wszystkie wnioski. 

 

03:33:02.800 --> 03:33:06.900 

Panie Burmistrzu jeżeli jeszcze jakieś inne pytania 

tam były to można 

 

03:33:06.900 --> 03:33:08.300 

się odnieść. Bardzo proszę. 

 

03:33:08.300 --> 03:33:13.000 

- Panie Sebastianie nie było chętnego w pierwszej 

licytacji. 

 

03:33:13.000 --> 03:33:17.800 

My wystąpiliśmy jako gmina o drugą licytację. 

 

03:33:18.300 --> 03:33:19.700 

Czekamy na decyzję. 

 

03:33:19.700 --> 03:33:23.700 

Co będzie i jaki termin to absolutnie nie pokuszę się 

o odpowiedź bo 

 

03:33:23.700 --> 03:33:25.900 

to już poza nami, od nas niezależne. 

 

03:33:25.900 --> 03:33:30.500 

Z oczywistych powodów zależy nam żeby temat ten 

był procesowany. 

 

03:33:31.700 --> 03:33:35.400 

No jest zadłużenie w stosunku do gminy również ale 

też chodzi 

 

03:33:35.400 --> 03:33:39.500 

oczywiście o te inne rzeczy wizerunkowo 

przestrzenne bo to jest jedno 

 

03:33:39.500 --> 03:33:43.500 
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z tych obiektów, które na pewno nam chluby jako 

miastu nie przynosi. 

 

03:33:43.500 --> 03:33:46.100 

- Dziękuję. 

 

03:33:46.100 --> 03:33:48.300 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji w tym punkcie. 

 

03:33:48.300 --> 03:33:50.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

03:33:50.200 --> 03:33:51.500 

Punkt 12. 

 

03:33:51.500 --> 03:33:55.400 

Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

03:33:55.400 --> 03:33:58.700 

zrealizowany. Zamykam LXIV sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie. 

 

03:33:58.700 --> 03:34:00.800 

Dziękuję bardzo. 


